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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 25 DE GENER
DE 2000.

Quan són les 21 '35 hores del dimarts dia 25 de gener de 2000, es

reuneix a les dependències de la Biblioteca Municipal de Puigpunyent, (per
causa de força major ja que s'estan realitzant obres a l'edifici municipal), la

Corporació en Ple per celebrar sessió plenària ordinària en primera
convocatòria. Sota la presidència del batie, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi
assisteixen els següents regidors, convocats en legal forma: Sr. Miquel Ramon

Matas, per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Gabriel
Genovart Rosselló, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sra. Jerita Barceló Ballester,
per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Excusa la seva assitència el Sr. Sebastià Bauzá Martorell.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- PRESA DE POSSESSIÓ DEL NOU REGIDOR.
Produïda la dimissió de l'anterior regidora delegada de cultura, Sra. Antònia
Martorell

una vegada rebuda de la Junta Electoral Central la credencial corresponent al

següent candidat integrant de la llista presentada pel PSOE a les eleccions del

passat 13 de juny, Sr. Joan Ferrá Martorell, aquest pren possessió dels seus

càrrecs com a regidor de l'Ajuntament de Puigpunyent i promet per la seva

consciència i honor complir fidelment les obligacions del càrrec de regidor amb
lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental de
l'Estat.

2.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS.
Pel que fa a l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 23 de

novembre de 1999, el Sr. Arbona vol fer constar que al punt sisè, ell no va dir
exactament el que es fa constar a l'esborrany de què "les Festes d'enguany no

han tengut la qualitat de les de l'any anterior". Ell va dir que "les Festes no han

tengut major qualitat que les d'anys anteriors". Admesa per la resta de regidors
aquesta correcció, l'acta corresponent a la sessió de dia 23 de novembre de
1999 és aprovada pels presents per unanimitat.

Igualment s'aprova per unanimitat l'acta corresponent a la sessió

plenària extraordinària i urgent de dia 29 de desembre de 1999.

3.- RESOLUCIONS.
Els regidors queden assebentats de les resolucions adoptades per la

Batlia.
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4.- DESPESES.
Els regidors presents manifesten que es donen per assebentats de les

factures.

5.- CERTIFICACIÓ N°2 ELECTRIFICACIÓ SA VELA.
El batle proposa la retirada d'aquest punt de l'ordre del diaja que s'han

detectat possibles incorreccions en la certificació que aconsellen repassar-la i
dur a terme les comprovacions pertinents. S'acorda la retirada d'aquest punt.

6.- CERTIFICACIÓ N°2 URBANITZACIÓ SA VELA.
"Vista la certificació de les obres d'Urbanització del camí de Ses Veles,

tram 3er, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a 1998, subscrita pel
tècnic director director Eugenio Pérez Méndez i la factura de l'empresa MAN
SA per un import de 3.692.801ptes.

El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esmentada
certificació. "

La proposta és aprovada per unanimitat.

7.- CERTIFICACIÓ N°3 URBANITZACIÓ SA VELA.
"Vista la certificació de les obres d'Urbanització del camí de Ses Veles,

tram 3er, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a 1998, subscrita pel
tècnic director director Eugenio Pérez Méndez i la factura de l'empresa MAN
SA per un import de 5.227.397ptes.

El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esmentada
certificació."

La proposta és aprovada per unanimitat.

8.- FACTURES PENDENTS EQUIP EMISOR TV.
"Es proposa al Ple l'aprovació de les tres factures següents que

constitueixen la liquidació de les obres EQUIP EMISOR DE TELEVISIÓ
incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a 1998:

GESA: l.218.707ptes.
M.SAT., S.L.: l.719.097ptes.-
CONVENI AMB RETEVISIÓN: 1.711.000PTES.-

El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esmentada
certificació."

El regidor Miquel Ramon explica breument a la Corporació com

quedarà el tema del repetidor. Una vegada realitzades totes les instal.lacions,
restaran pendents de, solucionar els problemes de Galilea, però els tècnics
creuen que en un 90% dels casos es podran solventar. Demana paciència als'

.

galileus. Més difícil serà arreglar els problemes de la zona de Son Serralta. Però
confia en trobar-hi una solució.

La proposta és aprovada per unanimitat.
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9.- REGLAMENTDE PARTICIPACIÓ CIUTADANA.
"Per tal de millorar la participació dels particulars i entitats i que aquest

Ajuntament sigui el més representatiu i democràtic possible, el regidor Gabriel
Flaquer proposa que la Corporació aprovi el Reglament de Participació
Ciutadana."

El Sr. Arbona pren la paraula per fer constar el següent:

"

Aquesta mateixa proposta ja va ser presentada pel portaveu del pp.
l' any 92 i rebutjada en sessió del 15 de gener pels Grups Socialista i

Independent, que hi votaren en contra. Les circumstàncies sociològiques no han
canviat tant en aquests darrers 8 anys en el nostre municipi perquè haguem de
canviar el sentit del vot negatiu que sostinguérem en aquella sessió.

Si avui és aprovada serà perquè el Grup Socialista ha canviat d'opinió,
perquè té necessitat de complaure al proponent de la mateixa.

No tenim constància que cap persona hagi sofert cap mena d'entrebanc
a l'hora d'adreçar-se a l'Ajuntament que es vegi solucionada amb l'aprovació
del Reglament i, per tant, no veiem necessari un Reglament per ordenar la

participació ciutadana.

El Reglament proposat no està pensat per un municipi petit com és ara

el nostre, sinó per grans municipis, i si no vegeu l'article 7 que parla de la
Secretaria General de la Corporació, des de quant es diu així la nostra

Secretaria? que acumula les tasques de la intervenció, o l'article 16 que parla
dels mitjans de comunicació de l'Ajuntament.

És evident que proposar aquí l'aprovació d'aquest Reglament en

concret, demostra no saber massa bé on es troba un, ni el terreny que trepitja i
això és preocupant si el proponent és un regidor amb responsabilitats de gover.

Entenem, ben igual que el 92, que la participació ciutadana ve

determinada per l'interés en les coses públiques i aquest interés es té o no, i el

Reglament que es proposa no ajuda a potenciar-la ans al contrari posa
entrebancs a qui vulgui participar i d'això en són exemples:

a l'article 5 que exigeix per exercir el dret de participació estar inscrits
al registre municipal, al qual segons l'article primer just hi tenen accés les
entitats legalment constituïdes i moltes de les que funcionen aquí no hi estan.

per rebre una subvenció les entitats no basta que estiguin inscrites al

Registre Municipal sinó que també han d'ésser declarades d'interés públic que
exigeix (art. 11) haver establert amb anterioritat un concert o conveni de
col.laboració amb l'Ajuntament.

En definitiva el nostre Grup està a favor de la participació ciutadana,
però en contra d'aquest Reglament, que pensem el torna a presentar el portaveu
del PP amb l'esperança que sigui ell mateix anomenat pel batle com a regidor al

capdavant del Departament de Participació Ciutadana que preveu la Disp_osició
Transitòria. "
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El Sr. Flaquer respon al Sr. Arbona dient que rectificar és de savis i els
membres del Grup Socialista ho són. En canvi els del Grup Independent, no. No
és cert que les entitats s'hagin de declarar d'interés públic. Gairebé totes les

previsions contingudes en el Reglament que es proposa no són més que
plasmacions del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de
les Entitats Locals. És cert que no hi ha mitjans de comunicació municipals però
sí taulons. El Reglament preveu una cosa molt important: les reunions no

vinculants, però que sí arribaran a l'equip de govern. Actualment ja hi ha 12

persones disposades a participar-hi. Es farà una acta, no vinculant, que es

presentarà a l'equip de govern. El Sr. Flaquer no entén perquè el grup
Independent té la mania de què aquest Reglament no s'ha d'aprovar.

El Sr. Arbona demana on es contempla aquesta reunió de gent.
El Sr. Flaquer diu que està prevista al Reglament.
El Sr. Ramon explica que el seu grup votarà a favor de la proposta

perquè de l'any 1992 a l'any 2000 hi ha hagut molts de canvis i sobre tot a

l'Ajuntament. Més obertura i més participació de la gent i, per això, creu que
serà una via més i arrel de la participació de la gent s'enfortirà també la

participació que ja es du a terme a nivell de Patronats, etc ...Per altra banda,
votaran a favor perquè és diferent fer la proposta des de l'oposició que des de

l'equip de govern. Si hi ha voluntat d'aplicar el Reglament, les conseqüències
seran positives.

Passat aquest punt a votació, voten a favor de l'aprovació del Reglament de

Participació Ciutadana, els integrants del Grup Socialista i del Partit Popular,
(4); i voten en contra els integrants del Grup Independent, (4).
El batle fa valer el seu vot de qualitat per dirimir l'empat i aprovar el

Reglament.
El Sr. Flaquer dóna les gràcies als socialistes pel seu vot.

10.- APROVACIÓ DEFINITIVA REGLAMENT D'AGRUPACIONS
LOCALS DE VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL.

Formulada pel Grup Socialista.
"En la sessió plenària ordinària de dia 23 de novembre de 1999, es va

aprovar inicialment el Reglament d' Agrupacions Locals de Voluntaris de
Protecció Civil.

En el BOCAIB n° 151 de data 4 de desembre de 1999, es publicà
l'anunci referent a aquesta aprovació inicial així com l'inici d'un termini de 30.
dies durant els quals els interessats podien presentar reclamacions i

suggerències.

Havent transcorregut l'esmentat termini sense que s 'hagin presentat
reclamacions, en compliment del que disposa l'article 49 de la Llei 7/1985, de 2

d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, es proposa al Ple l'aprovació
definitiva del Reglament als efectes de la seva publicació i entrada en vigor."

PROPOSTA DE REGLAMENT D'AGRUPACIONS LOCALS DE

VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL A LA COMUNITAT

AUTÓNOMA DE LES ILLES BALEARS
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PART PRIMERA

De l'Agrupació Local de Voluntaris de PC.

Secció I" Objectius

-Definició, flnal.itat i objectIus de l'Agrupació
-Composició i àmbit d'actuació de l'Agrupació.

Secció Z": Organització

-Estructura)eràrquica i funcional

Secció ja: Funcions

-A les fases de previsió, prevenció, intervenció i normalització

PARTSEGONA

Dels Voluntaris

Secció ja: Disposicions generals

-Cornponents de l'Agrupació i el seus estatuts

-Vincle voluntari

Sectió Z": Uniformitat i identificació

-Uniformitar i emblemes

-Identificació.

Secció ja: Formació i ensinistrament

-La formació com a objecriu priorirari
-Organització de cursos

-Nivells de formació

Secció 4a: Drets deis Voluntaris

-A l'ús d'uniformitat. Identificació i equips
-A estar assegurat.
-A participar a l'estuctura del'agrupació

Secció sa Deures dels Voluntaris

- Respectar l'estructurajeràrquica i funcional de l'Agrupació
Consenvar imantenir adequadament el seu material
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-Complir un nombre mínim d'hores, ...

Secció ô": Recompenses i sancions

-Les recompenses seran de caràcter no material.

-Les infraccions seran lleus, greus i molt greus.

Secció T': Rescissió i suspensió de vincle amb I' Agrupació

-Causes de suspensió temporal i rescissió.

DISPOSICIONS GENERALS

-Aprovació del reglament.
-Col.laboració de la Direcció General d'Interior del Servei de P.C. de la

C.AJ.B.

-Modificació dels annexes.

PROPOSTA DE REGLAMENT DE LES AGRUPACIONS LOCALS DE

VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL DE LA COMUNITAT

AUTÓNOMA DE LES

ILLES BALEARS

De l'Agrupació Local de Voluntaris de P.C.

Secció I" Objectius

ARTICLE 1

1. L'Agrupació Local de Voluntaris de P.C. (A.L.V.P.C.) és una organització
de caire humanitari i altruista, que actua de manera desinteressada i solidària.

2. L'A.L.V.P.C no empara activitats de finalitat religiosa, política a sindical.

ARTICLE2

1. L'A.L.V.P.C. estarà constituida per persones físiques, majors d'edat,
residents en el Municipi, que voluntàriatnent desitgin integrar-s' hi.

2. No podran formar par de l'operatiu de l'A.LV.P.C. les persones que en cas

d'emergència, hagin de desenvolupar fúncions a altres grups de l'estructura de la

Protecció Civil local, no existint impediment qualsevol en que col.laborin amb

I' Agrupació en tasques preventives i de planificació.
3. Es consideren membres de l'A.L.V.P.C. les persones integrades dins la

mateixa amb motiu de l'aplicació de l'article 14 d'aquest reglament en els

termes que s'especifiquen a cada cas.

ARTICLE 3

1 L'agrupació té com a finalitat la col.laboració en la Previsió i Prevenció de

situacions de greu rise col.lectiu, catàstrofe a calamitat pública que puguin
plantejar-se en el Municipi, en la Protecció i Socors de les persones i dels béns
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quan dites situacions es produeixin i en el restablinient de la normalitat a l'àrea

afectada.

2. L'Agrupació durà a terme aquestes missions en el marc del Pla Territorial

Municipal enfront d'emergències. i Plans d'actuació enfront a riscos especifics,
que és d'on sorgeixen les competéncies atribuides a l'A.L.V.PC

ARTICLE4

Correspon al Ple de l'Ajuntament la adopció de l'acord de creació de

I'A.L.V.P.C. així com en el seu cas. de la seva dissolució.

ARTICLE 5
1.- L'àmbit territorial operatiu de I'A.L.V.P.C. es limilarà al seu terme

municipal.
A petició del Centre Provincial de Coordinació d'Emergències, que canalitzarà

les demandes d'altres màxims responsables municipals, el Batie podrà autoritzar

la intervenció de I'A.L.V.P.C. a un altre municipi.
2. Hí ha la possibilitat que, de cara a una major eficàcia d'actuació i dotació de

mitjans es crein agrupacions d'àmbit supramunicipal, per acord dels

Ajuntaments associats.

3. Aquestes agrupacions estaran regides per una junta on hi estaran representats
els batIes dels municipis que hi participin. Aquestajunta estarà dirigida pel batle

del municipi amb major nombre d'habitants, que a tots els efectes durà a terme

el paper de màxim responsable orgànic de l'Agrupació.
En aquests casos seran d'aplicació els continguts bàsics del present reglament.

Secció Z": Organització

ARTICLE 6

L'organització i funcionament de I'A.L.V.P.C. es regirà per l'establert en el

present
Reglament, així com per les instruccions i directrius que, a efectes de

coordinació general
puguin dictar les Comissions Nacional i Autonòmica de Protecció Civil.

ARTICLE 7

L'A.L.V.P.C. depén directament del batle com a responsable màxim de la •

Protecció Civil Local.

ARTICLE 8

L'A.L.V.P.C quedarà enquadrada orgaruca i funcionalment dins la unitat

municipal de la que depenguin els serveis de Protecció Civil o, en el seu

defecte, els seveis de Seguretat Ciutadana sense que això constitueixi cap vincle

laboral o funcionarial dels seus components amb l'Ajuntament.



091179 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

ARTICLE9

L'A.L.V.PC. s'estructura funcionalment en SECCIONS (Transmissions, Primers

Auxilis, Extinció d'Incendis. Rescat i Salvament, Formació, Suport Logistic,
etc.) a les quals els voluntaris s'adscriuran en funció de la seva capacitat i

preparació.
Per a la seva intervenció, els voluntaris s'enquadraran dins GRUPS

D'INTERVENCIO OPERATIVA (GRUPS D'ACCIÓ).
Aquesta estuctura serà de caire flexible, ajustant-se a les necessitats del servei,
als medis humans disponibles i a l'establert al Pla Territorial i als Plans

d'Actuació Municipal davant riscos especifics.

ARTICLE 10

El cap de l'Agrupació és designat pel batIe, a proposta del regidor delegat de

Protecció Civil o, en el seu defecte, del regidor delegat de Seguretat Ciutadana.

Els Caps de Secció i de Grup seran Proposats, de manera justificada, pel cap de

l'Agrupació i nombrat pel regidor corresponent.
El proces per al cessament dels càrrecs és igual que per a la designació i

nomenament dels mateixos.

ARTICLE 11

1. Per l'àrea corresponent, o pel servel Local de Protecció Civil, si n'hi hagués,
s'elaboraran i formularan propostes per a l'elaboració de les normes i

instruccions que siguin necessàries per desenvolupar, completar i aplicar el

present reglament.
2. L'aprovació d'aquestes normes correspon al batIe, a proposta del regidor
correspenent.

ARTICLE 12

Per a garantir la seva eficàcia s'exigirà a tots els integrants de l'Agrupació un

nivell mínim de coneixements sobre els diferents camps que integren la

Protecció Civil, havent-se de facilitar l'accés a aquesta formació per part de les

diferents administracions involucrades

ARTICLE 13

La Corporació Municipal arbitrarà els medis necessaris per a procurar que
I' Agrupació compti amb material específic que garanteixi la ràpida intervenció

davant qualsevol situació d'emergència, especialment en el camp del transport,
la uniformitat i les radiocomunicacions així com per a que l'agrupació pugui
disposar d'una seu digna i adequada a les seves necessitats.

ARTICLE 14

La Corporació Municipal podrà subscriure convenís de col.laboració amb

altres administracions, organismes o entitats públiques o privades, encaminades

cap a la promoció dotació de mitjans, formació i millor funcionament de

I'A.L.V.P.C.
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Secció 3a: Funcions

ARTICLE 15

L'actuació de l'A.L.V.P.C es centrarà de forma permanent i regularizada. en el

camp preventiu i operatiu de la gestió d'emergències, catàstrofes i/o calamitats

públiques, d'acord amb allò previst en els Plans TerritorIals Municipals i en els

Plans d'Actuació davant riscos específics.
En cas d'abséncia de serveis d'emergència professionals, o amb temps de

resposta molt elevats. podran actuar eventualrnent en substitució d'aquests en

tasques d'intervenció en accidents o sinistres, passant a exercir tasques de suport
un cop els serveis professionals facin acte de presència i actuant sota la seva

direcció a partir d'aleshores
Tindran la consideració de serveis d'emergència professionals, a més dels

habituals, els bombers forestals, els bombers voluntaris i les brigades d'auxili

ràpid de la Comunitat Autònoma.

ARTICLE 16

1.- El Pla Territorial Municipal i els Plans d'actuació davant riscos específics
són la vertadera font d'on brollen les competències de les A.L.V.P.C., poden
variar la quantitat i qualitat de les mateixes en funció de la capacitat de

l'Agrupació per assumir-les.

2.- En coherència amb la seva finalitat i organització, algunes de les funcions

que podria desenvolupar l'Agrupació són:

a) en el marc de la PREVENCIÓ
Estudis de rise de la localitat, preferentment orientats a edificis, locals i

establiments de pública concurrència.

Col.laboració i suport a la confecció i divulgació dels plans
d' Autoprotecció de dits centres.

Col.laboració en l'elaboració i manteniment dels Plans Territorials

Municipals i Plans d' Actuació davant riscs específics.
Confecció i realització de campanyes d'informació i divulgació a

col.lectius afectats pels distints rics.

Actuació en dispositius operatius de caire preventiu (en grans
concentracions humanes, vigilància forestal, etc.)

a) En el marc de la INTERVENCIÓ
Suport als serveis operatius d'emergència ritinaris.

Atenció a afectats en emergències.
Col.laboració en el desenrotllament del Pla Sectorial de Comunicacions.

En general, execució de les missions encomenades pel P.T.N. i els P.A.

davant riscs.

PARTSEGONA

Dels voluntaris
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Secció 1 a Disposicions Generals

ARTICLE 17

1.- Podran vincular-se a l'Agrupació les persones físiques, residents en el

municipi, que manifestin el desig de coI.laborar voluntàriament a les activitats

pròpies dels serveis bàsics de Protecció Civil.

2.- El compromís voluntari ha de renovar-se de manera explícita, per períodes
anuals, considerant rescindit el vincle si no es duu a terme la renovació.
3. Fambé són d'aplicació les limitacions a la vinculació de voluntari

contemplades a l'article 2 del present reglament.

ARTICLE 18

1. Tots els sol-licitants que encara no hagin superat les proves psicoflsiques i de
coneixements seran considerats voluntaris auxiliars, 1 per tant en cap cas

hauran de desenvolupar qualsevol tipus d'actuació operativa.
2. Les persones que compleixin els requisits recollits a l'article 2 d'aquest
reglament i que superin les proves d'aptitud psicofísica i de coneixements,
relacionats amb les diferents àrees que integren la Protecció Civil, hauran de

superar un periode de pràctiques no inferior a tres mesos ni superior a un any.

Aquests voluntaris en pràctiques passaran a ser membres voluntans de ple dret

de l'Agrupació si les pràctiques són valorades positivament
3. Els voluntaris en periode de pràctiques podran desenvolupar actuacions

operatives de responsabilitat limitada, duent a terme tasques com a

coI.laborador d'altres voluntaris de més experiéncia en emergéncies.
Hauran de tenir la mateixa cobertura d'assegurances que els voluntans de ple
dret.

4 La sol-licitud per a ser acceptat com a voluntari auxiliar es farà directament

per l'interessat. d'acord amb el model establea a l'Annex 1.

5. La presentació de la sol-licitud citada en el punt anterior pressuposa

l'acceptació plena del present reglament, havent de ser explícita la mateixa quan

s'ingressi com a membre de ple dret.

ARTICLE 19

1. La coI.laboració voluntària podrà realitzar-se incorporant-se a l'Agrupació
com a col.laborador.
2. Són col-laboradors aquelles persones que posseeixin una determinada

qualificació professional i participen eventualment amb l'A.L.V.P.c. realitzant

informes assessorament t+ecnic i contribuint en la formació de voluntaris.

3. El present reglament no és d'aplicació als col-laboradors.

ARTICLE 20

La relació dels voluntaris amb el mUnICIpI s'entén com a col-laboració

gratuita, desinteressada i benvolent, basant-se en sentiments humanitaris,
altruistes i de solidaritat social sense mantenir, per tant, cap relació de caire

laboral.
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2 La permanéncia dels voluntaris i col-laboradors al servei de la Protecció
Civil local sera gratuïta i honoriflca, sense dret a reclamar salari remuneració o

premí, si bé I'Ajuntamcnt, en determinats casos justificats i/o excepecionals,
podrà arbitrar formules de compensació per despeses derivades del servei o

assisténcia a cursos de formació.
3. Queden exclosos del paragraf anterior les indemnitzacions corresponents per
perjudicis soferts com a conseqúencia de la seva prestació segons l'establert pels
articles 31 i 32.

ARTICLE 21

l. La condició de voluntari faculta, únicament, per realitzar les activitats amb la
P.C. local reflectides a l'article 15 del present reglament.
2. La condició de voluntari no empara cap activitat amb finalitat religiosa,
política o sindical.

Secció 2�' Uniformitat i identjlcació

ARTICLE22
l. Per totes les actuacions previstes, de caire operatiu, el voluntari haurà d'anar

degudament uniformat.
2. La uniformitat dels membres de l'Agrupació serà la descrita a l'Annex l.

ARTICLE 23

Tots els components de l'A.L.V.P.C. lluiran al costat esquerra del pit el distintiu
de Proteccio Civil creat per l'Orden del Ministerio del Interior de 14-5-1981, al

que s'incorporarà a la seva part interior "GOVERN BALEAR".
A la part superior de la mànega esquerra es col-locarà l'escut del Cos de
Voluntaris sota el qual figurarà el nom de l'Ajuntament al qual pertanyin, i a la

mànega dreta, el de la Comunitat Autónoma de les Illes Balears (Annex III).

ARTICLE24

l. La Batlia proporcionarà un carnet acreditatiu a cada voluntari de 'Agrupació,
segons el model establen a l'Annex IV.

2. Aquest document té l'única i exclusiva finalitat de reconéixer la condició de

voluntari de Protecció Civil del titular del mateix, quedant severament restringit
el seu ús amb altres finalitats.

Secció 3": Formució i ensinistrament

ARTICLE 25

• Es objectiu prioritari en l'àmbit de la P.C. local la preparació del seu

personal a tots els nivells, des de la selecció i formació inicial fins a la
continuada i permanent durant la relació voluntari-agupació,
2. La formacio inicial del voluntari. té com a finalitat informar i posar en

contacte el voluntari arnb els coneixements bàsics i les realitats vinculadas a la
P.C .. local, així corn amb els diferents camps d'actuació.
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Amb aquesta finalitat orientadora del futur voluntari, dita informació i
ensinistrament inicial contribueix a la selecció dels aspirants al temps que
facilita la captació del mateixos per incorporar-se en condicions d'eficàcia a la

corresponent unitat d'intervenció.

ARTICLE 26

La formació permanent i continuada del voluntari té com a objectiu no només la

garantia posada en pràctica d'un dret d'aquell, sinó, sobretot, atendre les
necessitats reals de la prestació del servei, obtenint els majors nivells de

responsabilitat, eficàcia i seguretat.

ARTICLE 27

1. L'A.L.V.P.C. podrà participar amb el seu personal en els Cursos de formació
i ensinistrament que organitzi la D.e. d'Interior i del Servei de P.C. de la

C.A.LB., en la convocatòria dels quals quedi explícita aquesta possibilitat.
2. L'Ajuntament, a través de l'A.L.V.P.e., podrà organitzar els seus propis
cursos en l'àmbit local, els continguts i duració dels quals hauran de ser aprovats
per la Direcció General d'Interior (Servei de Protecció Civil).
3. L'organisme organitzador de cada curs sera responsable d'encunyar els seus

propis certificats d'assisténcia i/o aprofitament dels mateixos, havent-se de
comunicar al Servei de Protecció Civil del Govern Balear en finalitzar el curs,
una relació dels assistents i la qualificació obtinguda.

ARTICLE28
L'activitat formativa s'articularà de la següent manera:

A) JORNADES D'ORIENTACIÓ. per a voluntaris auxiliars

B) CURS D'INGRÉS (Nivell 1). Es de caire obligatori per als voluntaris en

pràctiques.
Tindran una duració mínima de 25 hores lectives teótico-pràctiques. versant els
seus continguts sobre les àrees fonamentals relacionades amb la Protecció Civil

(legislació bàsica, autoprotecció, primers auxilis, extinció d'incendis, rescat i

salvament, coniunicacions, acció social, .)
C) CURSOS DE PERFECCIONAMENT (Nivell II). Estan dirigits a voluntaris

que desitgin aprofundir en alguna de les àrees esmentades.

D) CURSOS D'ESPECIALITZACIO (Nivel III). Dirigits fonamentalment als

responsables dels seveis locals de P.C. i de l'A.L.V.P.C.

Secció 4": Drets dels voluntaris

ARTICLE29
El voluntari té dret a usar els emblemes, distintius i equips de serxei, i els

corresponents seva categoria en totes les actuacions en les que siguin
demandats.
2. A efeces d'identificació, en casos d'intervenció emergències o calamitats, l'us
dels mateixos és obligatori ..
3. Igualment, el voluntari té dret a rebre una acreditació suficient per part de
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t'Ajuntament en el que presta el servei.

ARTICLE 30

1. El voluntari té dret a ser reintegrat de les despeses de manutenció, transport i

allotjament soferts en la prestació del servei, havent de fer front a dites despeses
l'Administració Pública de qui en depengui la planifleació i organirzació del

dispositiu establert.

2. En qualsevol cas, aquesta compensació de les despeses no tindrà caràcter de

remureració o salari.

ARTICLE 31

El voluntan té dret a adoptar totes les mesures necessàries per a evitar situacions

que comportin perills innecessaris per ell o per tercers.

2. En qualsevol cas el voluntari té dret a estar assegurat contra els possibles
riscs derivats de la seva actuació.

3. Els damnatges derivats de la seva actuació com a membre de l'A.L.V.P.C.

estaran coberts per una asseguranca d'accidents, que garantirà com a mínim les

prestacions médiques farmacéutiques necessàries.

4. Igualment queden assegurades les indemnitzacions corresponents en els casos

en els quals, com a conseqüència de l'accident sobrevinguin invalidesa

permanent o defunció.

ARTICLE 32

1. Els danys i peijudicis que com a conseqüència del treball voluntari, pot rebre

el beneficiari del mateix. així com tercers, quedaran coberts per una asseguranca
de responsabilitat civil.

2. La modalitat de les corresponents pòliçes d'assegurances seran fixades pel
Ple Municipal, a proposta del regidor delegat, responsabilitzant-se l'Ajuntament
de sufragar les quotes.
3.EIs voluntaris en pràctiques tenen dret a les seves correspenents assegurances
en igualtat de condicions.

4. Els costs de les assegurances s'actualitzaran anualment.

5. L'Ajuntament, nogensmenys, serà responsable civil subsidiari, d'acord amb

la legislació vigent, en virtut de la seva potestat de direcció sobre l' A.L.V.P.C.

ARTICLE 33

1. El voluntari de P.C. té dret a obtenir tota la informació possible pel que fa al

treball a realitzar.

2. De la mateixa manera, té dret a conéixer tots els aspectes referents a

l'organització de l'agrupació a la que pertany.

ARTICLE 34

l. El voluntari de P.C. té dret a obtenir el suport material de l'Agrupació.
2. De la mateixa manera, té dret a participar en l'estructura de l'Agrupació
opinar sobre el treball desenvolupat.
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3. El voluntari podrà efectuar les peticions, suggerències i reclamacions que
consideri necessàries, dirigides al Cap de l'Agrupacio.
4. En tot cas si, passats 20 dies des de l'entrada en el registre, l'escrit no fos

contestat, es podrà elevar directament al batle o al regidor delegat.

Secció S": Deures dels voluntaris

ARTICLE 35

1. Tot voluntari ha de respectar l'estructura jeràrquica i funcional de
l'Agrupació. col-laborant en la major eficàcia de les mateixes.
2. Els voluntaris hauran d'acatar la direcció d'altres organismes competents, en

determinades actuacions contemplades en el Pla Territorial o Plans d'Actuació

Municipal, com en el cas d'extinció d'incendis forestals i urbans, etc

3. En cap cas, el voluntari o col.laborador de P.C. actuaran com a membres de

l'Agrupació fora dels actes de servei.

Nogensmenys, podrà intervenir amb caracter estrictament personal, i sense cap
vinculació amb l'Agrupació, en aquells supòsits relacionats arnb el seu deure
com a ciutadà usant els coneixements i experiències derivades de la seva

activitat voluntària.

ARTICLE 36

El voluntari de P.C. haurà de complir un número minim d'hores, compromeses
de mutu acord amb l'Agrupació, que no podrà ser inferior a 60 hores anuals,
comptant cern a talla suma d'hores de formació i intervenció.

ARTICLE 37

El voluntar té el deure de consevar i mantenir en perfectes condicions d'ús el
material i l'equip que se li hagi confiat.
2. Els perjudicis causats en els mateixos com a conseqüència del tracte

incorrecte o falta d'esment seran responsabilitat del voluntari

3. En qualsevol cas, tot el material en poder del voluntari serà retornat a

I' Agrupació si es modifiquen les circumnstàncies que aconsellaren o habilitaren
dit dipòsit

Secció ô": Recompenses i sancions

ARTICLE 38

L'activitat altruista, solidària i no lucrativa exclou tota remuneració peró no

impedeix el reconeixement dels mérits del voluntari i, par tant, la constatació
deis mateixos a efectes honorifics.

Arnb aquesta distinció de conductes meritòries, també seran estudiades les

possibles faltes

comeses pels voluntans que duran aparellades les corresponents sancions.

Tant els mèrits i els honors concedits, com les faltes i les seves sancions seran

anotadas a l' expedient personal de l'interessat,
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ARTICLE 39

1. La valoració de les conductes meritòries que puguin merèixer una

recompensa, sempre de caire no material, correspon al batle.
2. La iniciativa d'aquest reconeixement meritori correspon al Cap de Servei
local de P.C. o, en el seu defecte, al de l'Agrupació.

ARTICLE 40

La valoració de les conductes meritòries es realitzarà mitjancant reconeixements

públics, diplomes a medalles, a més d'altres distincions que pugui concedir

l'Ajuntament a altres Administracions Públiques.

ARTICLE 41

l. La sanció serà conseqúéncia de la comissió d'una infracció al que es disposa
en el present reglament.
2. Les infraccions podran ser considerades lleus, greus a molt greus.

ARTICLE 42

Es consideren faltes lleus:

A) El descuit en la consenació i manteniment de l'equip i material a càrrec
del voluntari.

B) El descuit a negligéncia en l'exercici de les seves funcions, sempre que
no suposi una falta més greu.

C) La incorrecció amb el públic a amb els membres de l'Agrupació.
D) L'incompliment dels deures i les ob]igacions del voluntari, sempre que
no hagin de ser qualiflcats com a faltes més greus.
E) La desobediència als caps de servei, quan no suposi mal tracte de

paraula a obra i no afecti al servei que s'hagi de complir.
Les faltes lleus podran sancionar-se amb apercebiment a suspensió de fins a 30

dies.

ARTICLE43

I Es consideren faltes greus:

A) El no seguir normes orgàniques i funcionals de l'Agrupació, de Forma

manifesta i/o justificada.
B) La notória desconsideració cap a ciutadans a membres de l'Agrupació
C) La negligéncia que causi danys de consideració en es locals, material a

documents de l'Agrupació, així com en l'equip al seu càrrec.

D) L'incompliment de l'horari anual quan les faltes superin el 40 % del

total d'hores fixades. .

E) La greu pertorbació de l'activitat de l'Agrupació.
F) La utilització injustificada, fora dels actes propis de servei, de l'equip,
material a distintius de l'A.L.V.P.C.

6) L'acumulació de tres faltes lleus.
2. Les faltes llaus podran sancionar-se amb la suspensió de la condició de

voluntan, de 30 al80 dies
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ARTICLE44
1. Es consideren faltes, molt greus:

A) Deixar de complir, sense causajustificada, les exigències del servei.

B) La notòria falta de rendiment que compoti inhibició en el compliment
de les taques encomanades.

C) Haver estat condemnat, amb sentència ferma per qualsevol acte

considerat delicte.

D) Utilirzar o exhibir indegudament les identificacions del servei.

E) L'agressió a qualsevol membre de l'Agrupació la desobediència que
pugui afectar a l'éxit de la missióencomanada.

F) Negar-se a complir les sancions de suspensió que li fossin imposades
G) Consum de drogues i abus de l'alcohol en actes de servei.

U) Haver sigut sancionat par la comisgió de dos faltes greus en un periode
de dos anys
2. Dues faltes molt greus es sancionaran amb suspensió de 180 dies a dos anys i

en el seu cas amb l'expulsió definitiva de 'A L.V.P.C.

ARTICLE45
Les faltes lleus es prescriuran als 6 mesos de la data de la seva comissió, les

greus a l'anys i les molt greus als dos anys

ARTICLE 46

El voluntan tindrà dret a un procés just equànime que garanteixi al màxinl la

defensa en cas de sancions reglamentades.

Secció Z": Rescicio i suspensió del vincle amb I 'Agrupació

ARTICLE 47

Són causes de suspensió temporal del vincle voluntari amb I'A�L�V�P�C les

següents:
A) El compliment de les sancions establertes en els articles 42, 43 i 44

B) La incorporació al serve militar o prestació socia! substitutória

C) La gestació.
D) L'atanció a nadons o fills menors, a petició de l'interessat.

E) La malaltia perllongada justificada.
F) La realització d'estudis fora del municipi.
O) L'ocupació en un treball que impliqui llargs i freqüents desplaçaments.
La reincorporació haurà de sol'licitar-se explicitament.
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ARTICLE48

La relació voluntària amb l'A.L.V.P.C. podrà ésser rescindida per les segtients
causes:

A) Per petició expressa i per escrit de l'interessat.

B) Per la no renovació anual del vincle

C) Per declaració d'incapacitat.
D) Per la pérdua de la condició de vei.

E) Per quedar inhabilitat per a l'exercici de càrrecs públics, per sentència

ferma.

F) Per expulsió com a conseqüéncia d'un procediment sancionador

ARTICLE49

En tots els casos en els que es produeixi la rescissió de la relació del voluntari

amb l'Agrupació aquests tornarà de forma immediata, equips i acreditacions que

estiguin en el seu poder

ARTICLE 50

En tot cas s'expedirà a petició de l'interessat certificació en la que constin els

serveis prestats a

l'Agrupació així com la causa por la qual es va acordar a baixa, remetent-se una

cópia al

Registre d'Agrupacions de Voluntaris de la Direcció General d'Interior i del

Servei de

Protecció Civil de la C.A.LB.

DISPOSICIONS FINALS.

1. Per a que entri en vigor el present reglarnent haurà de ser aprovat pel Ple

Municipal, havent sigut supervisat prèviament per la Direcció General d'Interior

i del Servei de Protecció Civil de la C.A.LB.

2. La Direcció General d'interior del Servei de Protecció Civil de la C.A.I.B. en

el desenvolupament de les seves competències sobre el voluntariat de Protecció

Civil. col-laborarà amb els ajuntaments de les següents maneres:

Organització de cursos de formació

-Normalització i homologació d'equips.
-Elaboració de normes i directrius.
-Constitució d'un registre d'Agrupacions Locals de Voluntaris

-Régim disciplinari superior
3 Els annexes podran sofrir modificacions, una vegada aprovat el present
Reglament, sense que sigui necessària la revisió integra del mateix, ni la seva

nova aprovació pel Ple Municipal, no essent així quan es proposi I'alteraeió dels

articles

Vots a favor: unanimitat, (8).

n.-CONSTITUCIÓ DE LA COMISSIÓ LOCAL DE PROTECCIÓ CIVIL.
"

Proposta formulada per Grup Socialista.
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Tota vegada que s'ha constituit un cos de protecció civil a aquest municipi i que
s'està eI.laborant un Pla d'Emergència Municipal, aquest grup proposa que per
part del Ple s'acordi la constitució i composició de la Comissió Local de
Protecció Civil, així com les seves competències."

COMISSIÓ LOCAL DE PROTECCIÓ CIVIL

COMPOSICIÓ

PRESIDENT: Sr. Batie President de l'Ajuntament (Josep
Muncunill Ribas)

VICEPRESIDENT: Sr. Regidor Delegat de Protecció Civil

(Sebastià Bauzà Martorell)
SECRETARI: L'administratiu de l'Ajuntament (Josep Ramon

Marqués)
VOCALS:

Sr. Regidor de l'Agrupació Independent (Antoni J.
Arbona Pujadas)

Sr. Regidor del Partit Popular (Gabriel Flaquer Maimó)
Sr. Arquitecte Tècnic Municipal (Miquel Sureda

Rubert)
Sr. Cap de Policia Local (Antoni Rueda Jordà)
Sr. Metge Titular (J. Alfonso Ramon Bauzà)

ASSESSORS:

a) Responsables: comandaments de la Guàrdia Civil i de
l'Exercit de Terra.

b) Responsables dels Serveis d'Intervenció Operativa:
Bombers, Tècnics de la Conselleria d'Agricultura i del Consell Insular de
Mallorca.

1) En el cas d'intervenció operativa, els responsables
(comandaments tècnics) que es senyalen com a assessors, automàticament

quedaran integrats com a membres de la Comissió i formaràn part del COMITÉ
D'EMERGÈNCIA.

2) S'adjunta certficació de l'acord de l'Ajuntament Ple relatiu a

l'aprovació de la composició i constitució de la Comissió Local de Protecció
Civil.

COMPETÈNCIES

Com Organ assessor, informatiu deliberant en matèria de
Protecció Civil, tenenles següents competències:

a) Proposar i l'el.laboració del Pla Bàsic i Plans Especials que
es considerin necessaris pel municipi.
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b) Informar dels plans el.laborats

c) Supervisar, implantar, revisar i actualitzar els plans.

d) Realitzar simulacres.

e) Promoure i supervisar el compliment de les mesures de

prevenció establertes en els diferents plans.

f) Promoure campanyes de formació i informació ciutadana.

g) Analitzar i avaluar, després d'un greu rise o sinistre que hagi
determinat l'aplicació d'un pla, el seu grau d'eficàcia, detectar i corregir
les seves possibles anomalies.

h) Promoure i impulsar totes aquelles qüestions relacionades
amb la protecció civil que es creguin convenients.
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El Sr. Arbona demana que hi hagi suplents dels vocals.
Vots a favor: unanimitat, (8).

12.-RECURS ALÇADA SANCIÓ EXPEDIENT CONSELLERIA DE
SANITAT.

Formulada pel Grup Socialista.
"En data 2 de juliol de 1999, el director general de Sanitat de la

Conselleria de Sanitat i Consum, va acordar la iniciació d'expedient
sancionador a l' Ajuntament de Puigpunyent, per causa de diverses irregularitats
detectades en la distribució d'aigua potable de consum públic.

Una vegada tramitat l'expedient, en data 13 de desembre de 1999, té
entrada a I' Ajuntament la Resolució del mateix, per la qual s'imposa una sanció
de 200.000ptes.-. Contra l'esmentada Resolució, I' Ajuntament pot interposar
recurs d'alçada en el termini d'un mes davant de l'honorable Sra. consellera de
Sanitat i Consum.

Interposat aquest i en compliment de l'article 21, l, k) de la Llei
7/1985, de 2 d'abril, es dóna compte al Ple del mateix."

"Expedient: SA 118/99.
DNI/CIF: P-0704500-H.
Establiment: Subministrament i distribució d'aigua potable.

RECURS D'ALÇADA.

Atesa la resolució de l'expedient SAI18/99, instruit per la Conselleria de
Sanitat i Consum al'Ajuntament de Puigpunyent, per infracció administrativa
en matèria sanitària, resolució que tingué entrada a les oficines municipals en

data 13 de desembre de 1999 i per la qual s'acordava imposar a l'Ajuntament de
Puigpunyent una sanció de 200.000ptes.- (dues-centes mil), com a autor d'una
infracció administrativa en matèria sanitària tipificada en la Llei 14/1986,
General de Sanitat, article 35, apartat A), punt 3.

Considerant que contra l'esmentada resolució l'Ajuntament pot interposar
recurs d'alçada en el termini d'un mes, comptador des del dia següent al de la
notificació.

HERESOLT:

Primer.- Interposar recurs d'alçada davant de la Honorable Sra. consellera de
Sanitat i Consum contra la resolució de l'expedient SA 118/99, instruit a

I' Ajuntament de Puigpunyent per infracció administrativa en matèria sanitària,
resolució per la qual s'imposa a l'Ajuntament de Puigpunyent una sanció de
200.000ptes.-, en base a les següents consideracions:

1.- Es reiteren les argumentacions que ja es varen fer a l'escrit d'al.legacions a

la proposta de resolució presentat per l'Ajuntament de Puigpunyent en aquesta
Conselleria en data 8 de setembre de 1999. A més, es fa constar que a la
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Resolució de l'expedient NO ES FA CAP REFERÈNCIA I NO ES DÓNA
CAP CONTESTACIÓ a les esmentades al.legacions.

2.- No es qüestiona el fet de què existeix una responsabilitat de l'Ajuntament.
No obstant, els fets constitutius d'infracció, tenen els seus orígens en una època
anterior i en la manca de preocupació i dedicació a aquestes temes per part de
l'anterior equip de govern municipal. La qual cosa, ha quedat demostrat que ha
canviat radicalment amb el nou equip de govern.

3.- Cal afegir que l'actual equip de govern, en iniciar-se la legislatura, no va

tenir constància de l'existència d'una ordre d'aturada dels pous, ja que aquesta
no es va trobar als arxius municipals. Si s'hagués tengut coneixement la
resposta (aturada dels pous) hagués estat immediata.

4.- Per altra banda, s'ha de considerar que la inversió feta per subsanar les
deficiències existents ha estat extraordinàriament forta, (s'adjunten les factures
corresponents als filtres i caseta), especialment pel que fa al pou del Cementiri,
objecte de la sanció. Des del moment en què es va tenir coneixement dels
problemes que donava l'esmentat pou, es va aturar i l'abastiment d'aigua
s'obtingué dels altres pous existents al municipi. I en aquesta situació ha estat
en tant no s'han instal.lat els filtres i subsanat totes les deficiències, podent-se,
en conseqüència, garantir un abastiment en condicions de la població.

5.- Finalment, l'Ajuntament de Puigpunyent vol manifestar la seva voluntat de
colaborar amb la Conselleria als efectes d'aconseguir que l'abastiment d'aigua a

la població del nostre poble es faci en condicions sanitàries adequades. No
obstant, això suposa realitzar unes despeses d'importància i si consideram que
Puigpunyent és un municipi petit, amb un pressupost escàs, és per això que
demanam de la Conselleria de Sanitat la seva ajuda i sol.licitam que ens sigui
retirada la sanció imposada.

Segon.- Comunicar a la Conselleria de Sanitat el recurs d'alçada interposat i
donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri.

El Sr. Miquel Ramon explica que es va imposar al'Ajuntament una sanció de

300.000ptes.- per distribució d'aigua no potable. Vol fer constar que s'ha fet
unb esforç molt gros en temps i diners. Ja s'havia interposat un altre recurs.

Però la infracció es va cometre i s'ha de sancionar, segons ens diuen. No
obstant, és absurd perquè s'han gastat molts diners en els pous i, per tant, se

seguirà endavant el procediment per mirar de rebaixar encara més la sanció.
El batle afegeix que ell mateix es compromet a fer gestions a tals efectes.

PRECS IPREGUNTEs.

El Sr. batle dóna compte de les subvencions concedides a

l'Ajuntament dins del Programa Leader II, i de què ja s'ha signat el

corresponent conveni.
Sobre l'incendi ocorregut a Galilea el passat mes d'agost, informa
que havia causat preocupació que després de moltes gestions amb la

..
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Conselleria de Medi Ambient, no s'arribaven a predre mesures. La
setmana passada, per fi, s'iniciaren les tasques (sembra de llavors,
contactes amb els propietaris afectats, col.locació de troncs d'arbres

per evitar l'erosió del terreny,. i presa de contacte amb els
voluntaris). Celebra, per tant, que ja s'hagin pres aquestes mesures.

Un dels temes importants en la recuperació de la zona, és el de les
cabres. L'excés de cabres obligarà a eliminar-les, per la qual cosa

no s'autoritzarà a civils sinó que ho durà a terme el personal de la
Conselleria.
El Sr. Miquel Ramon expressa que fa molt de fred al dispensari
metge. Té coneixement que hi ha hagut queixes. Per això, aquest
tema es mirarà de solventar i al Pressuposts per a l'any 2000, es

faran previsions al respecte.
També informa que té coneixement de l'existència d'una

claveguera en mal estat davant Ca Na Veny. Demà es mirarà
d' arreglar.
El Sr. Arbona demana si s'ha canviat el ler.tinent de batIe, ja que
va sortir a un article a la premsa, (escrit per un membre del PP), que
el 1 er. tinent de batle era el Sr. Flaquer.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE DIA 14 DE

FEBRER DE 2000.

Quan són les 21'40 hores del dilluns dia 14 de febrer de 2000, es

reuneix a les dependències de la Biblioteca Municipal de Puigpunyent, (per
causa de força major ja que s'estan realitzant obres a l'edifici municipal), la

Corporació en Ple per celebrar sessió plenària ordinària en primera
convocatòria. Sota la presidència del batle, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi

assisteixen els següents regidors, convocats en legal forma: Sr. Miquel Ramon

Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá Martorell per part del Grup
Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Gabriel Genovart Rosselló, Sr. Guillem

Llaneras Serralta, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer
Maimó, per part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- SORTEIG MEMBRES MESES ELECTORALS.

Formulada pel Grup Socialista.

"Atesa la pròxima celebració d'eleccions generals el proper dia 12 de

març, es proposa al Ple la celebració del sorteig legalment previst, als efectes de

determinar la composició de les Meses Electorals."

Es procedeix a realitzar el sorteig.

Mesa A.

President titular:

ler.suplent:
2on.suplent:

Alcover Balaguer, Jordi.
Juliá Benique, Ma Rosa.

Ferrer Pujol, Juan Buenaventura.

ler.vocal:

1 er.suplent:
2on.suplent:

Enseñat Ferrá, Jorge.
Ferrá Martorell, Juan.

Feliu de Oleza, Maria.

2on.vocal:

1 er.suplent:
2on.suplent:

Herron Museur, Daniel.

Frau Bauzá, Gabriel.

Cerdá García, José Antonio.

MesaB.

President titular:

ler.suplent:
2on.suplent:

Ripoll Amengual, Miguel.
Mayol Beccaria, Jaime.
Vidal Massanet, Ma Magdalena.
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ler.vocal:

ler.suplent:
Zon.suplent:

Picó Fernández, Francesc Xavier.
Martorell Pol, Antonio José.
Muntaner Jordá, Ma Magdalena.

Zon.vocal:
1 er.suplent:
Zon.suplent:

Muñoz Alonso, Arturo.

Palmer Frau, Gaspar.
Ripoll Ramón, Magdalena.

2.- CESSIÓ ÚS CASETA ESTACIÓ TRANSFORMADORA SA VELA.
Formulada pel Grup Socialista.

"Es proposa que el Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent, actuant aquest
com a titular de la finca on s'ubica l'E.T. Camí Ses Veles n07792, pendents del

tràmit de formalització i registre de la cessió dels terrenys, acordi cedir a Gas y
Electricidad, S.A. unipersonal, el dret d'ús del local de dimensions 3.10 m. per
4.40 m., per a la instal.lació de l'Estació Transformadora tipus caseta abans

esmentada, juntament amb els seus elements accessoris, necessaris per a la

posada en funcionament de la mateixa. S'incorpora a aquest document el plànol
en el qual es determina degudament la zona del emplaçament de la E.T. i

croquis detallat de l'entrada de cables."
Vots a favor: unanimitat.

3.- CONSTITUCIÓ AGRUPACIÓ LOCAL PROTECCIÓ CIVIL.

Formulada pel Grup Socialista.
"Una vegada aprovat definitivament el Reglament d' Agrupacions

Locals de Voluntaris de Protecció Civil, aquest grup proposa que per part del

Ple s'acordi la constitució de l'Agrupació Local de Voluntaris de Protecció

Civil."
Vots a favor: unanimitat.

4.- CESSIÓ RECAPTACIÓ CAlB.

Formulada pel Grup Socialista.

"Es proposa al Ple l'adopció de l'acord de cessió de la recaptació en

període voluntari i executiu dels tributs municipals i altres ingressos de dret

públic, així com l'exercici de la delegació de les competències de la gestió de

1 'Impost sobre Béns Immobles entre l'Ajuntament de Puigpunyent i la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears, en els termes expressats als annexes

que s'adjunten.
"

El Sr. Arbona manifesta la seva opinió en el sentit de què la cessió de la

recaptació pot suposar una millora en l'eficàcia del servei però no en

l'eficiènciaja que no s'aconseguirà millorar el sistema disminuint el cost.

Davant la proposta del Grup Socialista, el Grup Independent proposa
dues opcions: .

lera.- Retirar l'esmentada proposta per una sèrie de consideracions a les que a

continuació farà referència el Sr. Arbona.

Zona- Pel cas de què el Grup Socialista volgués dur endavant la proposta,
introduir una sèrie de modificacions i especificacions al conveni que es proposa.

D'entrada, el Sr. Arbona insisteix en la conveniència de no dur endavant la

cessió pels següents motius:
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Perquè fins a l'any 85 hi va haver delegació de competències en la

recaptació dels tributs, amb resultats dolents.

Comprèn que en el moment actual la feina pugui esser exessiva considerant
el reduit personal de l'Ajuntament. Però es podria mirar de contractar a una

persona que s'encarregàs específicament de la recaptació amb un cost

inferior al que suposarà la cessió a la CAIB.
Per la molèstia que suposarà als veïnats de Puigpunyent, els quals, per
qualsevol tema, s'hauran de desplaçar a Palma. A més, els funcionaris de la

CAIB, no coneixen la realitat de Puigpunyent i, per tant, no podran
solventar els problemes de la mateixa manera que una persona que fes feina
a l'Ajuntament.
El cost del servei que s'haurà de pagar a la CAIB, suposarà maneo recursos

dels que podrà disposar l'Ajuntament. És un conveni car perquè la CAIB

disposa dels diners dels veïnats de Puigpunyent.
A més, suposa a renunciar a competències municipals, i posar en mans

externes padrons, llistats, etc.

Seria més interessant mirar de mantenir el sistema actual, incrementant la

plantilla. S'ha d'estar a favor de propostes que apropin l' Administració al
ciutadà i aquesta proposta l'allunya.

El Sr. Ramon explixa que actualment no es dóna a l'abast amb la feina que
hi ha i els recursos de què es disposa. La informació de què disposa l'equip de

govern és que la recaptació per part de la CAIB funciona, eficaç i eficientment.

I resulta més senzill optar pel que es proposa que incrementar la plantilla.

I s'ha plantejat provar aquest sistema per 1 ò 2 anys. Si es plantejen els

incovenients assenyalats, es replantetjarà aquesta decissió.

El batle afegeix que li preocupa l'autonomia municipal. Però les referències

que es tenen és que el sistema funciona bé i és clar que millor que als anys 80.

Creu que s'hauria de fer aquesta prova.

Passat aquest punt a votació, s'acorda cedir les competències en la

recaptació en període voluntari i executiu dels tributs municipals i altres

ingressos de dret públic, així com l'exercici de la delegació de les competències
de la gestió de l'Impost sobre Béns a la Comunitat Autònoma de les Illes

Balears, amb els vots a favor dels integrants del Grup Socialista i del Partit

Popular, (5), i els vots en contra dels membres del Grup Independent, (4).
No obstant, abans d'aprovar el conveni corresponent, es parlarà amb la

Comunitat Autònoma per veure d'aclarir una sèrie de qüestions reflexades al

conveni, així com afegir-hi unes quantes puntualitzacions.
Sense haver-hi més teme :t'fê::·Mc;t� quan són les 10.30 hores, el Sr. bade

aixeca la sessió de la q ���. IR\Pt�'" t acta amb el seu vistiplau.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 23 DE

FEBRER DE 2000.

Quan són les 21'40 hores del dimecres dia 23 de febrer de 2000, es

reuneix a les dependències de la Biblioteca Municipal de Puigpunyent, (per
causa de força major ja que s'estan realitzant obres a l'edifici municipal), la

Corporació en Ple per celebrar sessió plenària ordinària en primera
convocatòria. Sota la presidència del batie, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi

assisteixen els següents regidors, convocats en legal forma: Sr. Miquel Ramon

Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá Martorell per part del Grup
Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita Barceló Ballester, Sr. Gabriel

Genovart Rosselló i Sr. Guillem Llaneras Serralta, per part de l'Agrupació
Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
Les actes corresponents a la sessió plenàries extraordinaria de dia 14 de febrer i

ordinària de dia 25 de gener de 2000 són aprovades pels presents per

unanimitat, (9).

2.- RESOLUCIONS.
La Corporació es dóna per assebentada de les resolucions de Batlia dictades des

de la darrera sessió plenària ordinària. En especial, el batle dóna compte del

següent decret de delegació de funcions en el regidor Juan Ferrá Martorell:

DECRET DE BATLIA.

ASSUMPTE: DELEGACIONS EN REGIDORS.

De conformitat amb les facuItats i atribucions concedides per I' article 4l.3 del

Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats

Locals,

HERESOLT:

Primer.- Delegar en el regidor Juan Ferrá Martorell, la gestió de les àrees de

cuItura i joventut.

Puigpunyent, 18 de febrer de 2000.

3.- DESPESES.
La Corporació es dóna per assebentada de les despeses efectuades durant el

darrer mes.
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4.- INCORPORACIÓ AL CONSORCI D'AIGÜES.
El Grup Socialista presenta al Ple la següent proposta:

"Es proposa que el Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent aprovi la incorporació
al Consorci d'Aigües, instituit per la Comunitat Autònoma de les Illes Balears,
així com l'aprovació dels seus Estatuts segons la redacció dels mateixos que

s'adjunta."

El Sr. Arbona, en relació als Estatuts proposats, demana si els aprova la

Comunitat Autònoma i l'Ajuntament de Puigpunyent si adhereix, i si ja han

estat publicats al BOIB.
El Sr. Ramon explica que per finançar les inversions necessàries per atendre el

subministrament d'aigua "en alta", s'ha constituit l'IBAEN (Institut Balear de

l'Energia), una de les funcions del qual és finançar en un 50% les inversions

que es duguin a terme en aquest camp a través de la creació de consorcis.

Aquests consorcis estan integrats per 5 membres provinents de distintes àrees de

la CAlB, per una banda, i per una altra 5 membres nomenats per l' Ajuntament.
Es tractaria d'adherir-se als Estatuts que es proposen a partir dels quals es

constituirà el Consorci. Als efectes de dur endavant tot aquest tema, ja s'han

mantingut converses amb el director general de Recursos Hídrics, i de la

mateixa manera ja ha visitat el poble un tècnic de la Conselleria, el qual ha

parlat de la construcció de dos dipòsits: un devora del cementiri i l'altre al Casat

Nou (Pont de Sa Creveta). El del pou del cementiri es justificaria perquè cada

vegada que es netejen els filtres es tira l'aigua a la marjada. Amb la construcció

del dipòsit, aquesta aigua es podria aprofitar.

El Sr. Arbona demana si el president del Consorci es tria d'entre els vocals.

El Sr. Ramon aclareix, que el president és nomenat d'entre els vocals pel
conseller de Medi Ambient. Segons se'ns ha explicat, a nivell pràctic, el

president sol delegar en el regidor encarregat. Per altra banda, el Consorci és

una entitat que té personalitat jurídica i financia les seves actuacions a través de

préstecs amb 2 anys de carència.

El Sr. Arbona demana a què es refereixen els Estatuts quan parlen de tarifes,
preus i cànons.
El Sr. Ramon aclareix que es refereixen a les tarifes que es podrien exigir si el

Consorci arribàs a disposar de personal propi.
El Sr. Ferrà afegeix que la redacció dels projectes d'obres també corre a càrrec

de l'IBAEN.

Per acabar, el Sr. Ramon diu que des del principi, s'han seguit els criteris de la

Junta d' Aigües. En canvi, EMAYA segueix uns criteris distints i contraris a la

llògica i a les recomanacions dels tècnics.

Passat aquest punt a votació, s'acorda per unanimitat, (9), la creació del

Consorci d' Aigües de Puigpunyent, així com l'adhesió als Estatuts que han de

regir el mateix, segons el següent text:

ESTATUTS DEL "CONSORCI D'AIGÜES DE PUIGPUNYENT"

CAPÍTOL 1.- NATURALESA I CARACTERÍSTIQUES.
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Article 1.- Es constitueix, d' acord amb les previsions de I' articIe 110 del Reial
Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, un consorci amb el nom de
"CONSORCI D'AIGÜES DE PUIGPUNYENT", que, amb caràcter voluntari i

indefinit, es regirà pels presents estatuts, i subjectarà la seva activitat a aquests i
a l'ordenament jurídic privat, per la qual cosa, en allò que no hi sigui regulat,
serà d'aplicació I'ordenamentjurídic general.

Article 2.- El Consorci d' Aigües de Puigpunyent, d'ara endavant Consorci, té
com a finalitat fonamental l'abastament d'aigua "en alta" en el Terme

Municipal de Puigpunyent i l'establiment i construcció de les conduccions

generals als nuclis urbans del Terme Municipal. S'entendrà com a abastament

d'aigua "en alta" eilliurament d'aquesta en un dipòsit de regulació o sobre una

conducció general.

Article 3.1.- El Consorci té personalitat pròpia i plena capacitat d'obrar, i pot
adquirir, posseir, permutar, gravar o alienar tota mena de béns i drets, com

també contreure obligacions i exercitar qualsevol mena d'accions civils,
administratives, laborals i en general, a qualsevoljurisdicció.
2.- La representació del Consorci serà exercida per les persones i òrgans que es

determinin en els Estatuts presents.
3.- El Consorci no té finalitat lucrativa.

Article 4.1.- L'objecte del Consorci és gestinoar i promoure, dins la seva

finalitat institucional, el desenvolupament d'activitats per a la captació,
potabilització (incIosa la dessalació), regulació i distribució de l'aigua, fins i tot

la reutilització d'aigües residuals depurades, si n'és el cas, com també les obres,
les instal.lacions, els serveis i les activitats de tot tipus necessàries per al

desenvolupament i compliment adequats dels seus fins, i, en especial, les

següents:
a) La promoció i la construcció d'obres de captació i la potabilització d'aigües

(incloses les plantes dessaladores), i les relatives a la conducció, transport,
regulació i redistribució d'aquestes aigües, tant per a usos agrícoles com

industrials i, sobretot, d'abastiment a la població, com també les

corresponents a les instal.lacions i els serveis connexos amb aquestes.
b) L' explotació i la gestió de les obres i instal.lacions abans esmentades, i

també tot tipus d'actuacions per a la conservació i el manteniment

d'aquelles i, en general, per a l'adequada explotació, gestió i distribució de

l'aigua.
c) Les funcions i actuacions que li siguin encomanades per les entitats que

s'integrin en el Consorci, bé directament o per entitats o organismes que en

depenen, amb competències i funcions en la matèria.

d) Qualssevulla altres activitats relacionades amb l'objecte fundacional del

Consorci, que contribueixin al desenvolupament i compliment d'aquest.
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Article 5.1.- El Consorci té el seu domicili oficial en la població de

Puigpunyent.
2.- Per acord de la Junta Rectora podrà variar-ne el citat domicili oficial i

podran establir-se delegacions en qualsevol altra ciutat de l'àmbit de la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

Article 6.- El Consorci es dissoldrà:

a) Per acord unànime de tots els seus membres.

b) Per impossibilitat legal o material de complir els seus fins.

c) Per transformació del Consorci en una altra entitat, amb l'acord previ
unànime dels seus membres.

CAPÍTOL 11.- MEMBRES DEL CONSORCI.

Article 7.- El Consorci està format pels seus membres constituents i, atenent la
seva naturalesa de consorci local, està integrat per entitats públiques de diferent
ordre, d'acord amb la legislació vigent. Podran adherir-si, però sense cap
prerrogativa respecte al funcionament del Consorci, entitats o institucions

públiques i persones físiques o jurídiques, públiques o privades, que tindran la
condició de membres adherits.

Article 8.1.- Són membres del Consorci, com a socis constituents d'aquest: la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears, que és qui l'institueix i n'aprova els
Estatuts i que actuarà a l'efecte mitjançant la integració com a membre del
Consorci de la Conselleria de Medi Ambient, i l'Ajuntament de Puigpunyent
que s'incorporarà per acord plenari pres a aquest efecte.
2.- El Consell Insular de Mallorca podrà integrar-se en el Consorci, en qualitat
de membre constituent, mitjançant la formalització de l'Acord d'integració
oportuna prèviament aprovat pels respectius òrgans competents del mateix
Consell Insular i del Consorci.

Article 9.1.- Podran ser membres adherits del Consorci les Entitats o

Institucions públiques i altres persones, físiques o jurídiques, públiques o

privades, , que aportin la seva ajuda econòmica i/o material al compliment de la
finalitat institucional del Consorci, mitjançant la formalització en cada cas del

corresponent Acord d'adhesió, prèviament aprovat pels respectius òrgans
competents del Consorci i de l'interessat.
2.- Els membres adherits a què es refereix el present article podran participar a

les sessions de la Junta Rectora del Consorci, amb veu però sense vot, i tindran

aquells drets que els siguin reconeguts en els respectius acords d'adhesió que
amb ells es formalitzin. En tot cas, seran obligats a satisfer l'aportació
econòmica que s'hagi convingut, en la quantia, la forma i les condicions que
s'estableixin en el corresponent Acord d'adhesió.

CAPÍTOL 111.- ORGANITZACIÓ.

Article 10.- El Consorci tindrà els òrgans de Govern següents:
a) La Junta Rectora.

b) El President.
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Article 11.1.- La Junta Rectora és l'òrgan supenor del Consorci estarà
formada inicialment per:

- El President, amb veu i vot, que serà diriment, si n'és el cas.

- Els vocals, amb veu i vot, que exerciran les representacions següents:
Un representant de la Conselleria de Medi Ambient o de la Direcció General de
Recursos Hídrics.
Dos representants de l'Institut Bajear de l'Aigua i l'Energia (IBAEN).
Un representant de la Presidència de la CAIB.
Un representant de la Conselleria de Hisenda.
Cinc representants de l' Ajuntament de Puigpunyent.
2.- En el cas que també s'integri en el Consorci el Consell Insular de Mallorca,
el nombre dels seus representants es fixarà en el corresponent Acord

d'integració.
3.- Les entitats o institucions i les persones, públiques o privades, a què es

refereix l'article 9 dels Estatuts presents, podran assistir a les sessions de la
Junta Rectora amb veu, però sense vot, i en la forma que estableix el

corresponent Acord d'adhesió.

Article 12.1.- Són funcions de la Junta Rectora:

1) Aprovar els plans d' activitats, inversions i finançament del Consorci.

2) Aprovar els programes de previsions plurianuals.
3) Aprovar el pressupost anual.

4) Aprovar la liquidació dels comptes i la memòria explicativa de la gestió
anual del Consorci.

5) Dur a terme la censura de comptes.
6) Acordar la formalització d'operacions de crèdit i endeutament, tant en títols

com en operacions de crèdit i altres operacions financeres, per al

finançament adequat d'activitats.
'

7) Acordar les mesures pertinents per a l'administració dels béns i drets del

Consorci, com també l'adquisició, venda, permuta, arrendament, cessió

gratuïta o onerosa i gravamen d'aquests, i en general, els negocis jurídics
que siguin convenients per a la realització dels seus fins i tot allò que es

refereix a actes de disposició del patrimoni del Consorci, en els termes

previnguts a la normativa que resulti d'aplicació.
8) Acordar la formalització de convenis, concerts o contractes amb entitats,

empreses o persones, públiques o privades, i també decidir la participació
del Consorci en negocis, societats, consorcis, entitats o empreses, públiques
o privades, per al compliment millor dels seus fins, de conformitat amb la

legislació que sigui aplicable.
9) Aprovar les tarifes, preus i cànons que corresponguin per la prestació de

serveis als termes establerts en la normativa d'aplicació pertinent.
10) Aprovar la plantilla del personal, com també els criteris de selecció,

admissió i retribució d'aquest, de conformitat amb la legislació aplicable en

la matèria.

11) Exercir les accions judicials o administratives que corresponguin al

Consorci.

12) Admetre nous membres i aprovar el corresponent Acord d'integració o

d'adhesió en cada cas.

13) Modificar-ne els Estatuts.

14) Transformar el Consorci en una altra entitat.
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15) Dissoldre i liquidar el Consorci.
2.- La Junta Rectora podrà delegar les seves funcions en el president del
Consorci, llevat de les definides als apartats 4,9,12,13,14 i 15 del punt anterior.

Article 13.- El nomenament dels membres de la Junta Rectora, com també la
renovació d'aquests, si és el cas, es farà per les entitats, institucions, organismes
o persones, públiques o privades, a qui representin, de conformitat amb les
seves pròpies normes, si bé en el cas dels representants de l'Institut Balear de
l'Aigua i l'Energia (IBAEN) seran designats pel President d'aquest organisme.

Article 14.- El President del Consorci presidirà la Junta Rectora i serà designat
pel Conseller de Medi Ambient de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears,
que també designarà qui hagi de substituir-lo en els casos de vacant, absència,
malaltia o qualsevol altra situació d'impossibilitat per a l'exercici de les seves

funcions.

Article 15.- Són funcions del President:

1) Organitzar els serveis i l'alta direcció i inspecció del funcionament del
Consorci.

2) Representar de manera permanent el Consorci, amb els poders més amplis i
amb la possibilitat de predre, en circumstàncies especials o per raons

d'urgència, qualssevol decissions i facultats que corresponguin a la Junta

Rectora, a la qual donarà compte posteriorment a l'efecte de la seva

ratificació.

3) Convocar les reunions de la Junta Rectora, fixar-ne l'ordre del dia i presidir,
dirirgir i aixecar les seves sessions, i dirimir els empats amb el seu vot de

qualitat.
4) Desenvolupar la gestió econòmica i autoritzar, disposar i ordenar els

pagaments.
5) Aprovar els projectes d'obres i els pressupostos de projectes, adquisicions,

estudis i serveis del Consorci.

6) Contractar serveis, estudis, treballs i persona, i fixar-ne la retribució segons
els criteris establerts per la Junta Rectora.

7) Aprovar els plecs de condicions relatives a la contractació d'obres, serveis i
subministraments.

8) Portar la firma del Consorci en qualssevol menes d'actes, contractes i
convenis que formalitzi el Consorci per al desenvolupament de les seves

activitats.

9) Vetllar pel cobrament dels preus, les tarifes i els cànons que siguin
aplicables pels serveis que presti el Consorci.

10) En general, totes les altres funcions que corresponguin a la gestió del
Consorci.

11) Exercir les qui li siguin delegades per la Junta Rectora.
2.- El President podrà' delegar les seves funcions, en tot o en part, amb caràcter
permanent o temporal, en un dels membres de la Junta Rectora, llevat

d'aquelles a què es refereix l'apartat 11 del punt anterior.
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CAPÍTOL IV.- GESTIÓ I FUNCIONAMENT

Article 16.- La gestió tècnica, econòmica i administrativa necessària per al

desenvolupament dels serveis del Consorci i el compliment dels seus fins es

realitzarà mitjançant Conveni amb l'empresa pública Institut Balear de I'Aigua i
l'Energia (IBAEN), sense que el conveni esmentat origini nova personajurídica
entre ambdues entitats i en el qual es fixaran les condicions per el

desenvolupament d'aquesta gestió.

Article 17.1.- La Junta Rectora durà a terme sessions ordinàries dues vegades
l'any. També es reunirà, amb caràcter extraordinari, sempre que sigui
convocada a iniciativa del seu president o a petició de, com a mínim, la meitat
dels representants dels membres que hi tinguin dret a vot.
2.- El règim de convocatòria, funcionament i adopció d'acords serà l'establert
amb caràcter general pels òrgans col.legiats en els articles 22 i següents de la
Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions
públiques i del procediment administratiu comú. No obstant això, serà necessari
el vot favorable de la meitat més un dels representants dels membres amb dret a

vot per a la validesa dels acords que s'adoptin sobre les matèries següents:
a) Modificació del Estatuts

b) Integració, adhesió o separació de membres del Consorci

c) Aprovació del pressupost anual
3.- L'alteració d'aquests Estatuts que n'impliqui una modificació substanció,
com també els altres acords a què es refereix l'últim punt immediatament
anterior, requeriran a més la ratificació de les entitats que siguin membres del
Consorci amb dret a vot en la Junta Rectora d'aquest.
4.- Per als acords de la Junta Rectora relatius a la dissolució i liquidació del
Consorci, com també els referents a la seva transformació en una altra entitat,'
previstos a l'article 12 i següents d'aquests Estatuts, serà necessària la
unanimitat de tots els membres amb dret a vot en aquesta Junta i la ratificació
per part de les entitats que siguin membres del Consroci amb dret a vot en

aquest.

CAPÍTOL V.- RÈGIM ECONÒMIC I FINANCER

Article 18.1.- Per a la realització dels seus objectius i finalitat institucional el
Consorci disposarà dels recursos següents:
a) Les aportacions dels seus membres.

b) Les subvencions, aportacions, ajudes o donacions, de qualsevol tipus, que es

concedeixen a favor seu per organismes, entitats, empreses o persones físiques o

jurídiques, públiques o privades.
c) Els productes, vendes o increments derivats de la seva gestió patrimonial.
d) Els ingresos procedents de les seves activitats i dels preus, tarifes o cànons

que s'estableixin per a la prestació dels seus serveis i especialment per
l'abastament d'aigua "en alta" que realitzi.

e) Les participacions o ingressos que procedeixin dels convenis o concerts que
estableix amb qualsevol organismes, entitats, empreses o persones físiques o

jurídiques, públiques o privades.
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f) Els productes que obtingui de les alineacions que realitzi en l'exercici de les
seves funcions, i també les operacions econòmiques i financeres de qualsevol
tipus en què intervingui.
g) Els emprèstits i deute que pugui emetre, com també els crèdits i altres
operacions financeres d'endeutament de qualsevol tipus que pugui concertar
amb entitats financeres, bancàries, en general, de crèdit, tant nacionals com

estrangeres.
h) Qualsevol altres recursos no previstos als paràgrafs anteriors.
2.- Les operacions de crèdit que fossin necessàries podran ser avalades, en el
seu cas, per la CAIB i l'Ajuntament de Puigpunyent a parts iguals, que també
assumiran al seu càrrec igualment a parts iguals, el pagament de les
amortitzacions corresponents, càrregues financeres i despeses inherents que
resultin. Les despeses del Consorci seran assumides també a parts iguals, per la
CAIB i I'Ajuntament de Puigpunyent. Els percentatges anteriors podran
modificar-se per acord de la Junta Rectora en el cas que es produesqui la

incorporació d'altres membres segons lo previst en els articles 8 i 9.

Article 19.- El patrimoni del Consorci constituït pels béns de qualsevol tipus
que adquireix en el curs de la seva gestió, o se li adscriguin pels seus membres o

per qualsevol organisme, entitat, empresa, o en general, persona física o

jurídica, pública o privada.

Article 20.1.- La comptabilitat i el règim de comptes del Consorci s'adaptaràn
al Decret 128/1993, de 16 de desembre, o a la norma que, dictada pel Govern de
la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, el substitueix.
2.- El consorci queda sotmès a control financer, que s'efectuarà mitjançant el

procediment d'auditoria, pels òrgans corresponents de la Conselleria
d'Economia i Hisenda de l'esmentat Govern.

DISPOSICIÓ ADDICIONAL

El Consorci se subroga, si n'es el cas, en la titularitat dels contractes, convenis,
concerts i qualsevol altres negocis i relacions jurídiques que resultin afectats per
la seva constitució.

DISPOSICIÓ TRANSITÒRIA PRIMERA

S'autoritza la Consellera de Medi Ambient, perquè pugui encomanar al
Consorci les actuacions que es trobin en tramitació, qualsevol que en sigui la
fase o l'estat, en els serveis corresponents de la Conselleria de Medi Ambient, o

de l'empresa pública Institut Balear de I' Aigua i l'Energía (IBAEN), que hagin
estat designats membres de la Junta Rectora.

DISPOSICIÓ TRANSITÒRA SEGONA

Fins al moment en què s'hagi integrat en el Consorci l'Ajuntament de

Puigpunyent, la gestió ordinària d'aquest estarà assignada al President, el qual
podrà delegar totes o part de les seves funcions bé en el representant de la
Conselleria de Medi Ambient, o en els representants de l'Institut Balear de
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I'Aigua i l'Energia (IBAEN), que hagin estat designats membres de la Junta
Rectora.

DISPOSICIÓ TRANSITÒRIA TERCERA

En el supòsit que en el termini de sis mesos, comptadors a partir de la data en

què sigui públicat en el BOCAIB l' Acord del Consell de Govern de la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears pel qual s'aproven els presents
Estatuts, l'Ajuntament de Puigpunyent no s'incorporàs al Consorci, aquest
procedirà a dissoldre's, i el seu patrimoni revertirà a cada un dels seus membres
en proporció a l'aportació que hi haguessin realitzat."

5.-APROVACIÓ PADRÓ IMPOST SOBRE' VEHICLES DE TRACCIÓ
MECÀNICA.
El Grup Socialista presenta la següent proposta:
"Es proposa que el Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent aprovi inicialment el
Padró de Contribuents per l'Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica

corresponent a l'exercici de 2000, així com la seva exposició pública als efectes
de la presentació de reclamacions, mitjantçant anunci al BOCAIB i al tauló
d'anuncis municipal."

Passat aquest punt a votació, la Corporació, per unanimitat, acorda aprovar
inicialment el padró de contribuents per l'Impost sobre Vehicles de Tracció
Mecànica corresponent a l'exercici de 2000. S'acorda igualment la seva

publicació al BOIB als efectes de la presentació de reclamacions pels
interessats, durant un termini de quinze dies.

6.- RETIRADA CONTENIDORS DE FEMS ..
El Sr. Arbona llegeix la proposta presentada per I' Agrupació Independent.
"Els contenidors per a la recollida de residus sòlids urbans estan concebuts com

a instruments per a millorar el servei ja que faciliten la recollida per mitjans
mecànics i permeten una major rapidesa al no haver-se d'aturar cada moment.

Per contra presenten una sèrie d'inconvenients: tendeixen a convertir-se en un

punt de recollida permanent, ja que ben poques persones dipositen les bosses
una hora abans de passar el camió; són uns mal veïnats, que ningú vol a prop de
ca seva, ja sigui perquè fan olor, especialment, a l'estiu, ja sigui perquè al seu

voltant si s'hi dipositen elements distints al RSU, etc. Si a això hi afegim que
en no poques ocasions el vehicle de recollida no disposa de l'aparell necessari
per aixecar el contenidor i s'ha de buidar de forma manual, la qual cosa

significa deixar-lo mig ple, és clar que el millor que es pugui fer és retirar-los
del nucli de població i cada veïnat sigui responsable dels seus propis RSU i els

dipositi davant casa seva amb un sistema que garanteixi que no s'escampin pel
terra. A més a més, des que la recollida és diària, excepte un dia a la setmana,
no pot representar cap' problema a ningú tenir a casa els fems fins a l'hora de la
recollida.

Creiem que així aconseguirem un poble més net i a sobre tindrem un

estalvi important de la despesa que suposa a I' Ajuntament la neteja i
manteniment dels contenidors, en torn de 18.500 pessetes per contenidor i any.
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Els contenidors just s'haurien de mantenir fora del clos urbà ja que a

aquestes zones la recollida no és domiciliària. Així mateix s'haurien de suprimir
tots els contenidors públics que siguin utilitzats per un sol propietari, ja que no

té cap justificació ni una que el col.lectiu d'habitats hagi de subvencionar la

neteja i manteniment de contenidors que just tinguin un ús individual, com és
ara el que es va col.locar a Son Burguet.

Per la qual cosa el Grup Independent proposa: retirar tots els
contenidors de RSU del clos urbà de Puigpunyent i Galilea. Retirar tots els
contenidors de les altres zones on just hi aboqui una sola família."

El Sr. Ramon entén que la proposta està ben pensada. Els contenidors suposen
unes despeses importants de neteja, les quals s'afegeixen a les pròpies despeses
de recollida. Concretament tenim 72 contenidors i cada un d'ells suposa
16.000ptes.- anuals de neteja. Abans, la recollida era casa per casa. I el grup
socialista creu que s'ha de tornar a això. Aquest canvi implicaria que la gent ha
de canviar els seus hàbits i de forma progressiva. La idea és fer una campanya
porta a porta a través de "Mallorca recicla" per concienciar a la gent. Per altra
banda, el Pla de Residus contempla la recollida selectiva i s'ha d'anar en

aquesta direcció. A més, s'afegiria a n'aquesta iniciativa l'experiència pilot del

compostatge. La importància d'aquestes iniciatives serà major cada dia ja que
en el moment en què el fems s'hagi de portar a Son Reus, la taxa augmentarà
molt, i tot el que es pugui reciclar, que no s'hagi d'incinerar, suposarà un estalvi

que cal tenir en compte. Per tant, aconseguir produir la menor quantitat de fems
no és tan sols una qüestió ecològica sinó també econòmica. En resum, el Sr.
Ramon considera la proposta dels Independents vàlida, entenent que el millor
moment de dur-la a la pràctica serà quan es realitzi la campanya de què s'ha

parlat.

Passada a votació la proposta, s'aprova per unanimitat, ajornant-se, no obstant,
la seva realització al moment en què es dugui a terme la campanya de recollida
selectiva.

7.- CAMPANYA D'IDENTIFICACIÓ DELS ANIMALS DE
COMPANYIA.
El Sr. Arbona llegeix la proposta del seu grup:
"El BOCAIB n" 74 de 08-06-1999 publicà una Ordre del Conseller
d'Agricultura sobre identificació dels animals de companyia mitjançant la qual
a partir del 08-06-2000 tots els cans de la CAlB hauran de tenir implantat un

transponder identificatiu. Passat el termini assenyalat es podran sancionar els

propietaris infractors. Aquesta mesura afecta a un col.lectiu important de
veïnats d'aquest municipi, que és del tot convenient que coneguin amb

profunditat aquesta nova normativa, de la qual l'Ajuntament n'hauria de
difondre el seu contingut i facilitar el compliment de la norma mitjançant la
col.locació a Puigpunyent i Galilea dels transponder a càrrec del personal titular

que preveu la norma.

Proposta d'acord: Difondre entre els propietaris de cans i a la població en

general l'Ordre del Conseller d'Agricultura de data 21 de maig de 1999
facilitar la implantació a Puigpunyent i Galilea dels transponder dels cans."



091207 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

El Sr. Arbona entén que la proposta que va fer el seu grup tenia una finalitat
clara. Però pareix esser que l'equip de govern ja ho havia considerat i que ja
estan previstes actuacions en aquest sentit.
El Sr. Flaquer explica que fa uns dos mesos que es posà en contacte amb
personal de la Conselleria d' Agricultura. Ja s'ha sol.licitat el permís pertinent
per dur a terme la concentració animal els propers dies 11 i 12. Els propietaris
que optin per a la instal.lació del xip abans del mes de juny podran beneficiar-se
de la subvenció de la Conselleria. Per part de I' Ajuntament és interessant ja que
se'ns facilitarà el cens dels cans als quals s'implanti el xip.
El Sr. Ramon afegeix que el tema dels cans de cada vegada és pitjor. I s'ha de
controlar més. Una primera passa en aquest sentit és la col.locació dels xips.
Aquesta anirà seguida d'altres mesures.

8.- TRACTAMENT DE L'HERBA A CARRERS I ESPAIS PÚBLICS.
El Sr. Arbona llegeix la següent proposta formulada pel seu grup:
"La presència d'herba als carrers i altres indrets dels nuclis de població del
nostre municipi constitueix un problema des de fa temps, que no ha millorat
amb la gestió del nou equip de govern. Ja és hora de plantar cara al problema
amb mesures definitives i totalment respectuoses amb el medi ambient, que al
nostre entendre, podrien ésser: col.locar escorxa d'arbre a les pasteres i jardins
(plaça de Son Bru, Carretera de Galilea, Sa Vela, plaça de l'Ajuntament,
garangoles d'arbres, plaça de s'Escopidor). Fer o refer les voravies als llocs on

la presència d'herba és més intensa, i on no sigui possible construir voravia
estudiar la possibilitat de formigonar o encimentar o refer l'existent. Creiem que
amb aquestes mesures s'aconseguiria un avanç important i la brigada municipal
podria controlar amb facilitat l'herba. En cap cas s'han d'emprar herbicides pels
riscs que comporten a la població i la contaminació que suposen. Per això
formulem la següent

PROPOSTA D'ACORD: Combatre l'herba que creix als carrers i espais públics
amb les mesures apuntades, rebutjant la utilització d'herbicides."

El Sr. Ramon explica que ja s'ha començat el tractament amb herbicides, a la
vegada que s'estan estudiant altres solucions fora l'ús dels mateixos. Però no

són solucions vàlides per a tots els casos. En relació al producte que s'està

emprant, s'han fet les oportunes consultes a la Conselleria d'Agricultura i s'ens
. ha informat que es tracta d'un producte que mata l'herba d'arrel. És
biodegradable, no nociu per els animals.
El Sr. Arbona demana si aquest producte pot ser perillós per a les persones a

través dels caragols.
El Sr. Ramon respon que l'endemà d'haver-se posat l'herbicide ja no afectaria
als animals i a més, hi ha molts de llocs per agafar caragols fora les voravies.
El Sr. Flaquer afegeixque l'herbicida no es posa quan plou.
El Sr. Arbona demana quin és el principi actiu del producte que s'empra.
El Sr. Ramon contesta que ara mateix no ho sap, però que es tracta d'un

producte que s'està emprant a altres municipis amb molt bons resultats.

Passat aquest punt a votació, l'Agrupació Independent vota a favor de la

proposta, en tant que el Grup Socialista i el representant del Grup Popular, la

..
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rebutgen maneo en el que fa referència a la solució que es dóna referida a les

places i pasteretes, punt en el qualla proposta s'aprova per unanimitat.

9.- COMPRA DEL TERRENY NECESSARI PER A LA CONSTRUCCIÓ
DE VORAVIA AL CARRER D'ES TRAST.
El Sr. Arbona llegeix la següent proposta:
"El carrer des Trast no té voravia i en el tram comprès entre un carrer en

projecte i les cases del Trast confronta amb un solar que té dues qualificacions:
espai lliure privat i espai lliure públic, en el qual es tractaria de construir-hi una

voravia d'l' 5 md'ampla per tota la seva llargària, prèvia la compra al seu

propietari de l'espai necessari. Aquesta voravia sens dubte donaria amplària a

una zona estreta i facilitaria la circulació a peu.

PROPOSTA D' ACORD: Iniciar conversacions amb la propietat per la compra
esmentada i construcció de la corresponent voravia, habilitant al pressupost del
2000 la partida corresponent, previ informe dels serveis tècnics municipals."

El SL Ramon entén que no es pot rebutjar una proposta així. No obstant, en

l'actualitat existeixen altres prioritats. Es plantejarà a la propietat que en tant no

es desenvolupi la unitat d'actuació s'adeqüin els terrenys per fer-hi un

aparcament. En el futur és clar que es farà la voravia. El tema de la circulació és
prou complex i s'ha d'estudiar bé abans de prendre solucions definitives.

S'accepta per unanimitat la proposta en el que es refereix a iniciar converses.

No obstant, es rebutja, per motius econòmics, per part del Grup Socialista i el

representant del Grup Popular en el que fa referència a la realització de la
voravia en aquests moments.

10.- COL.LOCACIÓ SENYAL STOP AL CARRER DE SA VELA.
El Sr. Arbona llegeix la següent proposta:
"Una vegada asfaltat el carrer de Sa Vela i tota vegada que es comença a

utilitzar, malgrat que no estigui totalment acabat, creiem convenient col.locar un

senyal de stop al carrer de Sa Vela a la cruïlla amb el carrer Carretera Nova
d 'Estellencs.

PROPOSTA D'ACORD: Col.locar el senyal esmentat."

El Sr. Arbona demana igualment la instal.lació d'un mirall que poguessin veure

els que venguin de la dreta.
El Sr. Ramon explica que el tema del mirall ja està arreglat. La propietària del
solar ha accedit a la instal.lació reservant-se el dret a retirar-lo si qualque dia
edifica. La senyal d'stop també és necessària però s'ha de considerar que el
carrer encara no està acabat i que inclús s'ha detectat que unes quantes persones
n'han fet mal ús per la qual cosa s'ha plantejat fins i tot el tancament del carrer

en tant no estigui acabat. En aquest sentit, col.locar-hi una senyal d'stop seria
com formalitzar i autoritzar l'ús del carrer. Una vegada realitzades les cessions
es podran acabar les obres i adoptar les mesures pertinents pel que fa a la

circulació.
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Una vegada tractats tots els temes inclosos en l'ordre del dia, el Grup Socialista
presenta, per via d'urgència la següent moció:

"CONDEMNA DE L'ATEMPTAT DE VITÒRIA.

Una vegada més hem de lamentar les tràgiques conseqüències de la barbàrie
terrorista. Una vegada més des de Mallorca hem d'expressar la nostra
condemna a un atemptat i la nostra solidaritat amb les famílies i companys de
dues noves víctimes de la banda terrorista ETA.

Aquest cop ETA ha assassinat en un moment especialment important per a tots
els demòcrates, unes eleccions. Les eleccions són sempre un moment de festa
democràtica, la màxima expressió de la participació de tots els ciutadans en les
institucions. És per això que l'assassinat de Fernando Buesa i Jorge Díez és

especialment significatiu en aquest moment, no només ens trobam davant una

altra mostra de crueltat i covardia per part d'ETA, sinó que, a més, hem

d'interpretar aquest atemptat com un atac a tots els demòcrates, com un atac a

totes les persones que creim i defensam les institucions de la democràcia, com

una bala dirigida a tots els ciutadans que aspiram a conviure en pau i amb

respecte els uns pels altres.

És per tot això que el Grup Municipal Socialista de l'Ajuntament de

Puigpunyent, presentam la següent moció:

1. El Ple de l'Ajuntament de Puig vol manifestar la seva enèrgica condemna
de l'atemptat terrorista que es produí el 22 de febrer a Vitòria, en el qual
perderen la vida el diputat Fernando Buesa i el seu escorta Jorge Díez, aie¡
com també fer arribar el seu condol a les famílies i amics de les víctimes.

2. l'Ajuntament de Puigpunyent manifesta també la seva solidaritat amb els
familiars de les víctimes i amb tots els ciutadans d'Euskadi que han de
conviure dia a dia amb la violència i la barbàrie terrorista.

3. L'Ajuntament de Puigpunyent vol manifestar també el seu rebuig de la
violència com a arma política i expressar la seva confiança en les
iristitucions democràtiques, úniques vàlides per garantir la pau i la
convivència de tots els ciutadans en igualtat de drets.

4. També demanam als que donen suport als actes terroristes que els rebutgin,
i que facin possible l'inici d'un procés de pau a Euskadi que anirà en

benefici de tots els ciutadans.
5. Finalment, l'Ajuntament de Puigpunyent fa una crida a tots els ciutadans de

Puigpunyent perquè d'una forma activa donin suport a la democràcia i

participin en tots els actes que organitzin les institucions i entitats cíviques
per condemnar l'acte terrorista i en defensa de la llibertat, la pau i la
democràcia."

Apreciada la urgència per unanimitat dels presents, s'aprova la moció igualment
per unanimitat.
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PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Ramon posa en coneixement de la Corporació que després de
diverses entrevistes s'ha arribat a un acord verbal amb el propietari i amb el

llogater de Sa Sínia per la cessió a l'Ajuntament de l'ús de la piscina pel
proper estiu. Es redactarà un contracte que permetrà poder disposar de la

piscina de Sa Sínia per aquest estiu i en tant no estiguin acabades les obres
de la piscina municipal. En aquest sentit, fa quinze dies es va acabar
d'omplir la piscina i s'ha pogut comprovar que no té pèrdues d'aigua,
essent emperò necessaris unes petites reparacions. En principi, la idea és

gestionar-la el propi Ajuntament, contractant a joves del poble que tenguin
el curs de socorrista. Serien tres places, i això ja es fa públic perquè els

possibles interessats en tenguin coneixement, considerant a més que ara

començarà un curset a la Creu Roja, que són els únics homologats.
El Sr. Ferrá pren la paraula a continuació per introduir la següent esmena al

punt 14 de l'acta del Ple de dia 28 de setembre de 1999:

"A la proposta del Grup Independent, punt n014, que fa referència a la
instal.lació d'una cúpula per a un telescopi, es llegeix textualment: "el

passat curs escolar Sa Nostra va regalar un telescopi al Col.legi Públic Puig
de na Fàtima ...

"

Aquesta afirmació no és la realitat, l'esmentat telescopi va ser guanyat, com

a primer premi, de l'apartat de dibuix, del concurs "l'espai sense fronteres",
en el qual hi varen participar els alumnes de Ir cicle, organitzat per Sa
Nostra amb col.laboració amb l'Observatori Astronòmic de Mallorca, amb
motiu de la visita a Mallorca de l'astronauta Pedra Duque juntament amb la
resta dels seus companys del Discovery."

El Sr. batie, en relació a la darrera sessió plenària de dia 14 de febrer, i en

concret al tema de la cessió de la recaptació dels tributs a la CAlB,
considerant que quedaven una sèrie de qüestions per aclarir, principalment
la que feia referència a la vigència del conveni, explica que ha mantingut
una entrevista amb el conseller d'Hisenda, resultant que el text del conveni
que ens van proposar no es pot modificar. No obstant, queda clar que si en

un moment donat l'Ajuntament està descontent amb el servei, no s'ens pot
obligar a continuar lligats pel contracte i per tant, es podria resoldre el
conveni. El fet de què actualment 44 ajuntaments de Mallorca tenguin
cedida la recaptació a la CAIB el tranquilitza. I en quant a la mala
experiència anterior de què parlava el Sr. Arbona no entén a què es referia
ja que segons la informació que ha rebut des de què es va organitzar el
servei de recaptació de la CAIB, mai no ha estat cedida la recaptació de

Puigpunyent.
El Sr. Arbona insisteix en què considera que no és un conveni fet en igualtat
de condicions, si no és possible modificar cap punt del mateix.

Considerant que estam ja al torn de precs i preguntes i que no és el moment

procedimental d'adoptar acords, no obstant, ja que interessa resoldre aquest
tema amb la màxima urgència, tots els membres de la Corporació, per
unanimitat, acorden que aquest punt s'introdueixi per via d'urgència. Una

vegada passat a votació, voten a favor del CONVENI PER A LA
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RECAPTACIÓ EN PERÍODE VOLUNTARI I EXECUTIU DELS TRIBUTS
MUNICIPALS I ALTRES INGRESSOS DE DRET PÚBLIC, AIXí COM
L'EXERCICI DE LA DELEGACIÓ DE LES COMPETÈNCIES DE LA
GESTIÓ DE L'IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES ENTRE
L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT I LA COMUNITAT AUTÒNOMA
DE LES ILLES BALEARS, d'acord amb el text que es transcriu a continuació
els membres del Grup Socialista i el representant del Grup Popular, i en contra
els representants de I' Agrupació Independent.

Palma,

REUNITS

D'una banda, per I' Ajuntament de Puigpunyent, el batie, Sr. Josep
Muncunill Ribas, facultat per aquest acte per acord del Ple de data 23 de febrer
de 2000.

I de l'altra, per la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, el Conseller
d'Hisenda, Pressuposts, Energía i Innovació Tecnològica, Hble. Sr. Joan
Mesquida Ferrando.

EXPOSEN

PRIMER: L'Ajuntament de Puigpunyent, en sessió plenària celebrada
el 23 de febrer de 2000, va acordar de conformitat amb l'establert en l'article
106.3 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, i l'article 7 de la llei 39/1988, de 28 de

desembre, reguladora de les hisendes locals, la delegació de les facultats de
gestió, de liquidació, d'inspecció i de recaptació tributàries a la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears, publicat en el BOIB número de data

SEGON: L'Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 23 de febrer
de 2000, va acordar de conformitat amb l'establert en l'article 78 de la llei
39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, la delegació de

competències de la gestió de l'impost sobre béns immobles, publicat en el
BOIB número de data

TERCER: Que el ple de I' Ajuntament, en sessió celebrada el 23 de
febrer de 2000, adoptà entre altres l'acord de aprovar el conveni de recaptació
amb la Comunitat Autònoma.

Per tot això, ambdues parts subscriuen aquest conveni, d'acord amb les següents

CLÀUSULES

PRIMERA: OBJECTE DEL CONVENI

1.- És objecte d'aquest conveni l'exercici per part de la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears de les competències que en matèria de recaptació
li han estat delegades per l'acord plenaria de data 23 de febrer de 2000 dels
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recursos tributaris, no tributaris i de qualsevol altre ingrés de dret públic que
acordi el ple de l'Ajuntament.

2.- La Comunitat Autònoma de les illes Balears, per mitjà de la
conselleria d'Hisenda, Pressupost, Energia i Innovació Tecnològica d'ara
endavant la Conselleria, exercirà les competències delegades en matèria de

gestió tributària de l'impost sobre béns immobles, establertes en l'article 78 de
la Llei reguladora de les hisendes locals.

SEGONA: CONTINGUT DEL CONVENI

La col.1aboració objecte d'aquest conveni es desenvoluparà en règim de

delegació de competències, i comprendrà els actes administratius relacionats
amb la gestió recaptadora que s'estableix en l'acord de delegació anteriorment
esmentat.

TERCERA: ORGANS DE RECAPTACIÓ

Els serveis de recaptació propis de la Comunitat Autònoma, els quals se

subjectaran, en el seu compliment, al que es preveu en la normativa

d'imperativa aplicació, duran a terme la funció recaptadora.

Les relacions entre els ajuntaments i els serveis de recaptació propis de
la Comunitat Autònoma es mantendran sempre mitjançant la Jefatura del
Servei, que dirigeix el Director General de Recaptació i de Coordinació amb les
Hisendes Territorials de la Conselleria d'Hisenda, Pressupost, Energia
Innovació Tecnològica de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.

QUARTA: INSTRUMENTS DE COBRAMENT

L'Ajuntament posarà a disposició del Servei de Recaptació de la
Conselleria el suport informàtic en el qual constin les dades necessàries per
procidir a la impressió i al cobrament dels corresponents rebuts o liquidacions.

Aquesta informació haurà d'arribar al Servei de Recaptació de la
Comunitat Autònoma amb una antelació mínima de tres mesos a l'obertura del

període de cobrança voluntària.

CINQUENA: DETERMINACIÓ DELS TERMINIS D'INGRÉS

La determinació dels terminis d'ingrés pel cobrament dels deutes de
venciment períodic i notificació col.lectiva en període voluntari s'establirà per
la Conselleria, previ conèixement de l'Ajuntament.

La fixació del període de cobrança en voluntària es regeix per allò
establert en el Reglament General de Recaptació (Reial Decret 1684/1990, de
20 de desembre) en els articles 87 i 88.

La Conselleria realitzarà la publicació en el Butlletí Oficial de les Illes
Balears dels anuncis de cobrança.
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SISENA: RELACIONS DE DEUTORS

Finalitzat el període de cobrança en voluntària, la Conselleria

mitjançant la Direcció General de Recaptació i de Coordinació amb les

Hisendes Territorials procedirà, de conformitat amb allò establert en l'acord de

delegació de competències subscrit, a acordar i a expedier les relacions
certificades de deutors i en lliurarà una còpia al'Ajuntament.

SETENA: RENDICIÓ DE COMPTES

La Direcció General de Recaptació i de Coordinació amb les Hisendes
Territorials haurà de retre comptes de la seva gestió a l'Ajuntament, al

tancament de cada exercici econòmic i la corresponent liquidació de voluntària

dins el següent mes de març, sense perjudici dels avançaments informatius que

precisi l'Ajuntament per raons de gestió i tancament pressupostari.

VUITENA: INGRESSOS A L'AJUNTAMENT

1.- La Direcció General de Recaptació i de Coordinació amb les

Hisendes Territorials situarà els fons recaptats en el compte bancari que amb

aquesta finalitat assenyali l'Ajuntament, prèvia deducció de les entregues a

compte efectuades, de les retribucions del servei i de les deduccions fiscals

legalment procedents.

2.- Les liquidacions i trameses dels fons liquids corresponents a la

gestió recaptadora voluntària de deutes de venciment períodic i notificació

colectiva seran anuals, i s'efectuaran dins el mes de març del següent any.

Les liquidacions de la gestió recaptadora voluntària de deutes no

períodiques s'efectuarà en el quadrimestre posterior a la seva finalització del

termini voluntari de pagament.

3.- Les liquidacions i trameses dels fons líquids corresponents a la

gestió recaptadora executiva seran trimestrals, i s'efectuaran dins el trimestre

següent.

NOVENA: RETRIBUCIONS DEL SERVEI

Es fixa com a premi de cobrança per a la recaptació en període voluntari
el4 per 100 d'allò recaptat en l'esmentat període.

En cas que la recaptació superio el 80 per 100 del càrrec líquid, aquell
premi de cobrança s'incrementarà amb una recompensa especial del 0'50 per

100; si superàs el 90 'per 100, la recompensa especial seria del 0'75 per 100; i si

superàs el95per 100, l'esmentada recompensa seria de 1'1 per 100.

La retribució en via executiva serà dell O % del principal.

DESENA: ENTREGUES A COMPTE



091214 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

1.- La Comunitat Autònoma assumeix l'obligació de finançar
anticipadament l'Ajuntament de Puigpunyent, mitjançant la realització

d'entregues a compte mensuals i sense interrupció, equivalents cada una d'elles

al 8 per 100 de la recaptació íntegra en voluntària de tributs locals de cobrament

períodic exaccions per rebut, obtinguda a l'exercici anterior.

Si al llarg d'un exercici queda evidencia de la desviació del càrrec

líquid, respecte del càrrec líquid de 1 'exercici precedent, superior en més o en

menys al 20 per 100, qualsevol de les parts podrà instar la revisió pertinent de la

quantia establerta inicialment per a aquelles entregues a compte.

2.- La Comunitat Autònoma assumeix l'obligació de finançar
anticipadament les contribucions especials, mitjançant la realització d'entregues
a compte mensuals, l'import total de les quals serà igual al 75 % del càrrec per
cada una de les contribucions especials i la primera mensualitat serà abonada a

l'Ajuntament dins els quinze dies següents a la notificació a la qual es refereix

l'article 34.4 de la Llei 39/ 1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes

locals.

Les entregues a compte es calcularan d'acord amb l'aplicaci'de la

fórmula següent:

E= C . 75 / 1000 . n

P

E= Import entrega a compte
C= Import total del càrrec per cada una de les contribucions especials
P = Període de cobrança en via voluntària de cada una de les

contribucions especials, expressats en dies naturals, el qual s'ha d'addicionar al

període que abarca entre la data de la notificació a la qual es refereix l'article

34.4 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, i la data estimada de finalització de

les obres d'inversió que motiven la imposició de la contribució especial.
n= número de dies naturals que abarca l'entrega a compte. En la mesura

que pugui les entregues seran per cada 30 dies naturals.

L'obligació per part de la Comunitat Autònoma de procedir a realitzar

les expressades entregues a compte, s'extingeix en el moment que la suma

d' allò entregat pugi el percentatge anteriorment indicat del 75 per 100 del total

del càrrec.

3.- La Comunitat Autònoma es reserva el dret de suspendre una o més

de les entregues a compte mensuals, amb l'avís previ a l'Ajuntament, si a la

vista dels resultats que es vagin assolint i l'import d'aquelles entregues resultàs

raonablement presumible l'eventualitat d'un possible finançament excessiu. De

la mateixa manera la Comunitat Autònoma suspendrà les entregues a compte en

el mateix moment que, transcorreguts tres mesos des de la data de la notificació

referida a l'article 34.4 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, no s'hagués
iniciat l'execució de les obres d'inversió que hagin motivat la imposició de la

Contribució especial.
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Atès aquest supòsit, la Comunitat Autònoma tendrà la facultat d'exigir
la devolució de les quantitats entregades a compte.

En cas que la gestió recaptadora de la Contribució especial sigui
admissible el cobrament parcial del seu import, les quantitats així efectivament
recaptades minoraran la base de càlcul definida com a lletra C a l'efecte de
càlcul de les entregues a compte.

L'import de les entregues a compte efectuades serà deduït de cada una

de les liquidacions de voluntària corresponents a les que facin referència.

ONZENA: EXERCICI DE LA DELEGACIÓ DE COMPETÈNCIES
EN MATÈRIA DE GESTIÓ DE L'IMPOST SOBRE BENS IMMOBLES.

1.- La Conselleria, a partir dels padrons que li trametrà anualment el
Centre de Gestió Cadastral i Cooperació Tributària, practicarà la liquidació de

l'impost sobre béns immobles, per a la qual cosa I' Ajuntament haurà de
comunicar a la Conselleria, dins el primer trimestre de l'any, les ordenances
fiscals per les quals s'aprovin els tipus impositius. La Conselleria emetrà el

corresponent CENS DE L'IMPOST, que contendrà a més dels béns immobles
gravats pel municipi, separadament els de naturalesa rústica i urbana,
suficientment identificats amb expressió dels subjectes passius i els

corresponents valors cadastrals, les quotes a ingressar per cada contribuent.

Dos exemplars d'aquest cens es transmetran a I' Ajuntamen per a la seva

exposició al públic en el termini de quinze dies.

2.- La publicació dels edictes en el BOIB d'acord amb el que s'estableix
en l'article 124.3 de la Llei General Tributària, la realitzarà la Conselleria.

3.- La Conselleria emetrà els documents de cobrament pertinents tant en

cas que es tracti de deutes de cobrament períodic per rebut com de liquidacions
per ingrés directe.

DOTZENA: CONCESSIÓ I DENEGACIÓ D'EXEMPCIONS I
BONIFICACIONS

Dins les competències que l'article 78 de la Llei reguladora de les
hisendes locals atribueix als Ajuntaments en el marc de l'impost sobre béns
immobles es troben la concessió i la denegació d'exempcions i bonificacions.

El Centre de Gestió Cadastral posarà a disposició de la Conselleria el

suport informàtic en, el qual constin les exempcions i les bonificacions
concedides, les quals es tendràn en compte quan es liquidi l'impost.
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En el cas d'aquells béns immobles que com a conseqüència d'una
alteració d'ordre físic, econòmic a jurídic puguin gaudir d'alguna de les

exempcions enumerades en l'article 64 de la Llei Reguladora de les Hisendes

Locals, la Conselleria, una vegada que en tengui conèixement, tramitarà
I' expedient corresponent.

Quan a la bonificació establerta en l'article 74 de la Llei reguladora de
les hisendes locals, la Conselleria, una vegada sol.licitada per les persones
interessades, donarà curs a l'expedient.

En tot cas se sol.licitarà informe tècnic del Centre de Gestió Cadastral.

TRETZENA: RESOLUCIÓ DELS EXPEDIENTS DE DEVOLUCIÓ
D'INGRESSOS INDEGUTS DE L'IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES.

La Conselleria durà a terme les esmentades actuacions pel que fa al

municipi de Puigpunyent, en els termes establers en l'article 7 de la Llei

Reguladora de les Hisendes Locals.

La devolució que, si escau, s'acordi es farà efectiva per I' Ajuntament de

Puigpunyent.

CATORZENA: RESOLUCIÓ DE RECURSOS CONTRA ELS

ACTES DICTATS EN MATÈRIA DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA DE L'IBI.

Els actes dictats per la Conselleria en I' exercici de les competències de

gestió tributària que li han estat delegades, podran ser recorreguts, de
conformitat amb allò establert en l'article 7 de la Llei reguladora de les hisendes

locals, en reposició, davant la pròpia ConselJeria en termini de quinze dies a

interposar en el mateix termini reclamació econòmicoadministrativa davant la

Junta Superior d'Hisenda.

QUINZENA: EMISSIÓ DE REBUTS D'ALTRES CONCEPTES
TRIBUTARIS

La Conselleria, a més de l'emissió dels rebuts de l'impost sobre béns

immobles, elaborarà els rebuts d'aquells altres tributs dels quals la gestió
recaptadora li estigui encomenada.

SETZENA: COMPENSACIÓ ECONÒMICA

En compensació a les despeses que ocasiona la gestió tributària de

l'impost sobre béns immobles la Conselleria llevarà de la liquidació anual i
definitiva que a favor de I' Ajuntament realitzi pel que fa a la recaptació dels

drets que de titularitat de l'Ajuntament té encomenada,una quantitat que se xifra

l'any 2000 en 155.658.- pessetes, i l'esmentada imputació haurà d'operar,
preferentment sobre la part dels recàrrecs de constrenyiment que corresponguin
a l'Ajuntament. la xifra abans indicada es revisarà anualment a partir de l'any
2001, en els dos supòsits següents: el primer, de forma automàtica aplicant la

variació anual de l'IPC a les Balears; el segon, per conveni "ad hac", en el
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moment en què el volum de rebuts de rebuts de l'IBI a gestionar experimenti un

increment superior al 20 % del nombre de rebuts a gestionar en l'exercici

precedent.

DISSETENA: VIGÈNCIA

Aquest conveni tindrà una vigència de 5 anys, s'entén com a primer any
el de la seva signatura i s'entendrà tàcitament prorrogat quan finalitzi, per
idèntics termini successius de 5 anys naturals, llevat que qualsevol de les parts,
amb una antelació mínima de 6 mesos, procedeixi a la seva denúncia.

DIVUITENA: DRET SUPLETORI

En tot allò no previst en aquest conveni, regirà la normativa pròpia de la
Comunitat Autònoma en matèria de recaptació i la Llei reguladora de les

hisendes locals

I, de conformitat amb el contingut d'aquest conveni de recaptació, el

qual ha estat visat en totes i cada una de les seves fulles, en representació de la

Comunitat Autònoma de les Illes Balears pel Sr. Joaquin Tomàs Estrada,
Director General de Recaptació i de Coordinació amb les Hisendes Territorials,
amdues parts el signen en dos exemplars i a un sol efecte; en queda una còpia
en poder de l'Ajuntament i l'altra en poder de la CAIB, en la data i lloc indicat

al' encapçalament."

Joan Mesquida Ferrando
CONSELLER D'HISENDA, PRESSUPOST
PRESIDENT DE
ENERGIA I INNOVACIÓ TECNOLÒGICA
DE PUIGPUNYENT

Josep Muncunill Ribas
BATLE

L'AJUNTAMENT

El Sr. Arbona demana si l'ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA

PER OCUPACIÓ DE TERRENYS D'ÚS PÚBLIC AMB

MERCADERIES, MATERIALS DE CONSTRUCCIÓ,
ESCOMBRARIES, TANQUES, PUNTALS, BASTIDES, I ALTRES

INSTAL.LACIONS ANÀLOGUES ja ha estat publicada al BOIB, i si és

així a quin. ¿S'ha recaptat qualque quantitat per aquest concepte?
Al Sr. Arbona se li respon que sí ha estat publicat, que se li passarà còpia
del BOIB, i que encara no s'ha recaptat res per aquest concepte.

El Sr. Arbona demana informació sobre els criteris que s'han seguit per

pintar les ratlles grogues de prohibit aparcar.
El Sr. Bauzá explica que les ratlles no s'han pintat davant les cotxeries si

l'interessat no ho ha demanat.

El Sr. Arbona demana si està permès l'aparcament sempre i quan no es

trepitgi la ratlla.
El Sr. Bauzá respon que sí.

El Sr. Arbona demana si estava autoritzada la col.locació d'un munt d'herba
al carrer Serral que impedia la circulació.
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El Sr. Bauzá contesta que sí i que es demanà permís als veïns.

El Sr. Arbona demana que es posi especial esment en el repartiment de la

informació municipal als veïns de Galilea. I que els cartells municipals que
instal.li l'Ajuntament duguin el segell municipal.

El Sr. Arbona comenta que la porta del termo del Poliesportiu de Galilea

pareix que es va instal.lar a l'enrevés.

El Sr. Miquel Ramon explica que, segons l'encarregat del manteniment, no

es pogué instal.lar d'una altra manera.

Per acabar, el Sr. Arbona demana què passa amb una xicandra del carrer

Nou de Na Beltrana que ha desaparegut. I que ha vist a alguns escrits que el

Sr. Bauzá figura com a regidor delegat de Protecció Civil quan a ell no li

consta que formalment hagi estat anomenat com a tal.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 11.05 hores, el Sr. batle

aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

Vistiplau,
El batle

La secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 28 DE MARC
DE 2000.

Quan són les 21 '35 hores del dimarts dia 28 de març de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar

sessió plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle,
Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en

legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá

Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita

Barceló Ballester i Sr. Gabriel Genovart Rosselló per part de l'Agrupació
Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del Grup Popular.

No assisteix el Sr. Guillem Llaneras Serralta.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.

Pel que fa a l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 23 de febrer de 2000,
el Sr. Arbona assenyala que al torn de Precs i Preguntes, on diu que es demana

"si estava autoritzada la col.locació d'un munt d'herba al carrer Serral", no ha

de dir herba sinó terra. A més creu recordar, i així ho confirma el Sr. Bauzá que

es va dir que es va informar als veïnats, no que se'ls demanàs permís.
Per altra banda, el Sr. Arbona diu que al punt final dels Precs i Preguntes, més

que demanar què va passar amb la xicranda que hi havia al carrer Nou de Na

Beltrana, va demanar que es tornàs a sembrar.

Amb els matissos esmentats, l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 23

de febrer de 2000, és aprovada pels presents per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS.

. La Corporació es dóna per assebentada de les resolucions de Batlia dictades des

de la darrera sessió plenària ordinària. En especial, s'ha donat compte del

Decret de data 21 de març de 2000 de nomenament dels Srs. Gabriel Flaquer
Maimó i Sebastià Bauzá Martorell, 1er. i 20n. tinent de batle.

El Sr. Arbona demana que per posteriors convocatòries seria interessant fer

constar una relació de tots els Decrets dels quals es dóna coneixement als

efectes d'evitar confusions.

3.- DESPESES.
Pel que fa a la relació de despeses efectuades durant el mes de març, el batle

comenta que les 17.172ptes.- pagades a Margarita Cano López, corresponen a

les despeses de formalització de l'escriptura de servitud de pas per la finca del

Sr. Borrás.
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Pel que fa a les 25.000ptes.- pagades a la Conselleria de Sanitat es refereixen a

la sanció que es va imposar a l'Ajuntament com a conseqüència de l'expedient
sancionador per infracció en el subministrament d'aigua. El batle vol fer constar

que es va recórrer la sanció inicial i es va aconseguir reduir la multa de

300.000ptes.- a 25.000ptes.-.
El Sr. Ramon assenyala una sèrie de factures, incloses inicialment al llistat però
que es retiren en haver-se d'aclarir diverses qüestions relatives a les mateixes.

Així la corresponent a Central del Llibre en Català, la de Excavaciones Gomis

dels treballs al camí de Can Bunyola, la de T.C.A. relativa a la compra
d' extintors i la de Musical V ía Roma.

El Sr. Arbona demana a què es refereix la factura de Droguería Olmos de

compra d'un aparell d'ultrasons per cans.

El Sr. Ramon explica que de vegades hi havia hagut problemes amb els cans per

part del personal de manteniment de l'Ajuntament a I 'hora de fer les lectures

dels comptadors d'aigua. Que se'ns havia recomanat aquest aparell però que els

resultats no varen ser molt satisfactoris i que per tant es retornarà i es recuperarà
l'import.
El Sr.Arbona demana si el projecte d'activitat que s'esmenta és el de la piscina
de Sa Sínia. El Sr. Ramon explica que no, que és el projecte referent a la piscina
municipal que s'ha de construir.

¿A què fa referència el dinar al restaurant Galilea?, demana el Sr. Arbona.
_

El Sr. Ramon explica que a un sopar a què es va convidar als arquitectes que
duran a terme els treballs de modificació de les NNSS.

Per acabar el Sr. Arbona demana si la factura de Trui Espectacles que s'ha

presentat no és la mateixa que es va presentar el mes de gener.
El Sr. Ramon respon que sí, que es tracta d'una errada.

4.- r CERTIFICACIÓ OBRES "AMPLIACIÓ I MILLORA DEL

CEMENTIRI MUNICIPAL".
El Grup Socialista presenta la següent proposta:
"Vista la 2a certificació de les obres d'AMPLIACIÓ I MILLORA DEL

CEMENTIRI MUNICIPAL, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a

1999, subscrita pel tècnic director Miguel Sureda Rubert i la factura de

l'empresa SAGUIBAL S.L. per un import de 1.426.265ptes.
El Grup Socialista proposa la seva aprovació"
Vots a favor: unanimitat dels presents, (8).

5.- r CERTIFICACIÓ OBRES "ELECTRIFICACIÓ DEL CAMÍ DE SA

VELA".

El Grup Socialista presenta la següent proposta:
"Examinada la certificació número 2 corresponent a les obres d'electrificació

del camí de Sa Vela, autoritzada per l'enginyer industrial Juan Perelló Picornell

i per un import de 2.672.426ptes, així com la corresponent factura emesa per

l'empresa "Sampol, I y O Baleares, S. L.", el Grup Socialista proposa a la

Corporació la seva aprovació."
Vots a favor: unanimitat dels presents, (8).

6.- PRESSUPOSTS 2000.
El regidor Miquel Ramon explica diverses qüestions relatives als Pressuposts
per a l'any 2000 que es presenten a la consideració del Ple. Així:
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L'increment de les retribucions corresponents a la plaça d'auxiliar de
Policia Local es deu a la voluntat d'augmentar també les hores de feina,
algunes d'elles en horari d'horabaixa a nocturn.

S'inclou consignació pressupostària suficient per a la contractació de

socorristes, ja que amb tota probabilitat la piscina de Sa Sínia serà cedida a

I' Ajuntament per aquest estiu.
La inclusió de la consignació necessària per contractar les obres de
construcció de la piscina municipal, distorsiona el Pressupost, però cal
considerar que la previssió és que les obres esmentades es completin en

quatre anys.
Se segueix amb projectes ja iniciats com són les obres del cementiri i del

poliesportiu.
Altres inversions que es contemplen són les previstes per dur a terme les
obres al pati de s'escola (la intenció és iniciar aquestes enguany i acabar-les
l'exercici que ve); la climatització de la sala de música i biblioteca.

Per altra banda, s'han volgut mantenir les transferències que es venien fent
anualment als Patronats i a l'APIMA.
Constitueix una novetat respecte a anys anteriors les subvencions rebudes
dins del Programa Leader II Serra de Tramuntana.

Els Pressuposts per a l'any 2000 reflexen un pas de la paraula als fets en els
temes de Cultura i Medi Ambient. Un exemple és la consideració que es

dóna al tema de l'aigua i del reciclatge. En ambdós camps s'intentarà

d'aconseguir la participació activa dels ciutadans de Puigpunyent i Galilea.
Són àmbits en els quals és imprescindible començar a donar passes, i

s'estan donant. Per dur a terme les actuacions previstes es comptarà amb

l'ajuda de Mallorca Recicla i del GOB.
Per acabar, el Sr. Ramon afegeix que es manté el 0.7% dels ingressos
ordinaris com a ajudes cap al Tercer Mon, seguint, per tant, amb la línia de
l'anterior Consistori.

A continuació, el Sr. Arbona procedeix a exposar l'opinió del seu grup respecte
al projecte de Pressuposts, amb aquestes paraules:

"Votarem en contra dels pressuposts presentats perquè no podem donar

suport a un projecte pressupostari que sabem ben cert que no es complirà i ho

diem concretament per la previsió de la transferència de 65.280.150 pessetes del
CIM per a la construcció de la piscina municipal, ja que tothom sap que aquest
és una inversió plurianyal i que el 2000 la transferència compromesa pel CIM és

de 10.400.000 pessetes.
Així mateix la construcció d'aquesta piscina fa que el pressuposts

estiguin molt inflats i siguin excessivament expanssionistes. El projecte en si
no guarda proporció amb els pressuposts de l'Ajuntament ja que aquesta
inversió representa un 102' 5 %, del pressupost sense inversions, la qual cosa

ens pareix desorbitada per la realitat del nostre municipi i més ara que sabem

que la piscina de Sa Sínia no té els greus defectes estructurals que s'havien

justificat per l'equip de govern per justificar la nova construcció. Endemés per

poder dur endavant aquesta construcció l'endeutament haurà de ser superior al

previst, sense que coneguem cap dada del cost real de l'operació de crèdit a

concertar, que entenem comprometrà la capacitat financera de I' Ajuntament
durant anys.
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També hi ha altres aspectes que valorem negativament com són, sense

ser exhaustius, les retribucions i dietes dels òrgans de govern; les 696.000

pessetes previstes per d'advocats, ja que l'assessorament legal preceptiu de la

Corporació és funció de la Secretaria i creiem que pel tamany del Municipi no

es justifica la contractació permanent d'un advocat; les 800.000 de despeses de

representació i atencions protocol.laries.
Tampoc acabem d'entendre com podran ser gratuïtes les fetes patronals

de Puigpunyent i Galilea si es destinen 4.500.000 pessetes a aquesta partida,
quan les de Puigpunyent costaren l'any passat prop de 3.000.000 de pessetes.

A la memòria explicativa es fa referència a la climatització de la

biblioteca, dispensari metge i sala de música, però no hi ha cap partida
específicament per això a l'apartat 412, al menys amb el mateix concepte i
núm. Que figura a l'apartat 451. Així mateix als ingressos hi ha una previsió
d' 1.500.000 pessetes com a transferència de la SS per a la compra d'equipament
divers destinat als dispensaris, que no es veuen reflectits a l'apartat 412 de

despeses, ja que just hi ha 300.000 pessetes d'inversió en mobiliari i estris.
Finalment no veiem als ingresos cap previsió d'una taxa per a la

utilització de la piscina, la qual cosa ens indueix a pensar que la seva utilització
serà gratuïta per a tothom, però ens agradaria que aquesta deducció fos
confirmada o desmentida.

Tot i això els pressuposts per el 2000 contenen previsions de despeses
en les quals hi estem completament d'acord o, si més no, són raonables i

ajustades a la realitat, però el fet que no es pugui votar a favor d'unes partides i
entra d'altres, ja que els pressupost formen un conjunt, globalment hi votem en

contra."

A l'argumentació del Sr. Arbona, el Sr. batle respon, en relació a la qüestió de
la piscina municipal, que és cert que no es disposarà dels 60 milions que
subvenciona el CIM el primer any, però precisament per assegurar aquesta
aportació se signarà un conveni que s'està ultimant en l'actualitat. Pel que fa a

la possibilitat de cobrar una taxa per l'ús de la piscina, aquest tema encara no

està decidit, però segurament es decidirà cobrar-la.
El Sr. Arbona demana si aquest estiu es cobrarà per la utilització de la piscina
de Sa Sínia. El Sr. Ramon respon que probablement sí. Per aquest estiu,
s'arribat a un acord amb el propietari i el llogater de la piscina de Sa Sínia, els

quals la cediran gratuïtament a l'Ajuntament l'ús de la piscina i precisament per
evitar el que va ocórrer l'any passat. Pel que fa a la piscina municipal en

projecte, no es contempla com un fet aïllat sinó que forma part d'un conjunt
d'instal.lacions. Així, es construiran uns vestidors, un bar i es realitzarà un

embelliment de l'entorn. A més, està prevista la construcció d'una nova escola i

l'habilitació entre aquesta i el Poliesportiu d'una zona verda. Cal considerar que
els arreglos que es puguin fer per aquest estiu a la piscina de Sa Sínia són

provisionals, tan sols per garantir-ne l 'ús per aquesta temporada. Una
remodelació de la mateixa per emprar de forma indefinida resultaria a la llarga
més cara que fer-la nova, com està projectat.
Pel que fa al tema de les Festes, el Sr. Ramon explica que s'han pressupostat en

cost real. Tenint en compte que unes 500.000ptes.- vendran dels col.laboradors,
comptant els ingressos també de les entrades i dels cofrares.
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A continuació es passa aquest punt a votació i s'adopten els següents acords

amb els vots a favor dels integrants del grup socialista i del popular, (5) i els

vots en contra dels membres de l'Agrupació Independent (3):

Atesa la formació dels pressuposts generals de la Corporació per a

l'exercici de 2000,
Considerant el que disposen els articles 149 de la Llei 39/1988, de 28 de

desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i 18 del R.D.500/1990, de

20 d'abril,

Es proposa al Ple de la Corporació l'adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Aprovar inicialment els Pressuposts Generals de l'Ajuntament d

Puigpunyent per a l'exercici de 2000, d'acord amb els següents estats

d'ingressos i despeses:
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112. IMPOST SOBRE BENS IMMOBLES
112.00 DE NATURALESA RUSTICA 468.593
112.01 DE NATURALESA URBANA 29.411.454

113. IMPOST SOBRE VEHICLES TRACC.MECANICA 8.500.000

114. IMPOST SOBRE L'INCREM.VALOR TERRENYS 5.500.000

130. IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONOMIQUES 3.100.000

TOTAL CAPíTOL I 46.980.047

281.VEDATS DE CAÇA
- .

100.000
-

-

282. IMPOST SOBRE CONSTRUC.INSTAL. laBRES 15.000.000

TOTAL CAPíTOL II 15.100.000

310. TAXES PER LA PRESTACIO DE SERVEIS GENERALS
310.00 TAXA EXPEDICIO DOCUMENTS 500.000
310.01 TAXA LLICENCIES URBANISTIQUES 6.000.000
310.02 TAXA UTILITZACIO SALO D'ACTES 150.000

311. TAXES SOBRE ACTIVITATS ECONOMIQUES
311.00 TAXA OBERTURA ESTABLIMENTS 150.000
311.01 TAXA OCUPACIO SOL 2.000.000

312. TAXES SOBRE LA PROPIETAT IMMOBILIARIA
312.00 TAXA CLAVEGUERAM 1.000.000
312.01 TAXA CONNEXIO CLAVEGUERAM 300.000
312.02 TAXA SERVEI RECOLLIDA FEMS 8.000.000
312.03 TAXA AIGUA 3.000.000
312.04 TAXA CONNEXIO AIGUA 300.000
312.05 TAXA ENTRADA VEHICLES 47.600
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391.MULTES 500.000

392. RECARREC APREMI 100.000

393. INTERESSOS DEMORA 50.000

399. ALTRES INGRESSOS 1.000.000

TOTAL CAPíTOL 11/ 23.097.600

420. TRANSFERENCIES CORRENTS DE L'ADMINISTRACIO GENERAL DE L'ESTAT

420,00 PARTICIP.TRIBUTS DE L'ESTAT 21.000.000
420,01 MINISTERI JUSTICIA .- 186.000

422. TRANSFER. DE LA SEGURETAT SOCIAL

422,00 TRANSF.CORRENT SS 1.500.000

450. TRANSFER.CORRENTS DE LA COMUNITAT AUTONOMA
451.00 CONVENI IBAS 2.000.000

-

462. TRANSFER. ENTITATS LOCALS, CIM
462.00 CONVENI PLA DE PRESTACIONS SOCIALS BASIQUES 780.000
462.01 ALTRES TRANSFERENCIES 500.000

490. TRANSFER. CORRENTS DE L'EXTERIOR
490.00 SUBVENCIONS LEADER ESTUDI MUNICIPI 417.600
490.01 SUBVENCIONS LEADER ESTUDI PATRIMONI 516.000

TOTAL CAPíTOL IV 26.899.600

520. INTERESSOS DIPOSITS 700.000

TOTAL CAPíTOL V 700.000

755. TRANSFERENCIES DE CAPITAL DE L'ADM.CENTRAL DE LA COMUNITAT AUTONOMA
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OJ755,00 SUBVENCIO CAlB MUNICIPIS SERRA TRAMUNTANA 12.000.000

761. TRANSFERENCIES DE CAPITAL DEL CONSELL INSULAR DE MALLORCA
761,00 POS'99-00, REFORMA CEMENTIRI 9.269.043
761.01 PIE'99, AMPLI.INSTAL.ELECTRICA POLIESPORTIU 6.253.792
761.02 POS'2000, CONSTRUCCIO PISCINA MUNICIPAL 65.280.150

790. TRANSFERENCIES DE CAPITAL DE L'EXTERIOR
790.00 SUBVENCIONS LEADER SA VELA 2.740.878
790.01 SUBVENCIONS LEADER SA VELA 5.324.890

TOTAL CAPíTOL VII 100.868.753

931. PRESTECS DE L'EXTERIOR 40.000.000

TOTAL CAPíTOL IX 40.000.000

TOTAL INGRESSOS 253.646.000
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1.SERVEIS DE CARACTER GENERAL.

111.0RGANS DE GOVERN.
111.23000 DIETES 5.311.000
TOTAL 5.311.000

121. ADMINISTRACIO GENERAL.
121.12000 PERS.FUNCI.RETRIB.BASIQUES 3.629.367
121.12100 PERS.FUNCIONARI. RETRIB.COMPLEM. 3.498.060
121.13000 PERS.LABORAL FIX. RETRIB.BASIQUES 2.091.208
121.13001 PERS.LABORAL.ALTRES REMUNERACIONS 18.000
121.15000 PERS.FUNCIONARI. PRODUCTIVITAT. 770.604
121.21200 CONSERVo I MANTEN. CASA CONSISTO. 150.000
121.21300 CONSERVo I MANTEN. MAQUI.IINSTAL. 100.000
121.21500 CONSERVo I MANTEN. MOBILIARI. 50.000
121.21600 CONSERVo I MANTEN. EQUIPS INFORM. 200.000
121.22000 MATERIAL OFICINA 350.000
121.22001 PREMSA, LLIBRES 350.000
121.22100 ELECTRICITAT CASA CONSISTORIAL 300.000
121.22108 PRODUCTES NETEJA 200.000
121 .22200 TELEFON 300.000
121.22201 POSTALS 50.000
121.22203 FAX 50.000
121.22400 ASSEGURANCES 265.000
121.22603 JURIDICS 10.000
121.22606 PARTICIPACIO CIUTADANA 300.000
121.22703 ADVOCATS 696.000
121.22706 GRADUAT SOCIAL 360.000
121.23100 INDEMNITZACIONS PER LOCOMOCIO 30.000
121.48900 FELIB I FEMP 76.000
121.62300 INVERSIO EN MAQUINARIA 450.000
121.62500 INVERSIO EN MOBILIARI 150.000
121.62600 INVERSIO EN MATERIAL INFORMATIC 400.000
TOTAL 14.844.239

122.SERVEIS ADMINISTRACIO GENERAL.
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122.22601 ATENCIONS PROTOCOLARIES I REP RES 800.000
122.22602 PUBLICITAT I PROPAGANDA 150.000
122.46700 CONSORCI INFORMATICA 100.000
TOTAL 1.050.000

2.PROTECCIO CIVIL I SEGURETAT CIUTADANA

222.SEGURETAT.
222.12000 AUXIL.POLICIA LOCAL.RETRIB.BASIQUES 1.099.238
222.12100 AUXIL.POLICIA LOCAL.RETRIB.COMPLEM 852.132
222.15000 AUXIL.POLICIA LOCAL. PRODUCTIVITAT 558.732
222.21400 VEHICLES, REPARACIONS 100.000
222.22000 MATERIAL ORDINARI 400.000
222.22103 COMBUSTIBLE 100.000
222.22104 VESTUARI l 40.000-

222.22200 TELEFON 90.000
222.22400 ASSEGURANCES . 50.000
TOTAL 3.290.102

223.PROTECCIO CIVIL
223.22000 AGRUPACIO VOLUNTARIS PROT.CIVIL.MATERIAL 500.000
223.22400 AGRUPACIO VOLUNTARIS PROT.CIVIL.ASSEGURANÇA 200.000
223.46100 SERPREISAL 1.127.774
TOTAL 1.827.774

3.SEGURETAT, PROTECCIO I PROMOCIO SOCIAL

313.ACCIO SOCIAL
313.16000 SEGURETAT SOCIAL 6.000.000
313.16006 ASSITENCIA METGE I SANITARIA AL PERSONAL 200.000
TOTAL 6.200.000

323.PROMOCIO I REINSERCIO SOCIAL.
323.48000 FONS MALLORQUI DE SOLIDARITAT 789.442
TOTAL 789.442
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4.PRODUCCIO DE BENS PUBLICS DE CAIRE SOCIAL

412.HOSPITALS, SERV. ASSIST. CENTR. DE SALUT
412.13000 PERSONAL LABO.RETRIB.BASIQUES 3.501.050
412.13001 PERSONAL LABORAL RETRIB.COMPLEMENTARIES 221.716
412.21200 CONSERV.I MANTENIMENT EDIFICIS 200.000
412.22100 ELECTRICITAT 150.000
412.22108 PRODUCTES DE NETEJA 100.000
412.22200 TELEFON 100.000
412.62500 INVERSIO EN MOBILIARII ESTRIS 300.000
TOTAL 4.572.766

422.ENSENYANÇA -

422.13000 PERSONAL LABO.RETRIB.BASIQUES 1.399.860
422.13001 PERSONAL LABO.ALTRES RETRIBUCIONS 36.000
422.21200 CONSERVACIO I MANTENIMENT EDIFICI ESCOLA 250.000
422.21300 CONSERV.I MANTE.MAQUINARIA 150.000
422.22100 ELECTRICITAT 700.000
422.48200 TRANSFER.ASS.PARES I MARES ALUMNES 3.500.000
422.62300 MAGATZEM MUNICIPAL I AMPLIACIO PATI 7.000.000
TOTAL 13.035.860

432.URBANISME I ARQUITECTURA
432.22706 APARELLADOR MUNICIPAL 1.850.000
432.22707 REDACCIO PROJECTES I ALTRES TREBALLS TECNICS 1.433.760
432.22709 ALTRES TREBALLS TECNICS 2.600.000
432.62000 ELECTRIFICACIO SA VELA 5.481.756
432.62001 ELECTRIFICACIO SA VELA 10.649.780
TOTAL 22.015.296

441.SANEJAMENT, ABASTIMENT I DISTRIBUCIO AIGUA
441.22107 CLOR 200.000
441.22602 CAMPANYA ESTALVI AIGUA 200.000
TOTAL 400.000

442.RECOLLIDA DE FEMS I NETEJA VIARIA
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442.22000 DESPESES DE RECOLLIDA 1.500.000
442.22602 CAMPANYA RECOLLIDA SELECTIVA 200.000
TOTAL 1.700.000

443.CEMENTIRIS I SERVEIS FUNERARIS
443.21000 CONSERVo I MANTEN.CEMENTIRI 50.000
44.3.62200 AMPLIACIO CEMENTIRI 11.586.304
TOTAL 11.636.304

451.PROMOCIO I DIFUSSIO DE LA CULTURA
451.13000 PERSONAL LABORAL.RETRIB.BASIQUES 1.079.974
451.13001 PERSONAL LABORAL.ALTRES RETRIBUCIONS 18.000
451.21200 CONSERVo I MANTENI. BIBLIOTECA 50.000
451.21201 CONSERVo I MANTENI. CASA DE CULTURA 500.000
451.22000 BIBLIOTECA. MATERIAL 100.000
451.22001 PREMSA, LLIBRES, REVISTES, ETC 250.000
451.22100 ELECTRICITAT CASA DE CULTURA 250.000
451.22200 TELEFON BIBLIOTECA 100.000
451.22607 FESTES 4.500.000
451.22706 ESTUDIS I TREBALLS TECNICS 860.000
451.48900 PATRÒNAT DE CULTURA 3.832.451
451.48901 SUBV.ASSOC.CULTURAL 275.000
451.48902 ALTRES SUBVENCIONS 300.000
451.62300 INVERSIO CLiMATITZACIO SALA DE MUSICA BIBLIOTECA 1.514.380
451.62301 RADIO LOCAL 250.000
451.62302 EQUIP MEGAFONIA 400.000
451.62500 BIBLIOTECA.MOBILIARI 10.000
TOTAL 14.289.805

452.EDUCACIO FISICA, ESPORTS
452.13100 PERSONAL EVENTUAL. 490.000
452.13101 PERS.LABORAL TEMPORAL. SOCORRISTA 1.350.000
452.21200 MANTEN.I CONSERVACIO POLIESPORTIU 250.000
452.21201 MANTEN.I CONSERVACIO PISCINA 1.000.000
452.22100 ELECTRICITAT 250.000
452.22400 ASSEGURANÇA PISCINA 200.000
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452.48900 PATRONAT D'ESPORTS 1.343.000
452.62200 PISCINA MUNICIPAL I ENTORN 100.431.000
452.62300 AMPLIACIO INSTAL.LACIO ELECTRICA POLIESPORTIU 7.817.240
452.62301 AVACUACIO AIGÜES PLUVIALS POLIESPORTIU 300.000
TOTAL 113.431.240

5.PRODUCCIO DE BENS PUBLICS DE CAIRE ECONOMIC

511.CARRETERES, CAMINS VEïNALS I VIES PUBLIQUES URBANES
511.13000 PERSONAL LABORAL.RETRIB.BASIQUES 3.548.104
511.13001 PERSONAL LABORAL.RETRIB.COMPLEMENTARIES 807.810
511.21000 CONSERVo I MANTENIMENT 6.910.511
511,21400 COTXES, REPARACIONS 250.000
511.22000 MATERIAL ORDINARI 'C

-

500.000
511.22100 ENERGIA ELECTRICA 3.000.000
511,22103 COTXE, COMBUSTIBLE 100.000
511.22104 PERSONAL.VESTUARI 150.000
511.22200 TELEFON 150.000
511,22400 COTXE, ASSEGURANÇA 100.000
511.62200 CARRER CAN BUNYOLA 4.400.000
511.62300 ADQUISICIO MAQUINARIA 10.000
TOTAL 19.926.425

512.RECURSOS HIDRAULICS
512.21000 CONSERVo I MANTENIMENT 500.000
TOTAL 500.000

6.REGUlACIO ECONOMICA DE CARACTER GENERAL

611.ADMINISTRACIO FINANCERA
611.22708 SERVEI DE RECAPTACIO CAlB 3.000.000
611.33100 FORMALITZACIO pRESTEC 500.000
TOTAL 3.500.000

9.TRANSFERENCIES A ADMINISTRACIONS PUBLIQUES
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911. TRANSFERENCIA A ADMINISTRACIONS PUBLIQUES
911.46300 TRANSFERENCIA A MANCOMUNITAT TRAMUNTANA 9.100.000
TOTAL 9.100.000

O.DEUTE PUBLIC :.

.1

011.33000 INTERESSOS PRESTECS 1.400.000
011.93100 AMORTITZACIO PRESTEC 4.825.747
TOTAL 6.225.747

TOTAL DESPESES 253.646.000
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Segon.- Aprovar inicialment les bases d'execució del Pressupost per a

2000, així com el catàleg de llocs de feina i la següent plantilla de

personal:

PLANTILLA DE PERSONAL.

N° de llocs. Grup

A) PERSONAL FUNCIONARI.
1.- Amb Habilitació de Caràcter Nacional.

1.1.- Secretari-interventor 1
2.- Escala Administració General.
2.1.- Subescala administrativa 1
3.- Escala Administració Especial.
3 .l.- Subescala Serveis Especials.
3.2.1.- Auxiliar Policia Local.. 1

B

C

E

B) PERSONAL LABORAL.
1.Contractes indefinits:
1.1 Auxiliar administratiu l

1.2 Peó de neteja, (temps parcial) 3
1.3 Ajudant manteniment. 2

1.4 Treballadora familiar 2

1.5 Bibliotecari-arxivista, (1/2 jornada) l

2. Contractes temporals:
2.1 Socorristes, (temps parcial) .3.

C) PERSONAL EVENTUAL.
l.- Vigilant poliesportiu 1

Tercer- Publicar al Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma de

les Illes Balears l'acord d'aprovació inicial perquè durant un

termini de quinze dies els interessats puguin examinar l'expedient i

presentar les reclamacions que estimin pertinents. Si es presenten
reclamacions, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre

les. En cas contrari, el Pressupost s'entendrà definitivament

aprovat.
Quart.- Publicar, en aquest cas, el Pressupost de la Corporació
definitivament aprovat i resumit per capítols al BOCAIB, la qual
cosa determinarà la seva entrada en vigor.
Cinquè.- Remetre còpia del Pressupost definitivament aprovat a

I' Adrninistració de I 'Estat i a la de la Comunitat Autònoma de les

Illes Balears."
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7.- PLA D'EMERGÈNCIES MUNICIPAL.

Passat aquest punt a votació, s'adopten els següents acords per unanimitat dels

presents, (8):
"Una vegada redactat el Pla d'Emergències municipal i constituida l'Agrupació
de Voluntaris de Protecció Civil, cal aprovar el Pla i remetre'l a la Comunitat

Autònoma per a la seva homologació."

El Sr. Arbona vol agrair al regidor Sebastià Bauzá que hagi consensuat aquest
Pla amb els diferents grups
municipals i que no s'hagi presentat al Ple per la via d'urgència, la qual cosa ha

permès el seu estudi.

Aquest Pla s'adjunta a la present acta com a annexe.

8.- MODIFICACIÓ PROJECTE ELECTRIFICACIÓ POLIESPORTIU.
El Grup Socialista presenta la següent proposta:
"Estant a punt de començar les obres d'electrificació del poliesportiu i estudiat
detenidament el projecte, s'ha pogut comprovar que amb un tipus de focus
diferents als projectats, únicament serien necessàries quatre columnes per
enllumenar tot el camp de futbol i no la meitat, com contempla el projecte
actual. Amb el mateix pressupost d'execució material aprovat per l'Ajuntament.
Pel que fa referència a l'empresa adjudicatària i a l'enginyer director del

projecte, estan d'acord amb aquesta modificació.
Per la qual cosa es proposa que la Corporació aprovi els esmentats canvis del

projecte, per tal de comunicar-ho al CIM a efectes de la subvenció sol.licitada."

El Sr. Miquel Ramon explica en què consisteixen les modificacions que es

proposen respecte al projecte inicialment aprovat. Amb posterioritat a aquesta
aprovació s'ha tengut coneixement d'altres solucions tècniques més modernes

que permetrien la instal.lació tan sols de quatre columnes amb tres focus

cadasquna i un consum inferior. Per tant es proposa la modificació del projecte
existent per donar cabuda a aquestes noves solucions tècniques, considerant que
una vegada duites a terme aquestes modificacions el projecte final es tornarà dur

al Ple per a la seva aprovació definitiva.

Passat aquest punt a votació s'adopten, els acords per unanimitat dels presents
(8).

9.- NOMENAMENT DELS REPRESENTANTS DE L'AJUNTAMENT

AL CONSORCI D'AIGÜES.
Proposta formulada pel Grup Socialista.

"AI Ple del passat dia 23 de febrer de 2000, es va aprovar la constitució del

Consorci d' Aigües de Puigpunyent així com l'adhesió als seus estatuts

reguladors i considerant així mateix que en els esmentats estatuts es preveu el

nomenament de cinc' representants de l'Ajuntament de Puigpunyent com a

integrants de la Junta Rectora del Consorci, es proposa al Ple que anomeni els

següents:

.- El bade .

.

- El regidor encarregat de manteniment.
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.- Un representant de cadasqun dels tres grups polítics integrants de la
Corporació."

Respecte a la proposta formulada pel grup socialista, el Sr. Arbona proposa que
s'anomenin dos representants per part de I' Agrupació Independent i no tan sols
un, als efectes de respectar la proporcionalitat de la composició de
I' Ajuntament.
El Sr. Ramon entén que aquest és un tema de govern municipal, de gestió diària
i per això el seu grup considera que és suficient la presència d'un representant
dels Independents. Pel que fa a P informació que ha sortit als diaris els darrers
dies, referent a la constitució del Consorci d' Aigües de Puigpunyent per fer
front als problemes de subministrament que es poden produir, el Sr. Ramon vol
aclarir que aquesta informació no és certa, i que a més així s'ha constatat amb
converses mantingudes amb el Sr. Dolores de l'IBAEN. La constitució del
Consorci va referida a la realització de diversos projectes, segurament ja per a

l'estiu del 2001, i de fet, l'Ajuntament de Puigpunyent és l'únic entre d'altres
que han constituit consorcis, que no va amb presses ni té problemes actuals. Per
altra banda, està previst dur a terme la primera reunió del Consorci cap a

mitjans del mes que ve.

Passat aquest punt a votació, s'aprova la proposta esmentada amb els vots' a
favor dels integrants del Partit Socialista i Partit Popular, (5) i les abstencions
dels integrants dels Independents, (3):

En quant als membres concrets que per part de cada grup integraran el
Consorci, s'anomenen els següents:

Per part de l'Agrupació Independent, el Sr. Gabriel Genovart.
Per part del Partit Popular, el Sr. Gabriel Flaquer.
Per part de el PSOE, el Sr. Miquel Ramon com a regidor delegat de
manteniment i el Sr. Joan Ferrá. A més del batie, Sr. Josep Muncunill.

10.- CONVENI TARGETA CIUTADANA.
L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:
"ANTECEDENTS: L'Ajuntament de Palma implantarà de forma imminent la
tarjeta ciutadana que servirà pel pagament de diversos serveis municipals,
destacant principalment el bus, ja que desapareixerà el "bono bus".
De tots és conegut que els qui estiguin empadronats a Palma gaudiran d'un preu
especial que no tindran els demés ciutadans de qualsevol altre poble. Per les
notícies que en tenim els censats a Palma pagaran 75 pessetes per trajecte, a

banda dels preus especials per a jubilats (25 pessetes) i estudiants (50 pessetes),
en front de les 175 que costa el bitllet senzill.

Tot i que aquesta discriminació dels ciutadans en funció del lloc on estan

empadronats és més que discutible, el cert és que a finals de març està prevista
la desaparició del bono bus i qualsevol persona del nostre municipi que tingui
necessitat d'anar en bus a Palma, ja sigui per desplaçar-se fins el Centre on

estudia, o a un Hospital o simplement que prefereixi deixar el cotxe a l'entrada
de Palma i arribar al Centre en bus veurà incrementat substancialment el preu
del transport.
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Tot plegat ens motiva a sol.licitar que l'Ajuntament de Puigpunyent signi amb
el de Palma un conveni que permeti que els ciutadans del nostre municipi
puguin gaudir d'una tarjeta ciutadana de Palma que amb uns preus de transports
en bus de l'EMT similars als dels ciutadans d'aquell municipi.

PROPOSTA D'ACORD: Subscriure amb l'Ajuntament de Palma un Conveni

perquè el cost del transport en bus dels ciutadans de Puigpunyent siguin similars
als de Palma."
En resposta a la proposta presentada per l'Agrupació Independent, el Sr. Ramon

explica que els termes en què ha estat formulada no són els correctes. No és cert

que el "bona bus" desaparegui. Actualment es venen dos tipus de "bona bus",
un per a residents i l'altre per a no residents. Però això duia al frau. A partir
d'ara, el sistema serà pràcticament el mateix però a través de la targeta
ciutadana. Ja fa més d'un mes que l'equip de govern s'ha vengut informant
sobre aquest tema i de fet el nostre ha estat el primer Ajuntament (després de

Marratxí) que ha tengut una reunió amb els responsables de l'Ajuntament de
Palma i de I 'Empresa Municipal de Transports de Palma en relació amb aquesta
qüestió. Així hem pogut conèixer que el sistema funcionarà via subvenció de
l'Ajuntament de Palma satisfeta a partir de les factures que emeti l'EMT.
Aquesta solució podria ser vàlida per el cas de Puigpunyent. A més de pel
transport col.lectiu, la targeta ciutada servirà també pel pagament de les tarifes
de l'ORA, accés a centres esportius, etc. I es tractarà d'arribar a un acord per fer
extensius els beneficis de la targeta als ciutadans de Puigpunyent i Galilea. Per
altre costat, i per evitar molèsties de desplaçaments a Palma per treure la

targeta, s'intentarà que es pugui gestionar a Puigpunyent, segurament a través
dels bancs.
El Sr. Flaquer demana per què els Independents han dit que el sistema que es

vol implantar és de dubtosa legalitat.
El Sr. Arbona respon que perquè la Constitució Espanyola diu que els imposts
s'han de pagar en funció de la renta de cadasqun i no dellloc de residència.
El Sr. Flaquer aclareix que el que es pretén és que els puigpunyentins puguin
gaudir dels beneficis que suposa la targeta ciutadana pels ciutadans de Palma.
El Sr. Arbona insisteix en què considera que és una discriminació gaudir d'uns
beneficis pel fet d'estar empadronat a un municipi i no a un altre.
El Sr. Flaquer diu que si es vol que els puigpunyentins tenguin el servei de
transport més econòmic, I' Ajuntament de Puigpunyent haurà d'assumir els
costs, la qual cosa és lIògica si consideram que per això cobra els imposts.
Passada a votació la proposta, s'aprova per unanimitat, (8) amb els matisos
introduïts pels integrants dels grups socialista i popular.
El Sr. Flaquer acaba dient als Independents que quan ells han presentat aquesta
proposta, l'equip de govern ja havia fet la negociació.

11.- NETEJA DE LES VORERES DE LA CARRETERA DE
PUIGPUNYENT A GALILEA.
L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:
"ANTECEDENTS: L'estat de brutor que es troba als voltants de la carretera de
Puigpunyent a Galilea és tal, que és precís actuar-hi de forma urgent i
immediata jper tal d'eliminar tot el que hi ha acaramullat, ja siguin
electrodomèstics, plàstics, fems, branques d'arbres, etc. Al mateix temps seria
convenient tallar les branques dels arbres que poden dificultar la circulació de
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camions, que per evitar-les es veuen obligats a desplaçar-se cal en mig de la
carretera amb el perill pels demés usuaris que això comporta.

PROPOSTA D'ACORD: Sol.licitar del CIM que netegi els voltants de la
carretera de Puigpunyent a Galilea, en els termes de la proposta."

Pel que fa a aquesta proposta presentada pels Independents, el Sr. Bauzá
informa que ja s'ha aprovat per part del CIM l'asfaltat de la carretera.

Segurament es durà a terme abans de les festes de Pasqua. Un a dos dies abans
vendran a fer la neteja. Per tant, es proposa que s'ajorni la proposta fins a veure

els resultats.

12.- SUBSTITUCIÓ PINS DEL JARDÍ DE LA PLAÇA DE

L'AJUNTAMENT.
Els Independents presenten la següent proposta:
"ANTECEDENTS: Al jardí que envolta la Plaça de l'Ajuntament hi ha dos

pins, un ha crescut tort i està molt tombat, l'altre, al costar del carrer de Sa

Central ha crescut ben dret i esponerós. Aquests dos arbres entenem que haurien
d' esser substituits per altres arbres propis de jardins mediterranis, ja que els pins
són arbres que cauen molt fàcilment. Passejant pels nostres boscos trobem pins
que ha caigut, mentre que, per exemple, no trobem quasi alzines. Si això passa
als boscos, on els pins estan protegits uns pels altres, quan es troben sols el

perill s'accentua.

El pi que ha crescut tombat és previsible que més prest a més tard caigui i
sembla millor tomar-lo abans de què això passi i fer-ho amb la previsió
necessària per no produir cap destrossa.
L'altre pi ha crescut ben dret i no és previsible que caigui tan prest, però, si ho
fa pot fer molt de mal, ja que posa en perill el pou, el rellotge i la mateixa Casa

de la Vila. Ara que s'està acabant la remodelació de l'edifici consistorial,
sembla ser un bon moment per dur a terme aquesta actuació.

PROPOSTA D'ACORD: Substituir els dos pins per altres arbres més adients a

jardins mediterranis."
El Sr. Ramon no vol entrar en el debat de si s'ha de tomar un pi a no. En

qualsevol cas, si s'ha de tomar qualque arbre, s'hauria de començar pel platera
que està enmig del camí.

.EI Sr. Ferrá afegeix que els pins estan molt ben arrelats.
El Sr. Genovart diu que si per mala sort caigués el pi damunt el pou, sabria

greu.
El Sr. Bauzá manifesta que n 'hi ha un de pou que ja no es pot arreglar de cap
manera, el de Son Bru de Baix.
Per acabar, el batle explica que no pareix que els pins en qüestió suposin un

perill imminent. Està previst demanar una subvenció per arreglar pous públics. I

llavors tal vegada serà el moment de fer un plantejament més seriós sobre els

pms.
Passat aquest punt a votació, la proposta és rebutjada amb els vots a favor dels
membres dels Independents, (3) i els vots en contra dels representants del PSOE

i PP, (5).
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Tractats tots els punts de l'ordre del dia, i abans de passar al torn de Precs i
Preguntes, el batle demana si qualque grup té alguna qüestió a plantejar per la
via d'urgència. I ell mateix, com a integrant del grup socialista presenta per
aquesta via una proposta de MODIFICACIÓ PUNTUAL DE LES NNSS DE
PUIGPUNYENT. Abans de votar la urgència el batle explica breument l'abast
de la modificació que es proposa.
Existeix una necessitat, cada cop més evident, de construir una nova escola per
donar cabuda a tots els nins de Puigpunyent. I a tals efectes s'ha pogut
comprovar la bona predisposició de la Conselleria d'Educació. No obstant, a les
NNSS actuals no hi ha previssió de sòl per dur a terme la construcció de
l'escola i això ha fet necessari plantejar aquesta modificació de les NNSS,
malgrat aquesta no era una de les prioritats del PSOE. Consultats diferents
assessors urbanístics, s'ens ha recomanat que s'ampliàs l'àmbit de la
modificació per tal d'incloure-hi altres aspectes que poguessin resultar
interessants i fonamentalment l'adaptació de les Normes a les Directrius
d'Ordenació Territorial. Un tercer punt que s'ha considerat és que a les Normes
vigents s'havia optat per no fixar els índex d'intensitat d'ús, i en aquests
moments seria interessant fixar-los. Si bé aquestes mesures es creu que
contribuiran a un embelliment de l'entorn, probablement puguin tenir com a

conseqüència un encariment del sòl edificable. I per tal de paliar aquests efectes,
interessa prendre mesures per ajudar a mantenir un preu del sòl raonable. Una
de les solucions per això passa per la construcció de Vivendes de Protecció
Oficial. A partir d'aquests quatre punts esmentats es proposa al Ple la
modificació de les NNSS.
El Sr. Ramon afegeix que el que avui es proposa no és altra cosa que iniciar el
procés de modificació de les NNSS. L'objectiu prioritari és disposar dels
terrenys necessaris per a la construcció de l'escola. A més, la modificació de
qualssevol Normes ja exigeix l'adaptació a les DOT. Per altra banda, no es vol
un creixement excessiu en vivendes. No obstant, aquest no és un tema clar i
encara s'ha d'estudiar molt. El quart punt és el de la vivenda social, i es pretén
que les Normes determinin un polígon destinat a VPO. Finalment, s'introduirien
diverses modificacion puntuals de caire tècnic.

Feta la introducció d'aquest punt, es passa a votació.la urgència, resultant
apreciada amb els vots a favor dels integrants dels grups socialista i popular, (5)
i les abstencions del independents, (3).

El Sr. Arbona explica que el seu grup està d'acord amb el fons de la qüestió que
s'ha plantejat, però no en la forma. El seu grup compartia aquestes
preocupacions (maneo la de l'escola) i creu que l'equip de govern hagués pogut
tenir-los més en consideració i més informats del que pretenien dur a terme.

Comparteixen en aquest sentit l'anàlisi que s'ha fet i per això voten a favor de la
proposta, sempre pensant que és un acord provisional i que és susceptible de ser

modificat una vegada estudiat el tema en profunditat. Però vol manifestar que
els sap greu que no se'ls hagi informat abans i el tractament que s'ha tengut
amb ells.
El batle expressa que entén el malestar dels Independents. Ell en un principi era

un tant reaci a la modificació. Però davant del tema de l'escola no hi havia altra
solució.
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El Sr. Ramon afegeix que és un tema que ha duit directament l'equip de govern
i del qual és clar que no es podia donar publicitat. Per altra banda, recorda que
encara no s'ha fet res en concret. Per tant, no entén el disgust del Sr. Arbona,
quan ja ha havia un acord sobres les necessitats i els objectius en aquest camp.
El batle afegeix que si el catàleg de camins que ha de redactar el CIM i el del
patrimoni cultural, que està el.laborant el Sr. Gaspar Valero, s'acabassin a

temps, es podrien incorporar al text definitiu de les NNSS.
Per unanimitat dels presents, (8) s'adopten els següents acords:

"1.- APROVAR INICIALMENT la modificació de les Normes Subsidiàries
de Puigpunyent, en concret la modificació dels articles 9.2.16, 9.3.l0 i 9.4.l3 de
les Ordenances, d'acord amb el següent text:

ORDENANZA 2. ENSANCHE.

Artículo 9.2.16. USO CARACTERÍSTICO.

El uso característico en el Ensanche es el de viviendas, con los siguientes
Índices de Intensidad de Uso:

Grado l, 1/200 (Una vivienda por cada 200m2 de superficie de parcela).
Grado 2, 1/250 (Una vivienda por cada 250m2 de superficie de parcela).
Grado 3, 11250 (Una vivienda por cada 250m2 de superficie de parcela).

Se permite la construcción de una vivienda en aquellas parcelas que, aún siendo
su superficie inferior a 200m2 para el Grado 1 y 250m2 para los grados 2 y 3,
conste documentalmente su existencia con anterioridad al 1 de enero de 1990.

ORDENANZA 3. HUERTA URBANIZADA.

Artículo 9.3.10. USO CARACTERÍSTICO.

El uso característico de la Zona 3 es el de vivienda unifamiliar aislada, con un

Índice de Intensidad de Uso de 112500 (Una vivienda por cada 2.500m2 de
superficie de parcela).

Se permite la construcción de una vivienda en aquellas parcelas que, aún siendo
su superficie inferior a 2.500m2, conste documentalmente su existencia con

anterioridad al 1 de enero de 1990.

ORDENANZA 4. RESIDENCIAL EXTENSIVA.

Artículo 9.4.13. USO CARACTERÍSTICO.
El uso característico de la Zona 4 es el de vivienda unifamiliar aislada, con los
siguientes Índices de Intensidad de Uso:

Grado l, 1/500 (Una vivienda por cada 500m2 de superficie de parcela).
Grado 2, 111.000 (Una vivienda por cada 1.000m2 de superficie de parcela).
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Se permite la construcción de una vivienda en aquellas parcelas que, aún siendo
su superficie inferior a 2.500m2, conste documentalmente su existencia con

anterioridad al 1 de enero de 1990."

2.- Sotmetre el present acord a informació pública per un termini d'un mes,

mitjançant la seva publicació al BOIB i a un dels diaris de major circulació a la

província, restant l'expedient a disposició de qualsevol interessat per poder
examinar-lo i, si n'és el cas, presentar les al.legacions que s'estimin pertinents.
3.- Suspendre l'atorgament de llicències d'edificació de nova planta a les àrees
afectades per la reforma, en quan s'oposin a la normativa aprovada inicialment,
en concret a les següents:

a.l) Zona 1.

a.2) Zona 2.1.

a.3) Zona 2.2.

a.4) Zona 2.3.

a.5) Zona 3.

a.6) Zona 4.1.

a.7) Zona 4.2.

PRECS I PREGUNTES.

• El Sr. Ramon llegeix les cartes d'agraïment dirigides als Srs. Alzamora,
Figueredo i a la Sra. Fca. Ramon.

"Una vegada retirats tots els aparells electrònics que permetien que arribàs la

senyal de televisió a Puigpunyent i Galilea, (repetidor), de la caseta situada al

predi Son Cortey, propietat de D. Fernando Alzamora, l'Equip de Govern vol

manifestar el seu agraïment, tal comja va fer l'Equip de Govern l'any 1986, per
la seva col.laboració en la cessió gratuïta durant tots aquests anys perquè el

nostre poble pogués gaudir de la senyal de televisió. Agraïm la bona disposició
que sempre ha trobat l' Ajuntament per la seva part.
Volem fer extensiu aquest agraïment al Sr. Figueredo i esposa, propietaris
actuals de la finca per on s'accedeix a l'esmentada caseta i que també han
facilitat en tot moment el pas a la mateixa de forma gratuïta.

"

"L'Equip de Govern vol agrair a la Sra. Francisca Ramon la seva col.laboració
amb l'Ajuntament, concretament avisant en dues ocasions de què el dipòsit
municipal d'aigua des Trast, vessava, a altes hores de la nit, degut a errors en el

mecanisme d'aturada dels pous. D'aquesta manera es varen evitar unes pèrdues
d' aigua superiors a les quatre-centes tones.

Esperam que continuï la seva col.laboració."

• El Sr. Sebastià Bauzá informa de la celebració del Rallye automovilístic que
obligarà al tancament de la carretera Galilea-Capdellà el proper dissabte dia

15 d'abril.
• Pel que fa a la sol.licitud formulada pel Sr. Arbona, com a portaveu del

Grup Municipal Independent, referida a la composició de l'herbicide
utilitzat als espais públics del municipi, el Sr. batle li facilita un fullet

explicatiu del mateix, segons el qual es tracta d'un producte inocu, que no

deixa residus al terra i que s'absorbeix per les arrels.
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• Per altra banda, i en relació a l'altra sol.licitud presentada pel Sr. Arbona,
per accedir a les actes de les sessions de la Mancomunitat de Tramuntana, el
batle informa que no hi ha inconvenient i que se'ls farà arribar.

• Per la seva part, el Sr. Arbona comenta que pareix esser que hi va haver un

mitin del PP a la Casa de Cultura, dins dels actes de les darreres eleccions,
el mateix dia i hora en què hi havia una altra activitat. Creu que aquests fets
s'haurien d'evitar, i demana una major coordinació.
El batle aclareix que no hi hagué mala intenció. I que a partir d'ara, serà el
regidor de Cultura, Joan Ferrá, l'encarregat de coordinar l'ús dels locals
municipals.
El Sr. Flaquer afegeix que tot el problema va venir per causa del descontrol
que existeix amb les claus dels locals municipals. Tothom té claus. Per això
es canviaran els panys i així s'obligarà a tothom a passar per l'Ajuntament i
regularitzar la situació.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 11.30 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 25 D'ABRIL
DE2000.

Quan són les 21 '30 hores del dimarts dia 25 d'abril de 2000, es reuneix
a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar sessió
plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle, Sr.

Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en legal
forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita
Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart Rosselló
per part de I' Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de I' acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
La secretària explica que s'ha detectat un error en l'esborrany de l'acta de la
sessió de dia 28 de març de 2000 ja que on diu 1er. i 20n. Tinents de batie, ha
de dir 20n. i 3er. tinents de batle.

Per la seva part, el Sr. Arbona, en relació al mateix esborrany aclareix que al
torn de precs i preguntes, quan es va parlar de les Festes de Galilea, és va dir

que abans, les despeses de les Festes es pagaven amb les següents aportacions:
- 500.000ptes.- procedents de la venda d'entrades.
- 500.000ptes.- d'aportacions dels cofrares.
- 500.000ptes.- dels col.laboradors.
- 500.000ptes.- com a aportació de I' Ajuntament de Puigpunyent.
Afegeix el Sr. Arbona que si no va entendre malament el que es va dir, ara

l'Ajuntament aportarà un milió més que vendrà a substituir les aportacions dels
. cofrares i les procedents de la venda d'entrades.

Les rectificacions esmentades s'accepten per la resta de regidors l'acta

corresponent a la sessió de 28 de març és aprovada per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS.
Els regidors es donen per enterats de les següents resolucions:

Decret de 31 de març de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants
d' Antonio Torralba Barriuso.
Decret de 31 de març de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Miguel Deudero Mayans.
Decret de 4 d'abril de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de Justo
Bonacasa Sánchez.
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Decret de 5 d'abril de 2000 de delegació del batle en el ler.tinent de batle
per absència del municipi.
Decret de 17 d'abril de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de
Crisomara Ramírez i Eduardo Gallego Peña.

3.- DESPESES.
El batle retira aquest punt de l'ordre del dia, en haver-se inclòs una sèrie de
factures respecte de les quals s'han de fer alguns aclariments. Es posposa al Ple
del mes següent.

4.- 3a CERTIFICACIÓ OBRES MILLORA DEL CEMENTIRI
MUNICIPAL.
"Vista la 3a certificació de les obres d'AMPLIACIÓ I MILLORA DEL
CEMENTIRI MUNICIPAL, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a

1999, subscrita pel tècnic director Miguel Sureda Rubert i la factura de

l'empresa SAGUIBAL S.L. per un import de 2.302.383ptes.
El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esmentada certificació."

Vots a favor: unanimitat, (9).

5.-APROVACIÓ PROJECTE I PLEC DE CLÀUSULES
ADMINISTRATIVES DE LES OBRES DE CONSTRUCCIÓ D;UNA
PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT.
"Atesa la subvenció concedida pel Consell Insular de Mallorca per a la
financiació de les obres "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT",
mitjançant la subscripció del corresponent conveni, i considerant que d'acord
amb les normes reguladores del Pla d'Obres i Serveis del CIM, abans del dia 30
d'abrill'Ajuntament haurà de remetre al departament de Cooperació Municipal
del CIM els Plecs de Condicions Administratives Particulars per a la
contractació dé les obres incloses, aprovat pel Ple municipal.
D'acord amb la normativa reguladora de la contractació administrativa.

Es proposa al Ple el següent:

Primer.- Aprovar el projecte de les obres "PISCINA MUNICIPAL A

PUIGPUNYENT", redactat per l'arquitecta Carolina Horrach Mora el mes de
febrer de 2000 i visat pel Col.legi Oficial d' Arquitectes de Balears amb el
n05/0691100 de data 06.03.00, amb tota la documentació integrant del mateix. El

pressupost total de l'obra, IVA inclòs és de 100.431.000ptes.-.

Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars que ha de
regir la contractació de les esmentades obres mitjançant subhasta i procediment
obert.

Tercer.- Aprovar l'expedient de contractació i l'obertura del procediment
d'adjudicació, mitjançant l'anunci de la licitació al BOIB, la qual cosa

determinarà l'inici d'un termini de vint-i-sis dies en els quals els licitadors
podran presentar les seves proposicions.
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Quart- Aprovar la despesa amb càrrec a la partida 452.62200 dels' Pressuposts
de la Corporació per a l'exercici de 2000, aprovats inicialment i actualment en

fase d'exposició pública."

PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES PARTICULARS QUE
HAN DE REGIR EL CONTRACTE DE LES OBRES "PISCINA

MUNICIPAL A PUIGPUNYENT" .

CONTRACTE D'OBRES
PROCEDIMENT:OBERT
FORMA D'ADJUDICACIÓ: SUBHASTA
TRAMITACIÓ: ORDINÀRIA

DESCRIPCIÓ DEL CONTRACTE

ÒRGAN DE CONTRACTACIÓ: Ple de la Corporació.

DIRECTOR DE L'OBRA: Carolina Horrach Mora, arquitecta superior.
Miguel Sureda Rubert, arquitecte tècnic.

OBJECTE DEL CONTRACTE: Constitueix l'objecte del contracte l'execució
de les obres compreses ,en el projecte titulat "PISCINA MUNICIPAL. A

PUIGPUNYENT", redactat per l'arquitecta Carolina Horrach Mora el mes de

febrer de 2000, i visat del Col.legi Oficial d'Arquitectes de Balears n05/0691/00
de data 06.03.00.

I UBICACIÓ: Poliesportiu de Puigpunyent. Camí de Sa Vela. I
Número exp.: 01100.

1.- QUADRE DE CARACTERÍSTIQUES DEL CONTRACTE

A. PRESSUPOST DEL CONTRACTE

A.1 Si és a preu fet

en xifra: 1

00.431.000ptes'1n
lletra: cent milions quatre-centes trenta- una mil pessetes

603.602' 47euros.-. sis-cents tres mil sis-cents dos euros i quaranta -set cèntims

PARTIDA PRESSUPOSTARIA: 1.452.62200.

B. ANUALITATS

any � càrrec de a càrrec del TOTAL

I' Ajuntament CIM

2000 5.600.000 10.400.000 16.000.000

2001 10.500.000 19.500.000 30.000.000

2002 10.500.000 19.500.000 30.000.000

2003 8.550.850 15.880.150 24.431.000

C. TERMINI D'EXECUCIÓ

1112 MESOS.
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D. TERMINI DE GARANTIA

I I ANY.

E. GARANTIA PROVISIONAL 2% DEL PRESSUPOST BASE DE
LICITACIÓ
en xifra:

2.008.620PTES.-
12.072'05EUROS

en letra:
Dos milions vuit mil sis-centes vint pessetes
Dotze mil setanta-dos euros i cinc cèntims.

F. GARANTIA DEFINITIVA
LICITACIÓ

4% DEL PRESSUPOST BASE DE

en xifra:
4.017.240PTES.-

24 .l44' lEUROS
cèntims

en lletra:

Quatre milions desset mil des-centes quaranta pessetes.
Vint-i-quatre mil cent quaranta-quatre euros i deu

G. CLASSIFICACIÓ DELS CONTRACTISTES

I S'exigeix al contractista la següent classificació:

Grup C, Subgrup: -, Categoria D, Tipus d'activitat: Edificacions.

A més, s'exigeix la següent classificació per a l'execució de les següents obres:

1.- Construcció i montatge vasos piscines segons tecnologia descrita a l'apartat
3.2 de la memòria constructiva del projecte.
Subgrup E7 Cat. E Pressupost 23.071.791ptes.-

2.- InstaI.Iacions de bombeig i filtratge de piscines.
Subgrup J5 Cat. E Pressupost 8.954.541 ptes.-

3.- Jardineria i plantacions.
Subgrup K6 Cat. B Pressupost 1.455.000ptes.-

Si el contractista adjudicatari de les obres no tengués la classificació exigida per
dur a terme les obres específiques descrites als apartats 1,2 i 3, haurà de
subcontractar amb una altra/es empresa/es que sí tenguin l'esmentada
classificació, l'execució de les mateixes. Tot això d'acord amb el que disposa
l'article 15 de I:Ordre de 28 de març de 1968).

H. PRESENTACIÓ DE PROPOSICIONS

Lloc: Oficines municipals, Ajuntament de Puigpunyent, Sa Travessia, n017.
Data límit: vint-i-sisè dia natural comptat des del següent al de la publicació de
l'anunci de la licitació al BOlB. Si fos dissabte o festiu, s'entendrà prorrogat el
termini fins al pnmer dia hàbil.
Hora límit: 13.3 O hores.
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1.- CARÀCTER I RÈGIM JURÍDIC DEL CONTRACTE

1.- Caràcter del contracte

El contracte objecte del present plec és de caràcter administratiu.

2.-Normativa aplicable:
a.- La norma bàsica reguladora del contracte és la Llei 13/1995, de 18 de maig,
de contractes de les administracions públiques, (d'ara endavant LeAP), amb les
modificacions de la mateixa realitzades per la Llei 53/1999, de 28 de desembre.

b.- El' RD 390/1996, d'I de març, de desenvolupament parcial de la Llei de

contractes de les administracions públiques.
c.- El Reglament general de contractació de l'Estat, aprovat per Decret

3410/1975, de 25 de novembre, i les seves disposicions modificatives, en el que
no s'oposin a la LeAP.

d.- L'Ordre de 28 de març de 1968 sobre classificació empresarial i normes de

desenvolupament.
e.-Sense perjudici d'altres normes que poguessin resultar d'aplicació.

11.- DISPOSICIONS GENERALS

3.- Objecte del contracte

L'objecte del contracte és la realització de les obres a què es refereix el projecte
que s'indica a la portada i quadre de característiques del contracte del present
Plec, el qual ha estat degudament aprovat.

4.- Documents contractuals
A més del contracte i d'aquest Plec de clàusules administratives particulars té

caràcter contractual el projecte, amb inclusió dels quadres de preus, la memòria,
el pressupost, els plànols i demés documentació integrant del mateix, així com

el Plec de prescripcions tècniques regulador de les obres a contractar aprovat
per l'òrgan de contractació.

5.- Pressupost del contracte

El pressupost del contracte que figura en el Quadre l, lletres A i B, de

característiques d'aquest, té valor màxim i podrà ser modificat com a

conseqüència de la licitació.

La despesa que es projecta es carregarà a la partida pressupostària que figura en

el Quadre l, lletra A.I. d'aquest Plec.

6.- Existència de crèdit

Es fa constar que es disposa del crèdit necessari per al pagament de les obres

objecte d'aquest contracte.

7.- Termini d'execució
El termini d'execució és el que figura en el Quadre l, lletra e, de

característiques del contracte. Els terminis parcials seran determinats a

l'aprovació del Programa de treball presentat pel contractista. Tots ells

començaran a comptar des del dia següent al de la comprovació del replanteig.

8.- Revisió de preus
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No procedeix atès que es preveu un termini d'execució de 12 mesos.

9.- Termini de garantia
El termini de garantia de les obres, a partir de la seva recepció, és el que
s'assenyala en el Quadre l, lletra D, de característiques del contracte.

10.- Procediment, forma d'adjudicació i tramitació

L'adjudicació del contracte es durà a terme per procediment obert i la forma
utilitzada serà la subhasta.

111.- LICITACIÓ

11.- Licitadors i classificació del contractista
11.1.- Podran presentar proposicions les persones naturals a jurídiques,
espanyoles a estrangeres que compleixin els requisits per contractar amb
I' Administració exigits pels articles 15 i ss. de la LCAP.
11.2.- La classificació exigida al contractista és la que figura, en el seu cas, en el

Quadre 1 lletra, G de característiques del contracte.

12.-Garantia provisional
12.1.- Els licitadors hauran de constituir una garantia provisional del 2 per 1 bo
del pressupost establert com a base de la licitació.
12.2.- Podrà constituir-se, en qualsevol de les formes previstes en el punt 1 de
l'article 36 de la Llei esmentada i en el capítol III de l'RD 390/1996, d'I de

març.
12.3.- La garantia provisional és tornarà als licitadors que la sol-licitin, després
de la proposta d'adjudicació del contracte, i serà retinguda a l'empresari inclòs a

la proposta d'adjudicació, fins que es formalitzi el contracte.

13.- Presentació de proposicions
13.1.- Les proposicions es presentaran en el lloc, i abans del dia i hora indicats
en el Quadre l, lletra H, de característiques del contracte. Si fos dissabte a

festiu, s'estarà al primer dia hàbil següent.
13.2.- La presentació de proposicions presumeix l'acceptació, per part de

l'interessat, de les clàusules d'aquest Plec, el qual presentarà la declaració

responsable de complir totes les condicions exigides per contractar amb
l'Administració. També suposa el coneixement del projecte i del Plec de

prescripcions tècniques, que hauran pogut ser examinades a les oficines
indicades a l'anunci de licitació.
13.3.- Les oficines receptores donaran rebut de cada proposició en la qual
s'haurà de fer constar el nom dellicitador, la denominació de l'obra objecte de
la licitació i el dia i l'hora de la seva presentació. Una vegada tramesa una

proposició no podrà ser retirada amb cap pretext.
13.4.- També s'admetran aquelles proposicions presentades d'acord amb les

disposicions legals i que compleixin els requisits que s'hi estableixen.

14.- Formalitats de les proposicions
14.1.- Les proposicions constaran de dos sobres, tancats i signats pel licitador a

per qui el representi. A cadascun es farà constar l'objecte de la subhasta, el títol
indicatiu del seu contingut i la denominació dellicitador amb el seu NIF/CIF,
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nom i llinatges de qui signi la proposició, i el caràcter amb què ho fa. Si es

tracta d'una UTE, s'indicaran les mateixes dades de cadascun dels empresaris.
També es farà constar el telèfon i el fax de contacte.

El títol del sobre núm. 1 serà: "Documentació general".
El títol del sobre núm. 2 serà: "Proposició econòmica".

14.2.- Els documents hauran de ser originals o còpies autenticades per notari o

autoritat administrativa competent i hauran d'estar escrits en una de les llengües
oficials de la CAlB o traduïts oficialment a una.

14.3.- Les declaracions o compromisos que es presentin, hauran d'estar signats
per qui acrediti poder legal suficient.

15.- Contingut de les proposicions
15.1.- El sobre núm. 1, contindrà la documentació següent:
a) Quan el licitador sigui una persona jurídica, de nacionalitat espanyola,

escriptura de constitució (i/o modificació, si pertoca) de l'empresa
licitadora, degudament adaptada a la llei i inscrita en el Registre Mercantil

quan aquest requisit sigui exigible conforme a la legislació mercantil. Quan
no ho sigui, l'acreditació de la capacitat d'obrar es realitzarà mitjançant
I' escriptura o el document de constitució, de modificació, estatuts o ada

fundacional, en què es facin constar les normes per les quals es regula la

seva activitat, inscrits, si n'és el cas, en el corresponent registre oficial.

Per a les persones estrangeres, però pertanyents a la UE, se seguirà el que

disposa l'article 15.2 de la LCAP i l'article 5 de l'RD 390/1996. Per a les no

comunitàries, s'aplicarà l'article 6 de l'esmentat Reial decret.
.

b) DNI de la persona que tengui poder suficient per obligar-se en nom de la

seva empresa en relació amb aquest contracte, mitjançant la seva firma.

e) NIF/CIF de l'empresari, segons sigui persona física o jurídica.
d) Quan no firmi la proposició econòmica el titular de l'empresa, s'inclourà
també l'escriptura d'apoderament degudament inscrita, en el seu cas, a favor de
la persona que tengui poder suficient per a contractar amb l'òrgan de

contractació corresponent en aquest contracte, validada per la Secretaria de la

Corporació.
e) Declaració responsable de què l'empresa no està incursa en prohibició de

contractar, conforme als articles 15 a 20 de la LCAP. Aquesta declaració haurà

de comprendre expressament la circumstància de trobar-se al corrent del

compliment de les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social imposades
per les disposicions vigents.
f) Resguard acreditatiu de la garantia provisional.
g) La que acrediti la classificació de l'empresa.
En cas d'empreses que constitueixin una UTE, en la qual concorrin empresaris
nacionals, estrangers no comunitaris o estrangers comunitaris, els dos primers
hauran d'acreditar la seva classificació, i els darrers, en defecte d'aquesta, la

seva solvència econòmica, financera i tècnica o professional.
Les unions temporals podran acumular les característiques de cada un dels que
la integren i serà requisit bàsic per això que totes les empreses que concorrin

hagin obtingut prèviament classificació com a empresa d' obres.

h) Si es tracta d'una empresa estrangera, la declaració de sotmetre's a la

jurisdicció dels Jutjats i Tribunals espanyols de qualsevol ordre, per a totes les
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incidències que de forma directa o indirecta poguessin sorgir del contracte, amb
renúncia, en el seu cas, al fur jurisdiccional estranger que pogués correspondra
allicitador.

15.1.1.- En el cas d'unió temporal d'empreses, hauran de presentar un

compromís de constitució d'aquesta. Cadascun dels empresaris que la
componen haurà d'acreditar la seva personalitat i capacitat, indicant en

document privat els noms i les circumstàncies dels empresaris que la
subscriuen, la participació de cada un d'ells i la persona o entitat que, durant la
vigència del contracte, hagi d'exercir la plena representació de tots ells davant
l'òrgan de contractació. Aquest document haurà de ser firmat pels representants
de cadascuna de les empreses components de I 'UTE.
15.2.- El sobre núm. 2 contindrà, degudament signada, per qui tengui poder
suficient, i sense errors, omissions o obstacles per a una interpretació correcta,
l'oferta econòmica expressada clarament en lletres i en nombres.
La proposició s'ajustarà al model que s'adjunta com a annex d'aquest Plec.
15.3.- Els licitadors no podran subscriure cap proposta en unió temporal amb
altres si ho han fet individualment, ni figurar en més d'una unió temporal.
15.4.- Cada licitador no podrà presentar més d'una proposició.
15.5.- La infracció de les normes contingudes en els dos apartats anteriors
donarà lloc a la no admissió de totes les propostes subscrites pellicitador.

IV.-ADJUDICACIÓ I FORMALITZACIÓ DEL CONTRACTE

16.- Adjudicació
16.1.- Formaran part de la Mesa de Contractació:
-President: el batle o el regidor en qui delegui.
- Vocals: un representant del Consell Insular de Mallorca i tres membres
nomenats pel batle de la Corporació, (1 representant de cada grup polític
integrant de la Corporació).
- Secretari: serà el de la Corporació o funionari en qui delegui que també
actuarà com assessor jurídic de la Mesa.
Tots els components de la Mesa actuaran amb veu i vot. Per al còmput de
majories s'aplicaran les normes sobre formació de la voluntat dels Organs
Col.legiats, segons el que disposa la Llei 30/1992, disposant en tot cas el
President del vot de qualitat.
16.2.-La Mesa de Contractació qualificarà prèviament els documents presentats
en el sobre núm. 1 en temps i forma. Si observàs defectes materials en la
documentació presentada, podria concedir al licitador afectat, si ho considerés
convenient, un termini de no més de tres dies per esmenar I' errada, prèvia
comunicació al mateix mitjançant fax i anunci al tauló d'anuncis municipal.
16.3.- La no presentació o presentació inadequada de la documentació podrà ser

considerada per la Mesa motiu d'exclusió.
16.4.- Una vegada transcorregut el termini establert per esmenar els errors, el
cinquè dia hàbil (exclosos dissabtes) posterior al d'obertura de la documentació
administrativa, i en acte públic, anunciat mitjançant anunci al tauló d'anuncis
municipal, la Mesa donarà compte de les proposicions rebudes i acceptades i

procedirà a l'obertura i lectura del sobre núm. 2 , i n'estendrà l'acta
corresponent.
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16.5.- Posteriorment la Mesa elevarà a l'òrgan de contractació les proposicions
rebudes juntament amb l'acta i amb la proposta d'adjudicació del contracte, al

postor que ofereixi el preu més baix.
Si observa que alguna de les proposicions pot incórrer en baixa

desproporcionada o temerària, ho farà constar.

16.6.- La Mesa, abans de formular la seva proposta, podrà sol-licitar els
informes tècnics que consideri convenients, relacionats amb l'objecte del

contracte, els quals hauran de ser rebuts per aquella en el termini màxim que
assenyali.
16.7.- Dins el termini de vint dies comptadors des del següent a l'obertura de les

proposicions econòmiques, l'òrgan de contractació, mitjançant resolució

motivada, adjudicarà el contracte de conformitat amb la proposta de la Mesa,
excepte en el supòsit del punt 2 del article 84 de la LCAP. També, motivant la

resolució, podrà declarar deserta la subhasta.

16.8.- Es consideraran inicialment sotmeses en presumpció de temeritat aquelles
proposicions el percentatge de les quals excedeixi en deu unitats, almenys, de la

mitjana aritmètica percentatges de baixa de totes les proposicions presentades,
sense perjudici de la facultat de l'òrgan de contractació d'avaluar, això no

obstant, amb els informes previs adequats, i l'audiència de l'adjudicatari, com a

susceptible de normal compliment les respectives proposicions.
Si es produeix aquesta circumstància es procedirà a donar audiència als afectats
i se sol-licitarà un assessorament tècnic, com també es podrà sol-licitar un

informe a la Junta Consultiva de Contractació Administrativa de la CAlB quan
les circumstàncies concurrents així ho aconsellin. A la vista d'aquestes
actuacions, l'òrgan de contractació acordarà motivadament l'adjudicació.

17.- Perfeccionament del contracte.

El contracte es perfeccionarà mitjançant l'adjudicació realitzada per l'òrgan de

contractació.

L'adjudicació serà notificada a l'adjudicatari, el qual realitzarà les actuacions

següents:

a) Constituir la garantia definitiva.

b) Pagar els anuncis d'aquesta licitació en el butlletins oficials, si n'hi

hagués, a la premsa diària.

c) Comparèixer davant l'òrgan de contractació per a formalitzar el contracte en

document administratiu.

18.- Garantia definitiva
18.1.- L'adjudicatari haurà de constituir, dins del termini de quinze dies hàbils a

partir de la notificació de l'adjudicació, una garantia definitiva, per un import
del4 per 100 de l'import de l'adjudicació, en qualsevol de les formes previstes
a l'article 37 de la LCAP i en els articles 15 i següents de l'RD 390/1996, d'I

de març (Quadre l, lletra F, de característiques del contracte).
18.2.- En el supòsit d'adjudicació a un empresari la proposició del qual hagués
estat sotmesa inicialment en presumpció de temeritat, l'òrgan de contractació

exigirà la constitució d'una garantia definitiva per l'import d'un 20% del

contracte adjudicat.
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18.3.- En cas de penalitzacions o de modificacions del contracte, el
reajustament de la garantia s'efectuarà d'acord amb el que preveuen els articles
42 i 43 de la LCAP.

19.- Formalització del contracte
19.1.- El contracte es formalitzarà en document administratiu dins del termini
de trenta dies comptadors des de l'endemà al de la notificació de l'adjudicació.
19.2.- Si el contractista ho sol-licitàs, el contracte podria elevar-se a escriptura
pública, i les despeses del seu atorgament serien a càrrec seu.

V.- EXECUCIÓ DEL CONTRACTE

20.- Direcció de les obres
20.1.- La direcció, comprovació i vigilància de les obres serà a càrrec del
director facultatiu designat per I' òrgan de contractació, el qual podrà ser auxiliat
per collaboradors que integraran l'equip de direcció, i que figura a la portada
d'aquest Plec.
20.2.- El delegat d'obra del contractista haurà de ser un tècnic, amb la titulació
adequada, acreditada mitjançant el corresponent visat col-legial, amb
experiència en obres similars a les que són objecte del contracte.

21.- Obligacions del contractista
21.1.- L'adjudicatari executarà el contracte amb subjecció estricta al projecte, a

les presents clàusules administratives i a l'establert a la LCAP.
21.2.- El contractista està obligat a complir el contracte dins del termini total
fixat per a la seva realització, com també dels terminis parcials aprovats. La
demora, per causes atribuïbles al contractista, tindrà les conseqüències de sanció
o de resolució del contracte, previstes a l'article 96 de la LCAP.
21.3.- El contractista serà responsable de la qualitat tècnica dels treballs que
dugui a terme i de les prestacions i serveis realitzats així com de les
conseqüències que se'n derivin per a l'òrgan de contractació, o per a tercers, per
les omissions, errades, mètodes inadequats o conclusions incorrectes en

l'execució del contracte.
21.4.- El contractista està obligat al compliment de les disposicions legals
vigents en matèria laboral, de Seguretat Social i de seguretat i higiene en el
treball.
21.5.- El contractista adjudicatari haurà de col.locar un cartell, a peu d'obra, en

un lloc visible des de la via pública, on s'indicarà l'organisme o organismes que
subvencionin el projecte. L'esmentat cartell ha de tenir com a mínim 2xI.50 m.i
ha de contenir ellogotip del Consell Insular de Mallorca, que s'identificarà amb
la marca en blanc pintada sobre una banda blava (Pantone 295). El cartell anirà
pintat a una cara i galvanitzat a la part posterior, amb els corresponents lPN,
ancoratges i caracols.

,

22.- Despeses a càrrec del contractista
Són a compte del contractista les despeses i els imposts derivats dels anuncis de
licitació, les taxes, per prestació de treballs facultatius de replanteig, assaig de
materials i d'unitats d'obra, liquidació i d'altres que siguin d'aplicació segons
les disposicions vigents.
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23.- Prerrogatives de l'òrgan de contractació
23.1.- L'òrgan de contractació exercirà, mitjançant el director del contracte, les
prerrogatives de direcció, interpretació, modificació i suspensió d'aquest i tot
això es durà a terme de conformitat amb la legislació vigent.
23.2.- L'òrgan de contractació es reserva la facultat de reajustar les anualitats
unilateralment quan el ritme de les obres i les exigències d'execució
pressupostària ho aconsellin. En aquest supòsit s'entendrà que el contractista
dóna la seva conformitat per la participació en la licitació i acceptació de les
condicions del present Plec.
23.3.- Dins els límits i amb subjecció als requisits i efectes assenyalats en la
LCAP, l'òrgan de contractació podrà així mateix resoldre els dubtes que se

suscitin en el compliment del contracte, modificar-lo per raons d'interès públic,
acordar-ne la resolució i determinar els efectes d'aquesta.

24.- Certificacions i abonaments a compte
L'Administració expedirà mensualment, certificacions per l'import de l'obra
realitzada, l'abonament del qual serà a compte, segons especifica l'article 145
de laLCAP. El contractista també tendrà dret a percebre, d'acord amb el mateix
article, abonaments a compte per operacions preparatòries, installacions i
proveïment de materials i maquinària. En aquest cas, el contractista haurà
d'assegurar els pagaments mitjançant garantia, en la forma i quantia pre_vistes
reglamentàriament.

25.- Pagaments
El contractista té dret a rebre el pagament del preu de les obres i, si n' és el cas,
de les certificacions a compte, en el termini de dos mesos des de l'expedició de
les certificacions d'obres o dels corresponents documents que acreditin la
realització total o parcial del contracte. En cas de demora, serà d'aplicació allò
que es preveu en els paràgrafs 4,5 i 6 de l'article 100 de la LCAP.

t

26.- Modificació del contracte
Les possibles modificacions del contracte s'hauran d'ajustar al que es disposa
en els articles 102 i 146 de la LCAP.

27.- Comprovació del replanteig
Dins del termini d'un mes, comptador des de la data de la formalització del
contracte, el servei de l'òrgan de contractació encarregat de les obres procedirà,
amb assistència del contractista, a la comprovació del replanteig fet prèviament
a la licitació, i/o a la de la documentació tècnica aportada per l'adjudicatari, i
n'aixecarà acta del resultat, que serà signada per les dues parts interessades. A
l'acta es farà constar la disponibilitat de terrenys per a l'execució de l'obra.

28.- Autorització per al començament de les obres
El resultat favorable de la comprovació del replanteig suposarà l'autorització
per a l'inici de les obres, el termini d'execució de les quals començarà a

comptar a partir del dia següent a la signatura de I' acta.
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29.- Programa de treball
29.1.- Dins del mes següent a l'autorització per al començament de les obres el
contractista presentarà un programa de treball, que no podrà modificar cap
condició contractual. El contractista, en cas de realitzar obres per import
superior a l'anualitat corresponent, podrà sol-licitar certificacions d'obra

anticipades, per a les quals el termini d'abonament obligatori per l'òrgan de
contractació, previst en dos mesos per a les certificacions ordinàries començarà
a comptar a partir del3l de gener de l'any següent, si aquest disposa d'anualitat
suficient.
29.2.- Si es produissin retrassos en l'execució de les obres, per causes no

imputables al contractista i aquest oferís complir els seus compromissos donant
li una pròrroga del temps que se li havia assenyalat, se li concedirà per
l'Administració un termini que serà, al maneo, igual al temps perdut, a no ser

que el contractista en demanàs un termini inferior.

30.- Senyalització i protecció de les obres
El contractista estarà obligat a instal-lar els senyals necessaris d'orientació i de

perill, com també els elements d'abalisament i protecció, que exigeixin les

disposicions vigents a que modifiqui el director de les obres.

VI.- EXTINCIÓ DEL CONTRACTE

31.- Recepció i termini de garantia
31.1.- Una vegada acabades les obres es durà a terme el seu reconeixement amb
assistència d'un facultatiu designat per l'òrgan de contractació, representant
d'aquest, del facultatiu director de les obres i del contractista assistit, si ho
considera oportú, del seu facultatiu.
Si les obres es troben en bon estat i d'acord amb les prescripcions previstes, el
tècnic representant de l'òrgan de contractació les donarà per rebudes i aixecarà
l'acta de recepció corresponent.
Si les obres no es troben en estat de ser rebudes es farà constar així a l'acta i el
director d'aquestes assenyalarà els defectes observats i fitxarà un termini per
esmenar-los. Si transcorregut aquest termini el contractista no ho hagués
efectuat, se li podrà concedir un altre nou termini improrrogable a declarar
resolt el contracte.

31.2.- Podran ser objecte de recepció parcial aquelles parts de l'obra

susceptibles de ser executades per fases i que puguin ser lliurades a l'ús públic,
segons s'estableixi en el contracte.
31.3.- A partir de la data de l'acta de recepció començarà a comptar el termini
de garantia.

32.- Resolució del contracte
Les causes i els efectes de resolució del contracte són els que s'estableixen als
articles 112i 150delaLCAP.

33.- Devolució de la garantia i fi de la responsabilitat del contractista
33.1.- Acabat el període de garantia de l'obra el contractista podrà recuperar la

garantia prestada abans de la formalització del contracte, amb l'informe previ
favorable del director de les obres en el qual es faci constar que aquelles es

mantenen en bon estat i sense defectes atribuïbles al contractista.
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33.2.- La responsabilitat del contractista per vicis ocults de la construcció
acabarà un cop transcorreguts quinze anys des de la recepció.

34.- Ordre jurisdiccional.
L'ordre jurisdiccional contenciós administratiu serà el competent per a resoldre
les controvèrsies que puguin sorgir entre les parts contractants.

ANNEX

MODEL D'OFERTA ECONÒMICA

........... ,

amb domicili a

c./pl. ,

......................................................núm.
CP

, amb NIF
tel.

: ,

............................... , al

.

,

............................ ,

DECLAR:

Que estic informat/ada de les condicions i els requisits que s'exigeixen
per poder ser adjudicatari / ària del contracte d'OBRES
per .

Que em compromet en nom propi (o en nom representació de
I'empresa .

................................................. , amb NIF/CIF

........................................ ) a executar-lo amb estricta subjecció als
requisrts i les condicions estipulats als plecs de clàusules administratives
particulars i de prescripcions tècniques del contracte per la quantitat total (IVA
inclòs)
de

,

..................... ( ,-). (Xifra en lletres i en

nombres).

Palma, d de

(Signatura)

Pel que fa a aquest punt, el Sr. Arbona demana aclariments sobre diversos
apartats dels continguts als Plecs. Així, sobre les anualitats que es contemplen,
en relació a la conveniència d'establir un termini de garantia superior per la
complexitat de l'obra, etc. Suggereix igualment que s'introdueixi una clàusula
referida a la limitació de circulació de camions de gran tonatge i que es posi
esment amb el respecte a la senyalització existent a tal fi.
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Respostes les preguntes efectuades pel Sr. Arbona per part de la secretària, el
batle no troba incovenient en mirar d'ampliar el termini de garantia, així com en
fer constar una clàusula referida als camions de gran tonatge.

El Sr. Arbona vol aclarir que el seu grup està d'acord amb l'equip de govern pel
que fa a la necessitat de construcció d'una piscina municipal. Ara bé,
consideren que el projecte presentat és de massa envergadura ateses les
necessitats del municipi. Sempre es podria haver optat per fer en una primera
fase la piscina i en fases posteriors els tancaments. Per això i per les dificultats
de tresoreria que es poden preveure a I 'hora de fer front als pagaments, el seu

grup votarà en contra de la proposta.

Passat aquest punt a votació, s'aprova la proposta amb els vots a favor del Grup
Socialista i el representant del Grup Popular, (5) i els vots en contra dels
representants de l'Agrupació Independent(4).

6.- OPERACIÓ DE CRÈDIT PER REALITZACIÓ OBRES DE
CONSTRUCCIÓ PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT.
Considerant que s'està tramitant el procediment per dur a terme la
contractació de les obres "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT",
mitjançant subhasta i procediment obert, i atès el pressupost de les.
esmentades obres, el qual puja la quantitat de 100.431.000ptes.- de les
quals I' Ajuntament de Puigpunyent ha d'afrontar el pagament d'un 35%,
corresponent al CIM el 65% restant.
Considerant que, una vegada estudiada la millor solució per la financiació
d'aquestes obres, s'ha resolt que aquesta passa per la concertació d'una
operació de crèdit amb una entitat bancària, tota vegada que
l'endeutament actual de I' Ajuntament de Puigpunyent és poc significatiu,
i que per tant, es considera que no ha de suposar la concertació de la nova

operació una càrrega excessiva.
Vist que per tal de comptar amb diverses opcions, es varen sol.licitar
ofertes a tres entitats, concretament La Caixa, Sa Nostra i Banc de Crèdit
Local, resultant l' oferta presentada pel BCL la més avantatjosa.

Es proposa al Ple de la Corporació l'aprovació de la concertació d'una
operació de prèstec amb l'entitat Banc de Crèdit Local amb les
condicions que s'especifiquen a continuació:

Liquidació d'interessos: Durant la disposició: trimestrals.
Reste del termini: anuals (comptats a partir del final de la
disposició).

Import: Aprox. 40.000.000ptes.-. (S'aniria disposant de la quantitat prevista a

mesura que s'anassin pagant les certificacions d'obra emeses pel contractista).

Interés: Mibor + 0.05.

Tipus de Mibor: des' de la formalització fins el límit de disposició. Mibor
trimestral fixat a l'inici de cada venciment. Resta del termini: Mibor anual fixat
al final de cada venciment.

..
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Amortitzacions: Anuals.

Revissió d'interessos: Segons termini de referència del Mibor.

Termini: 15 anys comptats des del darrer dia del trimestre natural de la
formalització.

Carència: 2 anys comptats des del darrer dia del trimestre natural de la
formalització.

Amortització: 13 anys a partir de la carència.

Disposició: Des de la data de formalització i durant el primer any de carència,
des de l'últim dia del trimestre natural de la formalització.

Cancel.lació anticipada: Cost posada en el Mercat.

El Sr. Arbona explica que el seu grup votarà en contra d'aquesta proposta com a
continuació de l'anterior.
S'interessa per una sèrie d'aspectes relatius a la operació proposada, tals com
cost de cancel.lació anticipada, si només s'ha considerat el tipus d'interès perentendre que la proposada és l'operació més avantatjosa de les presentades pelsdiferents bancs, si la referència que es fa al MIBOR s'entendrà feta a
I 'EURIBOR, etc.

El Sr. Ramon no veu la financiació tan complicada. Hi ha molts de mecanismes
als quals es pot recórrer, com pòlisses, etc ... i a més, sempre és possible arribar
a un acord amb el contractista. La idea inicial era fer l'obra per fases, però no va
ser possible per causes fonamentalment tècniques. Per exemple, no es pot obrir
la piscina si els vestidors no estan fets.

Passat aquest punt a votació, s'aprova la proposta amb els vots a favor del Grup
Socialista i el representant del Grup Popular, (5) i els vots en contra dels
representants de l'Agrupació Independent(4).

7.- CONVENI AMB LA CONSELLERIA D'INTERIOR PER DOTAR DE
MITJANS TÈCNICS A L'AGRUPACIÓ LOCAL DE VOLUNTARIS DE
PROTECCIÓ CIVIL.
"Atesa la constitució de l'Agrupació de Voluntaris de Protecció Civil de
Puigpunyent.

El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esborrany de
CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRELA CONSELLERIA
D'INTERIOR I L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT PER DOTAR DE
MITJANS TÈCNICS L'AGRUPACIÓ LOCAL DE VOLUNTARIS DE
PROTECCIÓ CIVIL."

REUNITS

D'una part, el Sr. Josep Maria Costa i Serra, conseller d'Interior, en

representació de la comunitat autónoma de les Illes Balears.
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I de l'altre, el senyor Josep Muncunlil i Ribas, batlle-president de l'Ajuntament
de Puigpunyent, en representació d'aquesta institució per raó del seu cárrec,

EXPOSEN

1.- La protecció civil, entesa corn a protecció fisica de les persones i del béns en

situacions de rise col.lectiu greu, calamitat pública a catàstrofe extraordinària,
determina que la magnitud i la transcendència dels valors que són en joc a les
situacions d'emergència exigeixen posar a contribució els recursos i materials

que pertanyen a totes les administracions públiques.
11.- La Llei 2/1998, de 13 de març, d'ordenació d'ernergéncies a les Illes Balears,
dóna la significació que mereix al voluntariat de protecció civil quan el descriu
en l'articulat III dona un lloc representatiu dins I'organime superior de la
Comissió d'Emergències i Protecció de les Illes Balears. La importància del
voluntariat i la seva necessitat es veu incrementada en tot alió que regula la Llei

3/1998, de 18-5-1998, de Regulació del Voluntariat, on es pren consciència
social de la gran tasca que desenvolupen per fer cara a les fretures de forma
lliure, voluntària i solidària.

111.- Igualment, el Decret 50/1998, de 8/05/1998, del Pla territorial de protecció
civil, dins el contingut mínim de totes les categories dels plans de protecció
civil, hi posa com a estructura la del voluntariat.
IV.- La Llei 3/1998 mateixa diu que els ajuntaments impulsaran i col.laboraran
en les activitats de les entitats de voluntariat que actuin din el seu ámbit
territorial i articularan els mecanismes de participació d'aquestes en la vida

municipal.
V.- Els ajuntaments i els batlles tenen atribuides competències en matèria de

protecció civil, les quals estan recollides, entre d'altres, a la Llei de bases de

régim local i a la Llei 2/85, de protecció civil

VI.- D'altra banda, el Decret 80/1990, pel qual es crea el Centre de Coordinació

Operativa de Protecció Civil del Govern Balear, disposa que amb el fi

d'aconseguir els majors nivells d'eficàcia en la fase operativa de les

emergències, la, en aquell temps, Conselleria Adjunta a la Presidéncia, avui
Conselleria d'Interior, d'acord amb les competències que li atribueix l'Ordre del

president de les Illes Balears de 27 de juliol de 1999, per la qual s'estableix
l'estructura orgànica de la Conselleria d'Interior, podrá establir convenis de

cooperació, entre d'altres, amb les corporacions locals de la comunitat autónoma
de les Illes Balears que es relacionin amb algun aspecte de la protecció civil a

disposin de recursos mobilitzables en supósits de rise greu, catástrofe a

calamitat pública.
VI.- Tot el que ha estat exposat posa a l'abast la importància i la necessitat dels

voluntaris que dins la societat representen aquestes associacions i que mereixen
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un suport per part del Govern de les Illes Balears de l'Ajuntament de

Puigpunyent, per la qual cosa aquestes entitats

CONVENEN

1.- L'objecte d'aquest conveni és millorar els mitjans técnics, sistemes d'altres
de l'Agrupació Local de Voluntaris de Protecció Civil que posará a disposició
seva l'Ajuntament.
2.-Es manifesta que el Píe de la corporació municipal de l' Ajuntament de

Puigpunyent, en sessió del dia 14 de febrer de 2000, va aprovar el Reglament de
I' Agrupació Local de Voluntaris de Protecció Civil.
3 .-La durada d'aquest conveni será des del dia segúent a la seva sjgnatura, fins
el dia 31 de desembre de 2000.

4.-Per poder dur a millor terme les tasques que tenen estipulades l'Ajuntament
de Puigpunyent i l'Agrupació Local de Voluntaris de Protecció Civil,
l'Ajuntament posará a l'abast de la dita associació els mitjans necessaris que
hagi adquirit com a consequència d'aquest conveni.
5.- Per tal d'arribar a una homogeneïtzació de tots els mitjans que es vagin a

adquirir per posar a l'abast de les organitzacions de voluntaris, es nomenará una

comissió d'ambdues parts dels signants del conveni. Per aconseguir un acord
sobre els mitjans que s'han d'adquirir, la composició de la Comissió estará
formada, per part de la comunitat autónoma de les liles Balears, pel servei de
Protecció Civil de la direcció general d'Interior i, per part de l'Ajuntament per
xxxxxx

6.- Per afiontar les despeses d'aquest Conveni, la Direcció General d'Interior

disposa d'un milió cinc centes mil pessetes a la consignació pressupostária
16301.124101.76000 dels pressuposts generals de les Illes Balears per a l'any
2000. La quantitat máxima que es podrá transferir a l'Ajuntament será de
150.000 pessetes.
7.- La quantitat esmentada en el paràgraf anterior es bestreurà pel Govern de la
comunitat autònoma de les Illes Balears, una vegada arribat a l'acord previst en

el número 4, abans de la despesa per part de l'Ajuntament. En aquest cas,
d'acord amb el que disposa la lletra a) del núm. 2 de l'article 22 del Decret

102/1998, de 13 de novembre, pel qual es desenvolupen determinats aspectes de
la Llei de finances i de les lleis de pressuposts Generals de la CAIB, modificat
pel Decret 213/1999, d'I d'octubre, l'Ajuntament restarà eximit de la prestació de

garanties.
8.- L'Ajuntament disposa d'un termini de dos mesos, comptadors a partir del dia

següent a la despesa, per justificar la inversió.

9.- Tota alteració de les condicions en qué s'ha establert aquest conveni, podrá
donar lloc a la revisió d'aquest i podrá ser recorregut davant la jurisdicció
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ordinária. En el supósit que l'import obtingut com a consequencia d'aquest
conveni es destinàs a una finalitat distinta del seu objecte, l'Ajuntament estarà

obligat a retornar les quantitats percebudes será d'aplicació alió que disposa
l'article 33 de la Llei de pressupostos generals de la comunitat autónoma de les
Illes Balears pera l'any 1993.

10.- Entretant l'Ajuntament no hagi adquirit qualque bé a càrrec del conveni,
aquest podrá ser denunciat per qualsevol part del signants, al.legant el que sia
convenient.

I com a prova de conformitat amb el contingut d'aquest conveni, el signen en el
lloc i en la data indicats més avall.

Marratxí, XXXXXXXXXX

Pel Govern de les Illes Balears Per l'Ajuntament de

Puigpunyent
JosepJosep Maria Costa i Serra Conseller d'Interior

Muncunill i Ribas

Batle-President de l'

Ajuntament de

Puigpunyent

El delegat que s'anomena és el regidor Sebastià Bauzá.

Vots a favor: unanimitat, (9).

8.- MILLORES PONT SON BRU D'ABAIX.
"El Grup Independent formula la següent proposta:
ANTECEDENTS: El racó que hi ha entre el Pont de Son Bru d' Abaix, el
tancament de l'estació d'impulsió d'aigües residuals i el pou, és un espai mort
sense asfaltar, actualment ocupat per contenidors on en moltes ocasions els
ciutadans menys sensibilitzats han deixat tot tipus de residus. Aquest espai
milloraria molt si s'asfaltés a es formigonés, amb l'avantatge addicional
d'aturar el creixement d'herba de forma natural sense necessitat d'utilitzar
herbicides.

PROPOSTA D'ACORD: Realitzar la millora assenyalada als antecedents de la

proposta."

Pel que fa a la proposta presentada per I' Agrupació Independent, el regidor
Miquel Ramon manifesta que si l'objectiu és presentar propostes perquè es

votin en contra, està bé. Els regidors de l'oposició que assisteixen a les
comissions d'obres saben que està previst construir un camí en eilloc al que es

refereix la proposta. A més, s'han de dur a terme diverses inversions en temes

d'aigua i per tant, realitzar la proposta i dur endavant les obres proposades
suposaria tirar els diners.
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El Sr. Arbona respon que ha deixat d'assistir a qualque comissió d'obres i
potser sigui la que va tractar el tema. Ell no recorda haver sentit parlar que
s'havia d'obrir un camí. Considerant les raons exposades, el Sr. Arbona, com a

portaveu del seu grup, retira aquest punt de l'ordre del dia.

PRECS I PREGUNTES.

• El Sr. Arbona demana quins criteris es varen seguir a l'hora de convidar el
batie, particularment. a determinades persones a l'acte d'inauguració de les
obres de l'Ajuntament el passat diumenge, i a d'altres, com ara els membres
de l'oposició municipal, només enviar-lis un programa, com es va enviar a
tots els veïns de Puigpunyent.
El Sr. Bauzá respon que degué tractar-se d'una errada. Pareix esser que
quedaren invitacions sense enviar. Ja que les corresponents als regidors de
l'oposició municipal s'havien d'haver enviat amb la convocatòria del Ple,
per error degueren quedar sense enviar.
El batle demana disculpes ja que la seva intenció era la de convidar
personalment a tots els regidors de la Corporació.

• En relació a l'obra del pintor Joan Miró, la presentació de la qual es va fer
el diumenge passat, el Sr. Arbona demana informació sobre la mateixa. ¿De
què es tracta exactament?, ¿ Són làmines, litografies, quadres? Les
informacions rebudes són contradictòries.
El Sr. batle respon que es tracta de litografies. Han estat cedides a
l' Ajuntament de Puigpunyent, amb caràcter perpetu, per la Sra. Mercedes
Truyols.
El regidor Guillem Llaneras pren la paraula per explicar que les litografies
van sempre numerades. I aquestes làmines no hi van, i això és sagrat per un

pintor. Es diu que es tracta d'una edició limitada, ¿com es pot saber si no
està numerat?
El batle vol fer constar que està segur que l'obra cedida té molt de valor.
Perquè, a més hi ha un original signat. De totes maneres es farà una

quantificació econòmica per un expert i d'acord amb ella es disposaran les
adequades mesures de seguretat per evitar sustraccions.
El Sr. Llaneras afegeix que de vegades és més important el cost qualitatiu
que l'econòmic i que a primera vista pareixen làmines d'un catàleg.
El Sr. Genovart diu que la setmana passada una becària de la Fundació Miró
no coneixia l'existència d'aquesta col.lecció. Ell personalment creu que són
fotografies amb una qualitat molt bona.
El Sr. Llaneras recalca que ell en cap moment ha dit que es pugui tractar
d'una falsificació.
El Sr. Arbona, per la seva part, diu que d'acord amb una informació que li
ha arribat, aquest llibre es venia fa sis o set anys per 5.000ptes.-. Només
tendria valor la dedicatòria.
El Sr. Bauzá informa que el cost d'emmarcar les làmines ha ser de
117.270ptes.-. I això vol que consti en acta.

• El Sr. Arbona, referint-se a la col.locació dels regidors a la taula de
sessions, manifesta el seu desacord amb la col.locació actual. És una

competència del batle prèvia consulta amb els portaveus. Demana que



091261 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

l'ordre actual es replantegi per a una pròxima sessió perquè no respon a capcriteri objectiu.
El Sr. Flaquer demana quan es va actuar d'aquesta forma quan els
Independents estaven al govern municipal.
El Sr. Arbona respon que sempre.
El batIe, per acabar, diu que s'estudiarà la proposta presentada pelsIndependents.

• El Sr. Ramon recorda que al darrer Ple de l'anterior legislatura s'adoptà un
acord referit a la constitució d'una servitud de pas a favor de l'Ajuntamentde Puigpunyent, en el camí que condueix al cementiri municipal. Demana si
es va arribar per l'anterior batle aquesta escriptura.
El Sr. Arbona respon que no.

El Sr. Ramon es dirigeix a la regidora Jerita Barceló per demanar-li si
efectivament el camí en qüestió és de la seva propietat.
La Sra. Barceló respon que té dubtes al respecte ja que no disposa de
l'escriptura original.
El Sr. Ramon diu que aquest tema s'ha d'aclarir, sobretot de cara als altres
veïns de la zona. Si analitzam les inscripcions existents al Registre de la
Propietat no pareix deduir-se que el camí sigui propietat de la Sra. Barceló.

• El Sr. Flaquer aclareix el que s'ha discutit abans sobre la col.locació dels
regidors a la taula de sessions. Recorda que l'equip de govern semprehavien estat 5 i 2 "adjuntos" i els 2 integrants de l'oposició sempre han estat
d'esquenes al públic.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 23 DE MAIG
DE 2000.

Quan són les 21 '30 hores del dimarts dia 23 de maig de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar
sessió plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batIe,
Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en

legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita

Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart Rosselló

per part de I' Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
L'acta corresponent a la sessió plenària ordinària de dia 25 d'abril de 2000 és

aprovada pels presents per unanimitat, (9).

2.- RESOLUCIONS.
Els regidors es donen per enterats de les següents resolucions:

Decret de 27 d'abril de 2000 d'autorització a l'entitat Saguibal de connexió

a la xarxa d'abastament i sanejament de la casa del carrer des Trast n099.

Decret de 27 d'abril de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants
d' Alejandro Chamorro Coronel i Jeremy James Dawson-Hall.
Decret de 2 de maig de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Miguel Font Zaragoza, Margarita Font Martorell, Marc Font Martorell i

Clara Font Martorell.
Decret de 2 de maig de 2000 de concessió de llicències d'obres als

següents:
1.- Son Pont Agroturismo SL per legalitzar les obres de reforma

d'edificació per agroturisme a la finca de Son Pont.

2.- Pedro Martorell Moragues per canviar les rajoles a un bany de la casa

del carrer Major, n0123.

3.- Fernando Moscardó y Ramis de Ayreflor una pròrroga d'un any per
acabar les obres contemplades a la llicència 31/98.
4.- Pedro Alcover Montaner per fer uns marges, instal.lació elèctrica de

reguiu i alarma a la casa del carrer des Molí n'Tû,

Decret de 2 de maig de 2000, autoritzant la segregació del solar 56D de Son

Nét al Sr. Joaquín Hernández Gómez.

Decret de 2 de maig de 2000, iniciant expedient sancionador de disciplina
urbanística a l'entitat Blue Papillon per la realització de diverses obres

sense comptar amb llicència municipal.
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Decret de 5 de maig de 2000, iniciant expedient sancionador de disciplina
urbanística a l'entitat Son Pont Agroturismo SL, per la realització de
diverses obres sense comptar amb llicència municipal.
Decret de 9 de maig de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de
Francisco Jesús Valdés Campos.
Decret de 16 de maig de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de
Silvia Quintero Espinel.

3.- DESPESES.
Els regidors es donen per enterats de les despeses corresponents als mesos

d'abril, (que havien estat retirades de l'ordre del dia del plenari anterior) i les
del mes de maig.

4.- PEDRERES SA GARRIGUETA RASSA.
El batle explica que al Ple del mes d'agost passat els Independents presentaren
una proposta referida a les pedreres de Sa Garrigueta Rassa. A hores d'ara no

s'ha rebut cap resposta de cap dels organismes als quals es va trametre. I és per
això que es vol tornar insistir en el tema demanant al Consell Insular, Govern

Balear i Tràfic la situació legal de les pedreres, més control del trànsit de grans
camions, i l'estudi d'un canvi d'itinerari dels mateixos.

La proposta que es presenta és la següent:

"Al Ple celebrat el passat dia 24 d'agost de 1999, la Corporació municipal, per
unanimitat, va aprovar una proposta presentada per l'Agrupació Independent
mitjançant la qual es va acordar dirigir escrits al Consell Insular i al Govern de

les Illes Balears i a Tràfic sol.licitant la neteja de la carretera de Ciutat i que es

millorassin els punts negres, ja que suposen un perill pels vehicles.

Tramesos aquests escrits, encara ara no s'ha rebut cap contesta. Per això, a la

vegada que s'han tomat enviar els mateixos, i atès que consideram que l'acord

que finalment es va prendre a la sessió de 24 d'agost no reflexa adequadament
la voluntat de la proposta, i considerant que els problemes que s'exposaven en

l' esmentada proposta continuen existint,

El Grup Socialista proposa al Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent:

Primer.- Remetre els corresponents escrits als òrgans competents del Govern

Balear als efectes de què s'informi l'Ajuntament de Puigpunyent sobre la

situació legal de les pedreres de Sa Garrigueta Rassa.

Segon.- En cas de què aquestes pedreres no comptin amb les autoritzacions i

permisos preceptius, instar als òrgans competents perquè procedeixin al seu

tancament."

Vots a favor: 9, (unanimitat).
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5.- EMISORA RÀDIO LOCAL.

Proposta d'acord formulada pel grup socialista.

"És intenció de l'equip de govern d'aquesta corporació posar en marxa en el

municipi una emissora de radio local amb modulació de freqüència, per això
l'escola d'adults ha programat un curs de ràdio, que degut al seu èxit s'han hagut
de fer dos grups, un dels quals ja l'ha finalitzat. Per altra costat és necessari
sol·licitar la concessió de l'esmentada emissora a la Conselleria de Presidència
del Govern de les Illes Balears, que és l'organisme que en té les competències.
La ràdio local de Puigpunyent gestionada mitjançant una concessió

administrativa s'haurà d'inspirar en els principis següents:
a) Els continguts a l'article 2 de la Llei 11/1991, de 8 d'abril,

d'organització i control de les emissores municipals de radiodifusió
sonora.

b) La promoció i protecció de la llengua pròpia de la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears, de conformitat amb allò que
estableixen els articles l.2.c i 28.2 de la llei 3/1986, de 29 d'abril, de
normalització lingüística.

c) Facilitar, partint de criteris objectius, l'accés a l'opinió pública dels

grups· socials, religiosos i polítics significatius de l'àmbit local.

d) L'objectivitat, veracitat i imparcialitat de les informacions.

e) La separació entre informacions i opinions, la identificació de qui
sustenta aquestes darreres i la seva lliure expressió amb els límits de

l'apartat 1 de l'article 20 de la Constitució espanyola.
f) El respecte al pluralisme polític, religiós, social, cultural i lingüístic,

com també el valor de la igualtat i els altres principis recollits en la

Constitució, l'Estatut d'Autonomia i en la legislació bàsica de

l'Estat.

g) La protecció de la joventut i de la infància, evitant l'exaltació de la
violència i l'apologia de fets i conductes que atemptin contra la

vida, la dignitat de la persona, la llibertat i la igualtat.

Per tot això sol·licitam al ple que faculti al seu president per instar la petició de
l'esmentada emissora a la Conselleria de Presidència per a què aquesta ho

sotmeti a l'aprovació del Consell de Govern."

Vots a favor: 9, (unanimitat).

Una vegada debatuts tots els temes inclosos en l'ordre del dia, el Sr. batle

demana si hi ha mocions a presentar per qualque grup. Tant el Grup Socialista

com I' Agrupació Independent coincideixen en presentar una moció referida als

incidents que es varen viure la passada setmana al municipi de Son Servera en

el transcurs d'un Ple de l'Ajuntament. Considerant justificada la urgència de les

mocions per unanimitat dels presents, s'aproven igualment per unanimitat (9)
els texts que es transcriuen a continuació:
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REBUIG DELS ACTES VIOLENTS DE SON SERVERA.

Proposta presentada pel Grup Socialista.

"La violència és sempre rebutjable, més en una societat democràtica com la
nostra que preveu mecanismes representatius per poder opinar i participar en la

presa de decisions de les institucions. És per això que cada cop que es produeix
un atemptat contra la convivència democràtica en forma d'actes violents,
d'agressions físiques o verbals, el rebutjam públicament, el condemnam en tant

que representa un trencament intolerable de les regles del joc democràtic,
consagrades per la Constitució i pel nostre Estatut d' Autonomia.

El passat 11 de maig I'Ajuntament de Son Servera havia de realitzar una sessió
plenària de caràter extraordinari. AI mateix temps entre 200 i 300 persones
segons digueren els mitjans de comunicació, es manifestaren al carrer. Aquesta
concentració derivà en un intent d'agressió física i verbal contra el batIe, Eduard

Servera, i els regidors de la majoria que governa I'Ajuntament de Son Servera,
impedint així la celebració del Ple de la Corporació.

Aquests fets, per tot l'abans esmentat, són especialment rebutjables, i d'alguna
manera, el resultat d'una campanya d'oposició als parcs naturals i manipulació
de la informació referent a aquest tema. És per tot això que el GRUP
MUNICIPAL SOCIALISTA DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT

proposa per a la seva aprovació al Plenari el següent ACORD:

1.- L'Ajuntament de Puigpunyent rebutja i condemna els actes violents

provocats per alguns dels manifestants a Son Servera el passat 11 de maig, així
com també expressa la seva solidaritat amb el batle i els regidors de Son
Servera que foren agredits verbalment i física.

.

2.- L'Ajuntament de Puigpunyent demana als agents socials, als moviments
ciutadans i a la societat mallorquina en general, que contribueixin amb la seva

actitud i denúncia de casos com aquest a què cessi la crispació i s'opti per un

diàleg i un debat públic i lleial per llimar les discrepàncies entre les parts."

Vots a favor: unanimitat (9)."

SOLIDARITAT AMB L'AJUNTAMENT DE SON SERVERA.

Proposta presentada per I'Agrupació Independent.

"ANTECEDENTS: En hem assabentat per la premsa dels greus incidents que es

varen produir a Son Servera la passada setmana en el decurs d'una plenària, la

qual va haver de ser suspesa per al impossibilitat de mantenir l'ordre de la
sessió.
Els fets produïts, segrestant la voluntat dels regidors, democràticament elegits,
no poden ser més lamentables. Intentar agredir o arribar a agredir el Batie,
impedir el normal desenvolupament d'una sessió plenària, a banda de poder ser

constitutiu d'un delicte, és un acte antidemocràtic que demostra fins a quin punt
la llibertat d'expressió, la democràcia i altres conquestes socials no estan tan

arrelades com a vegades podem pensar. Perquè creim amb tots aquests valors
volem mostrar la nostra solidaritat amb el Batie i regidors de Son Servera que
per la força es veren privats d'exercir les funcions per les quals foren
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precisament elegits. Cap circumstància pot justificar un comportament tan

incívic per part d'un grup de persones.

PROPOSTA D'ACORD: Solidaritzar-nos amb els regidors de Son Servera en

els termes de la proposta i comunicar-la amb l'Ajuntament."

Vots a favor: unanimitat (9).

El Sr. Flaquer vol fer constar que ell rebutja tota classe de violència. Considera

que també és una forma de violència impedir que el públic assisteixi a un Ple

perquè la Sala estava plena de nins. Per altra banda, recorda que a Felanitx, el

president de la Comunitat Autònoma recentment fou apedregat i això no es va

rebutjar. Vota en contra de qualsevol manifestació de la violència amb aquestes
matisasions.

ORDENANÇA TAXA PISCINA PÚBLICA.
El Grup Socialista presenta aquest punt per la VIa d'urgència, resultant

apreciada aquesta per unanimitat dels regidors presents. Igualment per
unanimitat s'aprova inicialment el text de l'Ordenança reguladora de la taxa per
l'ús de la piscina de Sa Sínia, tal i com es transcriu a continuació:

ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA PER L'ÚS DE LA
PISCINA DE SA SÍNIA.

Article 1er.- Fonament i naturalesa.

Fent ús de les facultats concedides pels articles 133.2 i 142 de la Constitució i

per l'article 106 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de

Règim Local, i de conformitat amb el que disposen els articles 15 a 19 de la Llei

39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, l'Ajuntament
de Puigpunyent estableix la "Taxa per l'ús de la piscina municipal", la qual es

regirà per la present Ordenança Fiscal, les normes de la qual s'ajusten al que
disposa l'article 58 de l'esmentada Llei 39/1988.

Article 2on.- Fet imposable.

Constitueix el fet imposable de la taxa la utilització de les instal.lacions o

serveis existents al recinte de la piscina de Sa Sínia.

Article 3er.- Subjecte passiu.

Són subjectes passius de la taxa les persones naturals usuàries dels distints

serveis.

Article 4art.- Quota tributària.

La quota tributària es determinarà per una quantitat fixa assenyalada segons la

naturalesa de la utilització del servei de piscina, d'acord amb la tarifa que es

conté a l'article següent.
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Article 5è.- Tarifa.

Entrades per dia:

Residents adults:

Residens nins (fins 14 anys)
200 ptes.
100 ptes.

No residents adults
No residents nins

800 ptes.
500 ptes.

Abonaments mensuals
Individual residents
indivual residents nins

2.000 ptes
1.000 ptes

individual no residents
individual no residents nins

8.000 ptes
5.000 ptes

familiar residents 4.000 (*)ptes
familiar no residents 16.000 (*)ptes
(*)a partir del quart membre, aquest pagarà el 50 % de la tarifa individual

Abonament per temporada
Individual residents
indivual residents nins

5.000 ptes
2.500 ptes

individual no residents
individual no residents nins

16.000 ptes
10.000 ptes

familiar residents 10.000 (*)ptes
familiar no residents 40.000 (*)ptes
(*)a partir del quart membre, aquest pagarà el 50 % de la tarifa individual.

Els pensionistes tend ran una reducció del 50%, tan en els abonaments
com en les entrades.

S'entendrà per residents totes les persones empadronades i les famílies
no empadronades però que tenguin algun immoble en el municipi i un dels

. membres siguin contribuients per IBI.

Article 6è.- Meritació i període impositiu.
,

Es merita la taxa i neix l'obligació de contribuir quan s'iniciï la prestació del

servei subjecte a gravamen, entenent-se a aquests efectes que l'esmentada
iniciació es produeix amb la sol.licitud d'aquell.

Article 7è.- Declaració i ingrés.

La taxa s'exigirà en règim d'autoliquidació.



091268

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

Article 8è.- Infraccions i sancions.

Les infraccions i sancions en matèria tributària es regiran pel que disposa la Llei
General Tributària i la seva normativa de desenvolupament.

Disposició final.

La present Ordenança, aprovada inicialment pel Ple en sessió de data
.................................... , entrarà en vigor el mateix dia de la seva publicació al
Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma i estarà en vigor fins a la seva

modificació o derogació expresses.

PRECS I PREGUNTES.
• El regidor Miquel Ramon pren la paraula per aclarir una sèrie de qüestions

relacionades amb l'escrit de reclamació als Pressuposts de l'any 2000

presentat pels Srs. Antoni Colom Ferrá, Bartomeu Moragues Martorell i
Joan Ferrá Martorell en data 8 de maig de 2000.
La reclamació presentada es fonamenta en què els ingressos pressupostats
són insuficients en relació a les despeses previstes. La reclamació ha estat

presentada en temps i per tant és vàlida.
_

Als Pressuposts, en l'estat de despeses, es preveu una despesa del voltant

d'uns 100 milions, destinada a la construcció d'una piscina municipal i
instal.1acions annexes (bar, vestidors, etc ... ). Està pensat com a un centre

molt important no tan sols per actes esportius sinó també per altres de caire

social. Per fer front a I' esmentada despesa es compta amb una aportació del

CIM d'un 65% del total, corresponent a l'Ajuntament el 35% restant, que es

finançarà amb una operació de crèdit.

La reclamació incideix en el fet de què no tota l'aportació del CIM arribarà

en aquest exercici. I sí, això és així. Però també és cert que no tota la

despesa es realitzarà enguany. ¿Per què es va optar per incloure el 100% de

l'ingrés i de la despesa als Pressuposts per a l'any 2000? Hi havia tres

opcions. La primera, és la que s'ha seguit. Una segona consistia en aprovar
una partida simbòlica, objecte més tard d'una modificació de crèdits

(aquesta era l'opció més seguida per l'anterior equip de govern). I una

tercera opció era aprovar un expedient de despesa plurianual que

contemplàs les anualitat en l'ingrés i la despesa. S'optà, com s'ha dit, per la

primera opció perquè era la més senzilla i pràctica.És també l'opció més

clara i més transparent i que reflexa més clarament l'obra. A més, creïm que
hi ha temps per fer un expedient de despesa plurianual alllarg de l'exercici.
De fet, en el seu moment es va plantejar al CIM la possibilitat de fer la

piscina per fases i s'ens recomanà que no. I per assegurar les aportacions
del Consell en exercicis futurs, se signarà un conveni. I de fet, en el nostre

municipi tenim experiències molt negatives d'obres fetes per fases, com la

del Camí de Sa Vela. Fou una obra que es començà sense projecte, de la

qual es contemplen partides en diversos pressuposts, en la que s'han canviat

partides entre diferents empreses, etc.

El Sr. Ramon aclareix que els reclamants no volen cap tipus d'explicació de

per què s'han fet les coses així. No han demanat res ni han vist l'expedient,
ni el projecte. El que pretenen és obstaculitzar la gestió de l'equip de govern
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i impedir la construcció de la piscina. Amb la seva reclamació posen en

dubte l'equip de govern i el secretari-interventor, Fins ara no hi havia hagut
mai cap reclamació sobre els Pressuposts ni sobre els comptes dels anys
anteriors. Quan resulta que hi hauria molts de motius per haver reclamat.
Enguany, que per primera vegada els Pressuposts presentats s'ajusten a la
normativa, són objecte de reclamació.
Així, en relació als exercicis passats s'ha observat el següent:

No hi havia diferenciació econòrnico-funcional de les partides (es
mesclaven els conceptes de despesa).
Comptablement només s'emprava un compte que recollia tots els
moviments (quan a la pràctica s'empraven diversos comptes de banc i
caixa de la Corporació).
Els pressuposts es mantenien en exercicis posteriors amb partides
obertes a les que s'imputaven ingressos o despeses.
Les obres públiques, per exemple, no figuren als pressuposts ni a la

comptabilitat pressupostària pel seu import, quan resulta que s'han fet
obres de més de 35.000.000ptes.-.
No es va aprovar mai cap expedient d'incorporació de romanents de
crèdit ni de despesa plurianual.
Molts d'ingressos i de despeses es passaven per extrapressupostari,
sense trobar el seu reflexe a nivell de pressupost, quan es tractava

d'ingressos i despeses que per la seva naturalesa s'haurien d'haver
reflexat a nivell pressupostari.
Un tema preocupant és el de la subvenció de 12 milions que anualment
es venia donant als Ajuntaments dels municipis de la Serra de
Tramuntana. Es tractava d'un ingrés específic afectat a una finalitat
concreta que s'havia de justificar. En el 'cas dels Pressuposts del 99 als
estats d'ingressos es preveu l'aportació dels 12 milions en tant que a

l'estat de despeses, la despesa prevista no arriba a 3 milions. Ara, el
Govern Balear ens demana els justificants de la inversió feta i no els

tenim, amb el perill d'haver de reintegrar els ja rebuts i deixar de rebre
els prevists per enguany. Per tant, és clar que en anys anteriors hi havia
motius més que suficients per reclamar i no es va fer. ¿Per què aquest
any? La finalitat és clara.
El Sr. Ramon no posa en dubte l'honestedat de l'anterior equip de
govern i secretari-interventor. No obstant, els reclamants sí la posen en

dubte respecte de l'actual equip de govern i secretària-interventora. Per

tant, poden seguir amb la reclamació i arribar al Tribunal de Comptes,
però amb totes les conseqüències.
I amb aquesta argumentació contesta la pregunta presentada per
l'Agrupació Independent. Els Pressuposts del 99 no estan liquidats
perquè encara no s'han pogut liquidar. Hem demanat ajuda als serveis
tècnics del CIM i es farà un esforç per liquidar el més aviat possible,
així com per regularitzar totes les qüestions a què s'ha fet referència.
El Sr. Flaquer afegeix que abans ningú no impugnà mai els Pressuposts
quan fins i tot un any, l'equip de govern els presentà desquadrats.
El Sr. Arbona respon que l'exposada és l'opinió del Sr. Ramon i molt
digna. Tant de bo que el Sr. Ramon ha aclarit que no posava en dubte
l'honestedat de l'anterior secretari-interventor perquè del que deia el Sr.
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Ramon es podia entendre el contrari i el secretari no hi és i per tant no

es pot defensar. Els comptes anualment es remetien al Tribunal de

Comptes i no hi va haver mai cap problema. A més, el Sr. Ramon també
era regidor i tenia l'oportunitat d'accedir als expedients i mai no

denuncià res. El Sr. Arbona diu que ell està tranquil. I això que ha
manifestat el Sr. Ramon no és més que una cortina de "(urn per amagar
el que no s'havia fet i s'havia d'haver fet: aprovar un expedient de

despesa plurianual.
El Sr. Ramon explica que si amb l'anterior equip de govern no es va

denunciar res fou perquè hi havia confiança. Els Pressuposts i la

comptabilitat no són sinó eines que s'han d'ajustar al que marca la Llei.
Abans hi havia confiança en el secretari i ara no n'hi ha, ni tampoc amb
l'equip de govern. Creuen que no s'ha d'acudir al Tribunal de Comptes
ni per lo d'ara ni per la d'abans. Però si els recurrents decideixen anar

hi, s'hi anirà per tot. El fet de què la inversió es contemplàs d'aquesta
manera als Pressuposts era perquè suposava un menor cost per a

I' Ajuntament, ja que una altra solució suposava un major endeutament
per avançar les aportacions del CIM al contractista.

• Pel que fa a l'altra pregunta presentada pels Independents referida a l'ús de
la planta pis de l'Ajuntament Vell, el Sr. Ferrá respon que es duen a terme

diverses activitats ( cuina, restauració de mobles, art floral). Són activitats
que coexisteixen però que no es mesclen. Les taules s'empren i es netegen
després. Els padassos, per exemple, no es comparteixen. Tothom està
d'acord en què es tracta d'un espai vell que necessita reformes. Però es

tractaria de reformes importants. A curt termini no es podran dur a terme

sinó obres de manteniment. A mig termini està previst obrir l'escola nova i
la vella es podrà dedicar només a activitats: I a llarg termini es restaurarà
l'edifici.

• El Sr. Flaquer demana com ha quedat el tema de la titularitat del camí del
cementiri.
La Sra. Barceló diu que a l'anterior plenari va quedar sorpresa perquè
d'aquest tema ja n'havia parlat amb el Sr. Ramon. I havien convingut en

què es tractava d'una qüestió privada.
El Sr. Ramon diu que el que ell pretén és que quedi constància a un Ple de
la titularitat del camí. A un Ple anterior es va adoptar un acord en el que es

reconeixia que el camí era de titularitat de la regidora quan tots els indicis
que es tenen apunten al contrari.
En qualsevol cas, la regidora Sra. Barceló diu que no té incovenient en què
es dugui a terme una investigació per aclarir la titularitat del camí.

• Per acabar, el batle manifesta la seva solidaritat amb el Sr. Arbona en

relació a la situació que es produí en l'anterior plenari en què un assistent
del públic li dirigí unes dures paraules. No es pot arribar a aquests extrems.

Demana que se li faci cas si qualque vegada es veu obligat a interrompre
alguna intervenció del públic per evitar incidents.
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Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 10.30 hores, el Sr. batle

aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

Vistiplau,
El batle

La secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE DIA 7 DE
JUNY DE 2000.

Quan són les 22'00 hores del dimecres dia 7 de juny de 2000, es reuneixa les Casa Consistorial de Puigpunyent, la Corporació en Ple per celebrar sessióplenària extraordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle,Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats enlegal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan FerráMartorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. JeritaBarceló Ballester, Sr. Gabriel Genovart Rosselló, i Sr. Guillem LlanerasSerralta, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, perpart del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia MasEspinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle decIara oberta la sessió i passen a tractar-se els següentsassumptes incIosos en l'ordre del dia:

1. RESOLUCIÓ AL.LEGACIONS PRESSUPOSTS.Formulada pel Grup Socialista.

"El Ple de l' Ajuntament de Puigpunyent, en sessió celebrada el passat dia 28 de
març, aprovà inicialment els Pressuposts de la Corporació per a l'exercici de2000.

L' anunci de l' aprovació inicial dels Pressuposts sortí al BOIB n049 de data 18-04-2000.

Posteriorment i mitjançant escrit dirigit al Ple de l'Ajuntament pels Srs. AntoniColom Ferrà, Bartomeu Moragues Martorell i Joan Ferrà Martorell, el qualtengué entrada a les oficines municipals en data 8 de maig de 2000, elsesmentats formulaven reclamació contra els Pressuposts inicialment aprovatsfonamentant-la en l'existència de desequilibri pressupostari, atès que en l'estatd'ingressos es preveïa una subvenció procedent del Consell Insular de Mallorca
.de 65 .280.150ptes.- destinada a finançar part de les despeses de construcció dela piscina municipal, quan en realitat l'any 2000 només es rebria una partd'aquesta quantitat. Per tant, al.legaven els esmentats senyors, "com a ingrés noes pot posar al pressupost de l'any 2000 cap quantitat que no arribi dins aquestexercici" .

Considerant:

Primer.- Que els Pressuposts Generals de les Entitats Locals no són sinó unaprevissió dels ingressos a recaptar durant l'exercici en relació amb lesobligacions que com a màxim pot assumir l'Entitat Local, tal i com ho disposa
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l'article 143 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les HisendesLocals.

Segon.- Que la inclusió en l'estat d'ingressos dels Pressuposts d'una partida de6S.280.1S0ptes.- en concepte de subvenció concedida pel Consell Insular deMallorca destinada a les obres de construcció d'una piscina municipal, no haestat arbitrària, sinó que ha respost a la certesa absoluta en l'ingrés d'aquestaquantitat derivada de la firma d'un conveni amb el CIM en el qual es reflexa elcompromís ferm d'aquesta Entitat en l'aportació de les quantitats esmentades.
Tercer.- El desequilibri pressupostari al.legat pels recurrents no existeix, atèsque es preveu una partida en l'estat de despeses que té les seves correlativespartides de financiació en l'estat d'ingressos.
Per tot això el Grup Socialista proposa al Ple de la Corporació:
Rebutjar l'al.legació als Presssuposts Generals per a l'exercici de 2000,presentada pels Srs. Antoni Colom Ferrà, Bartomeu Moragues Martorell i JoanFerrà Martorell, fent valer els arguments esmentats anteriorment i considerantsobre tot la inexistència del desequilibri pressupostari al.legat, i mantenint, pertant, els Pressuposts tal i com foren inicialment aprovats."

El Sr. Arbona explica que el seu grup votarà contra la proposta perquè si bé éscert que els Pressuposts són una previssió d'ingressos, si no arriben els 65milions prevists, els Pressuposts no es cumpliran. Per tant, dir que elsPressuposts estan equilibrats és forçar tècnicament la solució. Per altra banda, laresposta que es dóna resulta contradictòria 'amb el punt següent referit al'expedient de despesa plurianual. Es reiteren, per tant, en els arguments pelsquals en el seu momentja s'oposaren als Pressuposts.
Passat aquest punt a votació, resulta aprovada la proposta amb els vots a favordels integrants del Grup Socialista i Popular, (5) i els vots en contra delsIndependents, (4).

2.- EXPEDIENT PLURIANUAL PISCINA MUNICIPAL.Formulada pel Grup Socialista.

Atès que les disponibilitats econòmiques de l'Ajuntament de Puigpunyent nopermeten assumir la despesa en un sol exercici, prorrogant-se tantmateix,I' execució de les obres al llarg de quatre exercicis,

"Atesa la tramitació de l'expedient de despesa plurianual per a la financiació deles obres "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT", segons el projectetècnic redactat per l'arquitecta superior, Sra. Carolina Horrach Mora,
Atesa l'aportació del Consell de Mallorca que puja el 65% de la inversió total,és a dir, 6S.280.1S0pts.-, i l'aportació de l'Ajuntament de Puigpunyent la quales referiria a13S% restant, és a dir, 3S.1S0.8S0pts.-,
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Es proposa al Ple de la Corporació, l'adopció dels següents ACORDS:

Primer.- Aprovar el següent compromís de despesa plurianual:

2000 2001 2002 2003

CIM
AJUNT.

10.400.000
5.600.000

19.500.000
15.000.000

19.500.000

14.550.850
15.880.150

TOTAL: 16.000.000 34.500.000 34.050.850 15.880.150

Segon.- Reflexar aquestes anualitats a l'annexe de les inversions a realitzar en

l'exercici de 2000, que acompanya els Pressuposts de la Corporació per a aquest
any."

El Sr. Arbona explica que el seu grup s'abstendrà perquè si bé en tot el que fa
referència a la inversió en la piscina municipal projectada, s'han oposat, no

obstant la proposta que es presenta és raonable i tècnicament millor que
l'anterior.

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Vots en contra: O.
Abstencions: 4, (Independents).

3.- MODIFICACIÓ PROJECTE I PLEC CLÀUSULES PISCINA
MUNICIPAL.
Formulada pel Grup Socialista.

"El Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent, en sessió celebrada el passat dia 25

d'abril, aprovà el projecte tècnic corresponent a les obres "Piscina Municipal de
Puigpunyent", redactat per l'arquitecta Carolina Horrach Mora el mes març de
2000.

Igualment aprovà el plec de clàusules administratives particulars que han de

regir la contractació de les esmentades obres mitjançant subhasta i procediment
obert. S'acordà l'aprovació de I' expedient de contractació i I' obertura del

procediment d' adjudicació.

No obstant, una sèrie de circumstàncies posteriors referides a la necessitat

d'ajustar determinades previsions del projecte tècnic, així com també referides a

la necessitat de fer determinats ajusts en el programa de les obres per raons

pressupostàries, han aconsellat revisar tant el projecte tècnic com el plec de
clàusules administratives particulars.

Primer.- Aprovar el projecte tècnic de les obres "PISCINA MUNICIPAL A
PUIGPUNYENT" segons la redacció donada al mateix per l'arquitecta Carolina
Horrach Mora el mes de maig de 2000.

És per això que ara es proposa al Ple el següent:
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Segon.- Introduir les següents modificacións al Plec de Clàusules
Administratives Particulars aprovat en data 25 d'abril de 2000:

a) La clàusula DESCRIPCIÓ DEL CONTRACTE, quedaria redactada de la
següent manera:

"Constitueix l'objecte del contracte l'execució de les obres compreses en el
projecte titulat "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT", redactat per
l'arquitecta Carolina Horrach Mora el mes de maig de 2000.

b) Dins del QUADRE DE CARACTERÍSTIQUES DEL CONTRACTE,
l'apartat A referent

al pressupost del contracte, quedaria redactat com s'especifica a continuació:
"El pressupost total de l'obra és de 100.431.000ptes.- (cent milions quatre
centes trenta-una mil pessetes) ò 603.602'47 euros (sis-cents tres mil sis-cents
dos euros i quaranta-set cèntims).
No obstant, només es podrà ofertar baixa respecte al pressupost de
98.507.027ptes.- (noranta-vuit milions cinc-centes set mil vint-i-set pessetes), ja
que l'estudi de seguretat i salut s'adjudica al tipus, és a dir, 1.923.973ptes.- (un
milió nou-centes vint-i-tres mil nou-centes setanta-tres).
PARTIDA PRESSUPOSTÀRIA: 1.452.62200."

c) L'apartat B d'anualitats queda de la següent forma:

any a càrrec de Ol càrrec del TOTAL
l' Ajuntament CIM

2000 5.600.000 10.400.000 16.000.000
2001 15.000.000 19.500.000 34.500.000
2002 14.550.850 19.500.000 34.050.850
2003 15.880.150 15.880.150

d) L'apartat C sobre el termini d'execució establiria que aquest és de 30
mesos.

e) El termini de garantia serà de 2 anys.

19.- Edificis amb estructura de formigó armat i pressupost d'instal.lacions
superior al 20 per cent del pressupost total.

f) El número 8 de les DISPOSICIONS GENERALS, sobre revisió de preus
quedaria redactat

de la següent manera:

"Procedeix la revisió de preus en els termes de l'article 104 de la Llei 13/1995,
de 18 de maig de Contractes de les Administracions Públiques.
En resultar aplicable la revisió aquesta es farà d' acord amb la fórmula n° 19 de
les previstes en el, Decret 3650/1970, de 19 de desembre, pel que s'aprova el
quadre de fórmules tipus generals de revisió de preus dels contractes d'obres de
l'Estat i Organismes Autònoms, suprimint el 0.15 final d'acord amb la
Disposició Transitòria segona de l'esmentada Llei 13/1995, de 18 de maig. �
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Kt= 0.34 Ht +0.10 Et + 0.10 Ct + 0.17 St+ 0.08 Crt+ 0.06 Mt"
Ha Eo Co So Cro Mo

El Sr. Arbona repeteix les consideracions anteriors afegint que amb lesmodificacions anteriors, el plec de clàusules ha quedat bastant millorat.

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Vots en contra: o.
Abstencions: 4, (Independents).

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 10.20 hores, el Sr. batleaixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

Vistiplau,
El batle

La secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 27 DE JUNY
DE 2000.

Quan són les 21' 40 hores del dimarts dia 27 de juny de 2000, es reuneix
a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar sessió

plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batie, Sr.

Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en legal
forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita
Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart Rosselló

per part de I' Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
Pel que fa a l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 23 de maig, al torn

de precs i preguntes, quan es parla de la titularitat del camí del cementiri, la Sra.
Barceló demana que es retiri la referència que es fa a ella com a "regidora", ja
que es tractava d'un tema particular. En referència al mateix aclara que la
titularitat de la finca no és exclusivament seva sinó compartida amb Antoni

Amengual Aloy.
Amb aquestes matisasions s'aprova per unanimitat l'acta corresponent a la
sessió de dia 23 de maig.
Igualment s'aprova per unanimitat l'acta corresponent a la sessió extraordinària
de dia 7 de juny.

2.- RESOLUCIONS DE BATLIA.
Els regidors es donen per assebentats de les següents resolucions:

Decret de 15 de maig de 2000 pel qual es concedeix llicència municipal
d'obres als següents:
1.- Promociones Es Pont, legalització de 3332m2 afegits a l'edificació de'
nou habitatges de la Ctra. de Palma.
2.- GESA per instal.lació de línies subterrànies de baixa tensió a Son Bru.
3.- A Catalina Ferrá Martorell per enderrocar una paret interior al C/Major
n083.
4.- A Miguel A. Domínguez Sangueza, pròrroga d'un any per acabar les
obres de reforma d'habitatge unifamiliar al CI de la Vila, nOIS.
5.- A Margarita Moragues Quetglas, per fer una mitjanada de separació a la
cotxera del C/Major.
6.- A José Felipe Nevada per pintar la façana de la casa de la parcel.la Son
Nét 43B.
7.- A Juan Ribas Betti, per tancar 130 m. de la parcel.la 88 del polígon 2.
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8.- A Bartolomé Bauzá Moragues per substituir 40m2 de teules i d'altres

obres al CI des Trast n029.
9.- A Francisco Bauzá Fuster, per reformar la teulada i un banya la casa de

la Ctra. Nova d'Estellencs.

Decret de 25 de maig de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Matthew Antony James Martin i Emily Ruth Martin.

Decret de 25 de maig de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Peter Wyndham Hanmer, Joan Denise Hanmer i Víctor Lorenzo Douat

Rigo.
Decret de 29 de maig de 2000 pel qual es concedeix llicència municipal
d'obres als següents:
1.- Gabriel Genovart Rosselló per reforma interior de la casa de la Ctra.

Nova d'Estellencs.

2.- A Maria Teresa Bestard Pomar per reforma d'habitatge unifamiliar al

Grau de Superna.
3.- A Miquel Font Balaguer, pròrroga d'un any per les obres de construcció

d'habitatge unifamiliar a Na Beltrana.

4.- A Josefina Traserra Elías per reparcel.lar el solar situat a Can Cabellut

de Galilea.

Decret d'I de juny de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de Brian

Joseph Shawcross i Patricia Mary Shawcross.

Decret de 9 de juny de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de Jorge
Acosta Lara, Joan Miquel Tramullas Mesquida, Esther Cerdá Vich, Vicente

Maura Santandreu i Sara Maura Amengual.
Decret de 12 de juny de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Guillermo Ripoll Riera.

Decret de 19 de juny de 2000 d'alta al Padró Municipal d'Habitants de

Víctor Rullán Terrassa.
Decret de 26 de juny de 2000 de Resolució del Concurs Ordinari per a la

provissió de la plaça de Secretaria-Intervenció.

3.- DESPESES.

El Sr. Arbona demana qui és Fervi Asesores.

El batle respon que es tracta d'un despatx d'advocats contractats per a

l'assessorament de l'Ajuntament.
Els regidors es donen per assebentats de les despeses corresponents al mes de

Juny.

4.- CONTRACTE DE CESSIÓ GRATUÏTA DE L'ÚS D'UN SOLAR A

FAVOR DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT.

L'equip de govern formula la següent proposta:

"Atesos els importants problemes d'aparcament que es produeixen al nostre

poble sobre tot en arribar els mesos d'estiu, s'han estudiat per part de l'equip de

govern diverses alternatives per tal de donar una solució. A tals efectes, el Sr.

Miquel Ramon Matas, com a propietari d'una finca situada a la Carretera Vella

d'Estellencs, la cediria gratuïtament a l'Ajuntament per un termini de tres anys,

amb la finalitat de destinar-la a aparcament municipal.
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Primer.- Que D. Miquel Ramon Matas és propietari de la següent finca:
"URBANA, consistente en solar, de forma irregular, sito entre la Carretera de
Estellencs (antes calle Soldado Antonio Garau), y la calle del Sol (antes del
Reloj), de la Villa de Puigpunyent. Linda, mirando desde la calle del Sol: frente,
en línea de diez metros y veinte centímetros, con dicha calle y, en línea de seis
metros, con el solar NÚMERO DOS de Don Guillermo Ginard; derecha
entrando, en línea de veinte metres y veinte centímetros, con el solar NÚMERO
DOS de Don Guillermo Ginard y, en línea de ocho metros y cincuenta
centímetros, con resto del solar NÚMERO CINCO; izquierda entrando, con el
NÚMERO CUATRO de Don Antonio Ribas; y fondo, en línea de trece metros,
con IarCarretera de Estellencs y, en línea de diecisiete metros y cuarenta

centímetros, con el solar NÚMERO SEIS."

GOVERN BALEAR
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En conseqüència, l'equip de govern de l'Ajuntament de Puigpunyent proposa al
Ple:

Primer.- Aprovar el següent document per tal de formalitzar la cessió de la
porció de la finca propietat del Sr. Ramon, situada a la Carretera Vella
d 'Estellencs.

"CONTRACTE DE CESSIÓ GRATUÏTA DE L'ÚS D'UN SOLAR A
FAVOR DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT.

Puigpunyent, a de juny de 2000.

REUNITS: D'una part, D. Josep Muncunill Ribas, batie-president de
l'Ajuntament de Puigpunyent, amb D.NJ. 37.626.818, assistit per la secretària
de la Corporació, Dna. Ma. Eulàlia Mas Espinosa, amb D.N.I. 43.062.237-G, la
qual dóna fe de l'acte.

D'altre part, D. Miquel Ramon Matas, major d'edat, veí de Puigpunyent, amb
domicili a la Carretera Vella d'Estellencs i D.NJ. n? 78.202.324R.

Ambdues parts es reconeixen mútua i recíprocament la capacitat legal
necessària per formalitzar el present contracte, per la qual cosa

EXPOSEN:

I és per aquest motiu que ambdues parts han acordat la cessió d'acord amb les
següents

Segon.- Que l'Ajuntament de Puigpunyent té interés en poder disposar de
l'esmentada als efectes de destinar-la a aparcament municipal.

Tercer.- Que per part del Sr. Ramon no hi ha inconvenient per cedir
gratuïtament la finca a l'Ajuntament de Puigpunyent.
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CLÀUSULES

OBJECTE.- Constitueix l'objecte del present contracte la cessió gratuïta de la
finca descrita a l'expositiu primer.

CONSENTIMENT.- El Sr. Ramon cedeix gratuïtament a l'Ajuntament de

Puigpunyent la finca abans descrita que el Sr. Muncunill en la representació que
ostenta, accepta.

DESTÍ.- El solar que se cedeix se destinarà exclusivament a aparcament
municipal.
En el dit solar únicament es podran dur a terme obres d'acondicionament i
millora del paviment, a càrrec de l'Ajuntament, sempre amb el coneixement i
consentiment previs del propietari.
El destí actual d'aquest solar a aparcament municipal no condicionarà de cap
manera el destí que se li pugui donar en el futur, una vegada vençut el present
contracte.

DURADA.- Aquest contracte tendrà una durada de tres anys improrrogables a

partir del dia d'avui.

RESOLUCIÓ.- El contracte es podrà rescindir per voluntat de qualsevol de les
dues parts, comunicant-ho per escrit i amb una antel.lació mínima de tres mesos

a l'altra.

ENTREGA I RECEPCIÓ.- L'Ajuntament de Puigpunyent, aquí representat,
rep en aquest acte la possessió de la firica assenyalada, a la seva sencera

satisfacció.

SUBMISSIÓ LEGAL.- Ambdues parts se sotmeten a les clàusules aquí
recollides, i en el seu defecte, a les normes establertes en el Codi Civil, com a

legislació supletòria.

I en prova de conformitat ambdues parts signen el present contracte que s'estén
en duplicat exemplar en eilloc i data assenyalats al principi."

Segon.- Facultar el Sr. batle per signar els corresponents documents."

El Sr. Arbona demana si s'ha emès informe tècnic referit a la viabilitat
urbanística en la instal.lació de l'aparcament previst en l'esmentada parcel.la, és
a dir, si s'ha comprovat que segons les Normes Subsidiàries vigents el solar es

pot destinar a un ús d' aparcament.
El Sr. Ramon respon que no, per causa de la provisionalitat del tema.

Actualment s'està estudiant la viabilitat de la construcció d'aparcaments a la

plaça de Son Bru. Ara només es tractaria de donar una sortida temporal a una

situació de fet ja que és la realitat que els cotxes ja hi aparquen. Si això ha de

comportar una nova classificació urbanística del solar, llavors no li interessa
cedir-lo a l'Ajuntament. En resum, es tracta d'una solució provisional i

temporal en tant no s'hagi fet el nou camí de Son Bru.
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El Sr. Arbona afegeix que en cap cas la inversió que faci l'Ajuntament al solar,
pot ser major que el valor de mercat del lloguer del mateix. Per altra banda,
tampoc té sentit la clàusula referida a la resolució del contracte perquè es podria
donar el cas, hipotètic, de què una vegada asfaltat el solar el propietari demanàs
la resolució del contracte.

El Sr.Ramon, en relació al tema de la inversió aclara que aquesta serà la menor

possible. Només es llevaran les escombraries existents i no s'asfaltarà sinó que
es col.loccarà qualque material per consolidar. En relació al tema de la
resolució, ell, com a propietari del solar, es vol reservar el dret, per motius

personals, de poder disposar del mateix si un moment donat així ho necessita.
El Sr. Flaquer diu que si la cessió del solar ha de suscitar suspicàcies perquè el
Sr. Ramon és regidor de l'Ajuntament, doncs que el poble es quedi sense

aparcament.
El batle reconeix que el poble té problemes d'aparcament i el Sr. Ramon li fa un

favor cedint el seu solar la qual cosa suposarà una solució temporal del

problema. Altra qüestió es afrontar el tema per donar-li una solució definitiva.

Entretant, s'han d'agrair iniciatives com aquesta.
El Sr. Ramon afegeix que també s'han mantingut converses pel lloguer d'un
altre solar a n'Es Trast. Però de moment encara no s'ha arribat a cap acord.

Vots a favor:7.
Abstencions: 2, (Sra. Barceló i Sr. Arbona, el qual explica que la seva abstenció
està condicionada a l'existència d'un informe tècnic favorable a l'ús del solar

com a aparcament).

5.- MESURES DE PREVENCIÓ EN EL CONSUM DE BEGUDES

ALCOHÒLIQUES.
El Sr. Flaquer presenta la proposta de l'equip de govern.
"Per intentar prevenir l'augment de les begudes alcohòliques en el nostre poble
i seguint les directrius de la VI reunió del Programa del consum de droga
celebrada a Binissalem.

L'equip de govern proposa remetre a tots els bars del nostre municipi una

relació de cocktails emesos per l'Escola d'Hoteleria de les Illes Balears, a fi de

promoure aquestes begudes no alcohòliques.
Al mateix temps també es proposa que tota persona del municipi que presenti
cinc tiquets d'haver consumit cinc combinats de la relació, la Corporació el

convidarà a un altre a l'establiment que s'assenyali."

El Sr. Arbona demana una còpia de les directrius a les qual ha fet referència el

Sr. Flaquer.
El Sr. Flaquer diu que no les té. Es tracta d'una prova que s'ha fet a Sineu i a

Binissalem. No obstant, essent realista, dubta que es pugui dur a terme amb èxit
a Puigpunyent.
El Sr. Arbona demana al Sr. Flaquer si creu que aquest acord decidirà la gent a

no beure alcohol.
El Sr. Flaquer respon que no ho sap. Que es tracta només d'una suggerència que
es va fer i que ell va recollir.
El batle afegeix que és un fet simbòlic, una forma de fer oficial el compromís de

I' Ajuntament de Puigpunyent amb aquest tema.
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El Sr. Ramon compara un poc aquest acte al que es farà dissabte referit al

reciclatge. L'Ajuntament ha de fer actes concrets, encara que siguin simbòlics,
com altres que es faran.
El Sr. Flaquer diu que es podrà disposar de les directrius l'any que ve, a la

pròxima reunió que es faci.

Vots a favor: 9, (unanimitat).

6.- SUBSTITUCIÓ D'ARBRES.
El Sr. Arbona presenta la proposta:

"ANTECEDENTS: El nostre municipi està patint una forta pressio
constructora, davant la qual, de forma immediata, ben poc es pot fer si les
edificacions estan d'acord amb la normativa urbanística. Quan un solar és
edificat, normalment s 'ha de tomar qualque arbre, llimoneres aquí, un taronger
allà, una figuera, ametllers, qualque alzina, ect.Basta mirar les construccions
més recents per comprovar-ho. També pot succeir que, per dur endavant
projectes, I'Ajuntament mateix es vegi forçat a tallar arbres Ua n'hi ha hagut un

devora la Casa de Cultura i la construcció de la piscina municipal pot suposar
un desastre en aquest sentit). De manera que la lluita entre ciment i verdor és
clarament desfavorable per la segona i l'entorn perd qualitat. Per altra part la
concessió de llicències per construir suposa una important entrada de diners a la
caixa municipal, una part dels quals entenem s'hauria de gastar en mantenir la

qualitat de l'entorn. Per posar un poc de remei a aquesta tendència, fem la

present proposta, d'acord amb el nostre ideari polític, pel que fa a la protecció
de l'entorn.

PROPOSTA D'ACORD: Sembrar dos arbres per cada llicència urbanística de
nou habitatge que es doni i un arbre nou per cada un que tomi l'Ajuntament. El
nombre d'arbres a sembrar es fitxarà el mes d'octubre i es decidirà la classe i
lloc on fer-ho, de manera que es pugui fer la plantació durant els mesos de
desembre a febrer."

El Sr. Arbona explica que la proposta presentada dóna compliment a l'article
5.3.9.2 de les Normes Subsidiàries. Dins la línia dels símbols de què es ve

parlant alllarg de la sessió seria molt important donar suport a la proposta.
El Sr. Ramon troba exigerat el que es diu a la proposta de la piscina municipal.
Si es té un poc de paciència es podrà comprovar que no hi haurà cap desastre .•
Estam parlant d'un entorn no sols de la piscina, en el qual els arbres es

duplicaran o triplicaran. El Sr. Ramon llegeix la resposta del seu grup a la

proposta:

"Aquest equip de govern, en certa manera ja ha fet el que proposa el grup
independent, pel que fa als arbres arrabassats i als nous plantats. Així aquest
hivern s'han arrabasssat dos arbres d'espais públics de Puigpunyent, per què
estaven en mig de dos carrers, i se n'han sembrat quatre a la plaça de
I'Ajuntament, s'han substituit dues oliveres que devia fer més de deu anys que
estaven mortes i s'han sembrat dues noves alzines que desgraciadament no

varen aferrar, però les dues oliveres si que han arrelat bé.
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Però com que la proposta no ens pareix gens malament, emplaçam al grup
Indepedent que dugui endavant l'estudi de compatar els arbres que es treuen, les
llicències que es donen i fent les operacions oportunes, presenti la mateixa
proposta al ple del mes d' octubre, això sí, més concreta, amb la quantitat
d'arbres a sembrar, el lloc on convé platar-los, les varietats que convenen més i
el pressupost detallat del que ha de costar. Això permetra incloure aquesta
partida als pressuposts de l' any 2001, si es troba convenient, i durant els mesos

de gener a març realitzar l'obra, si la proposta és aprovada."
Vots a favor: 4, (Independents).
Abstencions: 5, (PSOE-PP).
Contra:O.

7.- REPROVACIÓ RESPONSABLE PUBLICITAT EXPOSICIÓ JOAN
MIRÓ.
El Sr. Arbona presenta la proposta.

"ANTECEDENTS: Fa temps que Mercè Truyols volia cedir a l'Ajuntament de
Puigpunyent el llibre FEMMES de Joan Miró perquè estàs exposat de forma
permanent a les dependències municipals. Per tal que els responsables
municipals d'aleshores vessin de què es tractava el va lliurar a Antoni Arbona al
seu despatx professional de Palma. Es varen mantenir algunes converses amb
Mercè Truyols. Es sol.licitaren pressuposts i es parlà amb qui en aquell temps
era el Coordinador de l'àrea de Cultura del CIM per veure si assumien part de la
despesa. Així mateix, es consultaren dos experts en art per tal d'esbrinar quin
podia ser el seu valor, coincidint ambdós que era més bé escàs, ja que uns anys
abans es venia a la llibreria Jaume de Montzó per unes 7.000 pessetes. Quan
sabérem això va decaure bastant l'interés en l'obra i ajornarem la decissió de
tomar eillibre o exposar-lo si obteniem subvenció per a l'enmarcació.

Amb les eleccions de per mig, i una vegada produït el canvi de l'equip de
govern, Sebastià Bauzá va demanar pel famós llibre i de seguida Antoni Arbona
li va lliurar. Pel que hem sabut ara eI21-09-99 es va signar un conveni de cessió
entre Mercè Truyols i l'Ajuntament, en el qual en cap moment es diu que sigui
un exemplar numerat del llibre.

Calia, arribat aquest punt, que l'Ajuntament consultés sobre el valor de la cessió
per donar-li el tractament que es mereixia, però no es va fer i es va anunciar
"exposició obres d'en Joan Miró", fins i tot es va editar un full en color en el •

qual s'afirmava que el llibre pertanyia a una edició numerada. Res d'això es

vera, ja que es tracta d'un exemplar no numerat de la tirada corrent del llibre,
amb un valor taxat de 25.000 pessetes, a banda de la dedicatòria que pot arribar
a valer 250.000 pessetes, segons la valoració de què disposem.

La lleugeresa amb que s'ha tractat tot aquest tema ens fa demanar la reprovació
de qui en sigui responsable, per tal que una altra vegada siguin més rigorosos i
no es confongui la gent amb informacions d'aquest estil. El respecte que la gent
es mereix no permet prendre-li el pèl d'aquesta manera.
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PROPOSTA D'ACORD: Reprovar el responsable de l'edició del full en color

que commemorava la inauguració de l'exposició del llibre FEMMES a

Puigpunyent sota el títol de Joan Miró a Puigpunyent. Acordar la retirada i
destrucció de tots els exemplars de l'esmentat full que puguin haver quedat.
Reprovar també el responsable d'haver editat el programa que es va repartir
casa a casa anunciant l'exposició, pels motius assenyalats als antecedents de la

proposta."

El Sr. Bauzá llegeix la resposta del grup socialista:

"En els antecedents comencen dient: "fa temps que Mercé Truyols volia
cedir ... ". Convé mencionar l'espai de temps: dos anys, ni més ni maneo.

seguidament es diu que Mercé Truyols va lliurar el llibre, objecte de la cessió, a

Antoni Arbona al seu despatx professional de Palma. La qual cosa és inexacta.
Mercé Truyols va deixar el llibre "Femmes" illustrat per Joan Miró, a la seu de

l'Ajuntament de Puigpunyent, un dissabte de matí, únic dia que feia acte de

presència l'anterior equip de govern. Si bé és cert que l'havia mostrat a Antoni

Arbona al seu despatx de Palma.

Diu també que "consultaren a dos experts en art...

" coincidint ambdós que el

seu valor era ben escas, ja que uns anys abans es venia a la llibreria
-

Jaume de
Montsó per unes 7000 pessetes.

Aquesta afirmació és falsa, al maneo pel que fa a un dels "experts", el qual va

visitar les obres un cop emmarcades i exposades en aquesta sala, segons ha

manifestat ell mateix. Per tant no se'n assebentaren abans. En Joan Oliver
Maneu és professor mercantil i no té cap titulació en Història de I' Art, ni de
Belles Arts, com tampoc cap document que l'acrediti com a "expert" davant les

autoritats artístiques de cap país.

Quant a que la llibreria Jaume de Montsó, fa uns anys venia el llibre per 7000

pts, cal precisar que el darrer exemplar amb que comptaven el despatxaren l'any
1976, i que a aquest exemplar d'aquí, Mercé Truyols el va adquirir a la Llibres
Ereso l'any 1974, fent-lo firmar, l'any 1979, al mateix Miró de quí havia sigut
la seva secretària. Atés que Joan Miró va defallir l'any 1984, no té res

d'especial que, en vida del mestre, i existint encara en el mercat uns quants
exemplars de "Femmes", aquest tingués el ridícul preu de 7000 pts. Però per
una part hem de dir que fa 24 anys aquesta quantitat era prou significativa, i per'
altra el preu es mantenia igual que el de l'any de la primera edició el 1965.

També es pot afirmar que el preu de l'adquisició d'una obra d'art, no representa
absolutament res a l'hora de valorar-la una vegada que han passat els anys,
moltes de vegades s'ha demostrat que la seva valúa al llarg del temps es

multiplica per 5, per 10, i fins i tot per 20.

Avui resulta absolutament incerta la quantia economica que es podria donar a

l'esmentada obra, ja que està totalment exhaurida, i no té possibilitats de

reedició atès que l'editora Maeght de París s'ha dissolta. Per això retam al

senyor Arbona per què d'aquí a deu anys, ens torni a donar la valoració
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d'aquesta peça, això sí, feta valorar per un autèntic expert en art, i especialista
en Miró.

Emili Fernández Miró, net de Joan Miró, que es va personar a l'Ajuntament, en

presència del BatIe, va opinar que el seu valor actual podria ser d'unes 25.000
pts cada làmina, i 300.000 la dedicatòria, això dóna unes 800.000 pts
aproximadament. De la mateixa manera el Director de la Fundació Pilar i Joan
Miró, el Sr. Aurelio Torrente ha manifestat que tot i no ser entès en cotitzacions,
creu que l'obra es pot valorar al voltant del milió de pessetes, a més de
constituir unajoia, de la qualla pròpia fundació n'és propietària d'un exemplar,
això sí, numerat, però d'idèntica factura, llevat d'un gravat signat, i formant part
de la mateixa tirada.

Per tot l'anteriorment esmentat, l'equip de govern es veu en l'obligació de
denunciar públicament el comportament malintencionat, i perjudicial pels
habitants del poble, que està duguent a terme el grup de l'oposició, amb
l'evident presumpció de confondre a l'opinió pública, i encara el que és més

greu, per intentar desprestigiar a les poques persones que pensen fer una cessió
a Puigpunyent, mitjançant la devaluació de les seves donacions, llançant a l'aire
un cúmul de mentides, tot amb l'única finalitat d'exercir una malaltissa oposició
al govern d'aquest ajuntament.

Senyors de l'oposició, sinó troben res més sòlid on aferrar-se per atacar-nos, és
millor que es guardin la llengua dins la boca i no embrutin amb les seves

calúmnies, ni als puigpunyentins ni als amics d'aquest poble.

Pel que fa a la publicació del fullet per anunciar l'exposició, és vera que es va

realitzar a correcuita i conté unes quantes incorreccions,que no obstant no són
tan greus com per a que sigui ininteligible, i de fet els nostres conciutadans ho
han entès perfectament bé, que era el que es pretenia."

El Sr. Arbona creu que la seva proposta és assèptica. No menysprea la donació
de la Sra. Truyols. Només s'hi pot estar agraït. Per tant, les crítiques no van per
haver emmarcat l'obra sinó per la publicitat que es va donar. No són pintures
d'En Miró ni exemplars de l'edició numerada de Femmes sinó només un

exemplar no numerat de l'edició no numerada. Només critiquen la publicitat
que es va donar. El Sr. Joan Oliver Maneu digué que volia veure personalment
l'obra per poder fer per escrit una valoració de la mateixa. I la tasació que va fer'
és la que presenta el Sr. Arbona. Mantén per altra banda, que l'obra li fou

entregada per la Sra. Truyols a Palma i que la veié tot el personal a

l'Ajuntament.
El Sr. Bauzá no entén el que s'ha exposat sobre el valor de l'obra. A més, el Sr.
Oliver Maneu no és un expert en art. Per la seva part sí es presenten valoracions
fetes per experts.
El Sr. Ferrà aclareix que és una edició exhaurida. No té tanta importància haver
editat un fullet amb errades. I és segur que malgrat l'obra no tengui el valor que
es va pensar en un principi, no es tracta de simples fotocòpies. El valor que li

atorguen els experts consultats és d'unes 800.000 pessetes.
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El Sr. Bauzá colidera que prendre el pèl a la gent és el que va fer l'anterior'
equip de govern dient que no hi havia aigua o que es dedicaven 12 milions a les

obres del pati de l'escola, quan no fou així.

El Sr. Flaquer creu que les valoracions en aquests temes són molt elàstiques ja
que per exemple per la làmina signada pel mateix Miró es podria aconseguir un

molt bon preu a una subhasta.
El Sr. Arbona vol fer constar que quan es presenten propostes se surt per la

tangent o es formen cortines de fum, com per exemple s'ha fet en la present,
referint-se al tema de l'aigua. Recorda que al pou del Cementiri, l'aigua s'acabà

eljuny de199.
El batle, per acabar, afegeix que el que té l'Ajuntament de Puigpunyent és una

obra d'en Miró, que potser no té el valor que es va pensar en un principi però és
una obra d'en Miró, d'una edició limitada. Tendrà el valor que tengui, però no

és de cap manera una presa de pèl. Si interessa es poden demanar més informes

d'experts i tassacions.
Passat aquest punt a votació se rebutja la proposta amb els vots en contra dels

integrants del PSOE i PP i els vots a favor dels integrants de I' Agrupació
Independent.
El Sr. Ramon manifesta que està satisfet del debat que s'ha duit a terme perquè
no parlar d'altres temes significa que la gestió de l'equip de govern és bona.

El Sr. Arbona per la seva part diu que a elll'empenedeix la falta de rigorositat
de l'equip de govern en el que es vota.

Tractats tots els punts de l'ordre del dia i abans de passar al tom de precs i

preguntes, el batle demana si qualque grup té mocions per presentar. El grup
socialista en presenta una referida als talls d'electricitat que està duguent a

terme la companyia GESA. Apreciada la urgència de la moció per unanimitat
dels presents, (9), s'aprova la moció amb' els vots a favor dels integrants del

grup socialista i independent i l'abstenció del representant del PP, en els

següents termes:

"Una avaria al sistema elèctric pot produir-se en qualsevol moment, i les

conseqüències poden ser més o menys importants en funció del lloc específic on

l'avaria es produeix, però quan es tracta d'un sistema aïllat com el de les Illes

Balears no podem estar pendents de la fatalitat.

Conscients de què les illes són illes i no tenen connexió amb el continent,
davant una situació d'emergència provocada per una intempestiva interrupció
del servei, podem entendre les dificultats que aquesta interrupció provoca per
tomar a posar en funcionament el sistema elèctric, però no podem entendre que
les deficiències i les interrupcions del servei continuïn diversos dies per falta de

previsió (manca de grups alternatius, falta de tècnics o peces per dur a terme les

reparacions, etc.). GESA ha deixat de ser una empresa pública al servei de les

Illes Balears per' a convertir-se, després de la privatització, en una empresa que
prioritza els beneficis dels seus accionistes i que manté la demanda amb .

maquinària envellida.

Resulta inacceptable que una avaria a una subestació elèctrica del centre de

Mallorca provoqui una avaria de dos dels quatre grups de producció elèctrica a

la Central Tèrmica des Murterar. Resulta igualment inacceptable que els equips
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de producció d'energia elèctrica considerats de reserva, els de la Central
Tèrmica de Sant Joan de Deu, no puguin aguantar el funcionament continuat i
s'avariïn dos dels tres grups al cap de poc temps.

És per això que el Ple de l'Ajuntament ACORDA:

1.Exigir a GESA que no oblidi que és l'única empresa capaç de subministrar

energia elèctrica a Mallorca i que per aquest motiu està obligada a comptar
sempre amb els equipaments necessaris per tal de poder garantir el

subministrament elèctric i la seva qualitat.

2.Exigir a GESA que tengui clar que els seus usuaris, els qui paguen el rebut de

subministrament, són els ciutadans de Mallorca i que està obligada a donar-los
servei en condicions òptimes, sense escatimar els recursos necessaris per al

manteniment de les seves instal.lacions, encara que això no millori els comptes
dels resultats.

3.Exigir al'Administració Central que compleixi amb el mandat de la Llei del

Sector Elèctric, que en el seu article 12 obliga a que s'elabori el Reial Decret

d'Energia Extrapeninsular, on s'ha d'establir el sistema de compensacions
econòmiques, per tal d'afavorir les inversions de les empreses submin-istradores
d'energia elèctrica a les illes i també com estímul a la competència."

PRECS I PREGUNTES.

• El batle proposa retrassar el proper plenari ordinari del mes de juliol al dia 8

d'agost. El següent se celebraria el dia 4 de setembre, (dimarts). Els restants

membres de la Corporació manifesten la seva conformitat.
• El Sr. Ramon presenta al Ple, pel seu estudi i tractament a una posterior

sessió, una proposta de canvi de les tarifes de subministrament d'aigua
potable. Les actuals tarifes són de l'any 92. Recorda el caràcter de taxa que
tenen les tarifes d'aigua, la qual cosa vol dir que els ingressos que per
aquest concepte s'obtenguin han d'anar destinats a recuperar les despeses
efectuades per la prestació del servei. Actualment les tarifes estan

desfassades i amb la proposta que es presenta es vol adaptar-les a la realitat.
Entén que s'ha d'afavorir als que estalvien aigua i gravar als que no, i

concretament amb una tarifa progressiva per persona. Per tal d'efectuar

l'imprescindible estudi econòmic se sol.licità cooperació tècnica al CIM. El'

resultat és l'estudi que es presenta al qual s'han subsanat petites errades i

s'han afegit certes matissacions.
• Per altra banda, el Sr. Ramon, en relació al tema de l'execució de les

Normes Subsidiàries, i concretament pel que fa a l'execució de l'unitat

d' actuació del Camí de Sa Vela, recorda que el promotor, Sr. Sampol,
segons la fitxa corresponent a l'esmentada unitat d'actuació, ha de cedir la

zona verda, els vials i la urbanització. Al' apartat de càrregues, quan
s'esmenta la urbanització, pareix que la intenció dels redactors de les NNSS

era que se cedís la urbanització sense cap cost per a l'Ajuntament. No'

obstant, la Llei estableix l'obligació de l'Administració de participar en un
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10% dels costs de la urbanització. ¿Com cal interpretar el que disposen les
NNSS?
El Sr. Arbona aclareix que s'havia acordat amb el Sr. Sampol que ell
assumiria tots els costs de la urbanització.
El Sr. Ramon diu que es consultà aquesta qüestió amb l'arquitecte redactor
de les NNSS, Sr. Eugenio Pérez, el qual digué que no recordava que
s'hagués tractat aquest tema amb el Sr. Sampo!.
El Sr. Arbona entén que és normal que el Sr. Pérez digués això ja que fou el

propi arquitecte de Sampo!.
• El Sr. Bauzá informa que la pròxima Comissió d'Obres serà el dia 3 de

juliol a les 20.30 hores.
• En relació a l'asfaltat de la carretera de Galilea, el Sr. Arbona, considera

que malgrat les obres les hagi duit a terme el Consell Insular, l'Ajuntament
havia d'haver exigit que no es tancàs la carretera. A més, es queixa de la
informació contradictòria que es donà de l'horari de tancament i dels dies.
El Sr. Ramon diu que els primers perjudicáts foren ells mateixos. Tota la
informació que es va donar era la que havia facilitat l'empresa. L'obra

s'allargà per mor dels talls de llum. I el segon dia ja hi anà la Guàrdia Civil

per controlar el pas.
• El Sr. Arbona denuncia que el dia 15 passat, el metge trobà el consultori

tancat.

El Sr. Flaquer aclareix que és cert que hi hagué retràs perquè l'encarregat
d'obrir estava de vacances. Però se soluciona el més aviat que es va poder.

• El Sr. Arbona demana quins problemes hi ha amb el nou canal de TV.
El Sr. Ramon respon que s'està arreglant el tema del repetidor. Però

Puigpunyent és un poble que té moltes dificultats en aquest tema, i els
tècnics han informat que fins i tot els problemes podrien venir
d'interferències produïdes per la telefonia mòbil.

• El Sr. Arbona demana com es du a terme el control de cloració de la piscina
de Sa Sínia.
El Sr. Ramon informa que s' encarrega l'Ajuntament directament a través de

l'empresa Mundiagua. La intenció és que s'efectui directament per les
socorristes. S'ha instal.lat un clorador automàtic. I la piscina petita avui
mateix ha quedat arreglada.

• El Sr. Ramon informa que el nivell dels pous ha baixat. Però s'ha
estabilitzat les darreres setmanes. El pou del Cementiri és el més

problemàtic. Però només aporta un 30% del subministrament. Creu que,
malgrat que Puigpunyent ha crescut, per tant, també el consum d'aigua, s'ha
fet una bona gestió, havent disminuit fins i tot el consum els mesos de maig

�

i juny. Actualment és de 170 a 190 tones diàries.
• La Sra. Barceló demana per què s'ha fet la síquia davant del cementiri.

El Sr. Ramon respon que es deu a una reclamació dels propietaris que
deixaren de tenir aigua quan es començà a explotar el pou del Cementiri. La
intenció és que, al maneo, puguin aprofitar l'aigua que es tira per manca de

qualitat.
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I sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 11.15 hores, el batle aixeca
la sessió, de la qual s'estén la present acta, donant fe jo, com a secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER
L'AJUNTAMENT

PLE DIA 8 D'AGOST DE 2000

A la vila de Puigpunyent a dia 8 d'agost de 2000, a les vint-i-una hores
i trenta minuts, sota la Presidència del Sr. Batie Josep Muncunill Ribas, es

reuní l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública ordinària, amb
l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzà Martorell,
Joan Ferrà Martorell, Gabriel Flaquer Maimó, Antoni Arbona Pujadas, Gabriel

Genovart Rosselló, Jerita Barceló Ballester i Guillem Llaneras Serralta. Hi

concorregué el Secretari en funcions d'aquest Ajuntament Josep Ramon

Marquès.

1.- ACTA ANTERIOR.- Obert l'acte pel Sr. President, demana si

s'aprova l'acta de la sessió celebrada el passat mes de juny. Contesta el Sr.

Arbona diguent que vol fer dues observacions: la primera en el punt 7 que diu:

"l'aigua s'acabà eljuny de199" realment va dir: "l'explotació del pou començà
el juny de 99"; la segona a l'apartat de precs i preguntes,creu que quan diu: "El

següent se celebraria el dia 4 de setembre" (referint-se al proper Ple) hauria de

dir "El següent se celebrarà el 4rt. dimarts de setembre"; els assistents accepten
aquestes observacions i s'acorda modificar l'acte de la sessió ordinària de dia
27 de juny d'aquest any.

El Regidor Miquel Ramon dóna lectura a un informe de l'arquitecte
técnic municipal que va ser sol.licitat pel grup independent en el passat Ple,
referent a l'aparcament de vehicles en el cas antic, que diu: ""Que en lo

referente a la implantación de unos aparcamientos al aire libre, ubicados en la

CI Vella d'Estellencs, correspondiente a la zona de Casco Antiguo, este técnico

entiende que es de aplicación el artículo 9.1.16 punto 3 de las vigentes NNSS
de Puigpunyent, según el cual en la zona de Casco Antiguo se permiten los

servicios de automóvil en sus categorías de aparcamiento y garaje para
vehículos ligeros sin superar las 50 plazas."

El Sr. Arbona contesta que aquest informe respon a la seva petició i per
això el grup independent canvia el seu vot d'abstenció per un vot favorable.

2.- RESOLUCIONS DE LA BATLIA.- Els assistents queden
assabentats de les resolucions adoptades per la Batlia durant els mesos de juny i

juliol.

3.- DESPESES.- Es dóna compta de les factures presentades; el

Regidor Antoni Arbona demana a que es refereix la despesa feta per serveis a

Son Reus, el Sr. Ramon contesta que es tracta del trasllat d'uns cans

abandonats fins les instal.lacions de Son Reus. El mateix Regidor sol.licita

informació de la factura de Promocions Saguibal per un import de 1.711.000

ptes. Contestant el Sr. Ramon que es la reconstrucció d'un marge situat al camí
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d'es Pins de Galilea que estava a punt d'enderrocar-se. Aclarits aquests punts
les factures són aprovades per unanimitat.

4.-MODIFICACIÓ PLEC CLAUSULES ADMINISTRATIVES
CONTRACTACIÓ OBRES PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT I
ORDENACIÓ DEL SEU ENTORN.- El Sr. Batie dóna lectura a la proposta
presentada per l'equip de govern que diu: En data 7 de juny de 2000 s'aprovà
pel Ple de la Corporació el plec de clausules administratives particular que han
de regir la contractació de les obres "Piscina municipal a Puigpunyent i

ordenació del seu entorn". En l'esmentat Ple, d'acord amb el calendari de
l'obra, i com a conseqüència del fet de què les obres estan finançades en un 65

% pel CIM, es preveien les següents anualitats:

ANY a càrrec de a càrrec del TOTAL

L'Ajuntament CIM

2000 5.600.000 10.400.000 16.000.000
2001 15.000.000 19.500.000 34.500.000
2002 14.550.850 19.500.000 34.050.850

2003 15.880.150 15.880.150

No obstant, amb posterioritat a aquest acord, els serveis tècnics del

CIM, ens comunicaren que les anualitats s'havien d'ajustar a les establertes en

el conveni signat, ja que per qüestions referides ala normativa reguladora dels
Plans d'Obres i Serveis no era possible que en una anualitat no hi hagués
aportació per part de l'Ajuntament.

En conseqüència, es proposa al Ple la modificació de les anualitats
d'acord amb la següent dades:

Any a càrrec de a càrrec de total

L'Ajuntament CIM

2000 5.600.000 10.400.000 16.000.000

2001 10.500.000 19.500.000 30.000.000
2002 10.500.000 19.500.000 30.000.000
2003 8.550.850 15.880.150 24.431.000

Així com la remisió del present acord al CIM als efectes oportuns.

La Corporació acorda per 5 vots a favor i 4 abstencions del grup

independent aprovar l'anterior proposta.

5.- 3" CERTIFICACIÓ OHRES ELECTRIFICACIÓ DEL CAMI

nF. SA VF.LA.- El Sr. Muncunill dóna lectura a la proposta de l'equip de
Govern que diu: Vista la 33 certificació corresponent a les obres

d'Electrificació. del camí de sa Vela, Qresentada Rer l'empresa Sampol
Instalaciones y Obras Balears SL per un import de 2.018.306 ptes (dos millOTIs
devuit mil tres-centes sis). L'equip de govern proposa que la Corporació aprovi
l'esmentada certificació.

Paper transcripció acords i resolucions
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La proposta és aprovada per unanimitat

6.- APROVACIÓ FACTURA OBRES ELECTRIFICACIÓ DEL

CAMÍ DE SA VELA.-L'Equip de Govern proposa que vista la factura

corresponent a les obres d 'Electrificació del camí de Sa Vela presentada per

l'empresa Sampol I.y O. Baleares SL per un import de 3.788.903 ptes (tres
milions set-centes vuitanta-vuit mil nou-centes tres), Ja Corporació aprovi
I' esmentada certificació.

La proposta és aprovada per unanimitat.

7.- 4a CERTIFICACIÓ OBRES AMPLIACIÓ I MILLORA DEL

CEMENTIRI MUNICIPAL.- El Sr. BatIe llegeix la proposta feta per l'equip
de govern que diu: Vista la 4a certificació de les obres d'ampliació i millora del

cementiri municipal, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM per a 1999,
subscrita pel tècnic director Miguel Sureda Rubert i la factura de l' empresa

Saguibal SL per un import de 95.876 ptes (noranta-cinc mil vuit-centes setanta

sis). L'equip de govern proposa que la Corporació aprovi l'esmentada

certificació.

La proposta és aprovada per unanimitat.

8.- APROVACIÓ FACTURA OBRES DE REFORMA INTERIOR

DE LA CASA DE LA VILA.- Vista la factura corresponent a les obres de

reforma interior de la Casa de la Vila, presentada per l'empresa Sampol I.y O.

Baleares SL per un import de 14.990.000 (catorze milions nou-centes noranta

mil) l'equip de govern proposa que la Corporació aprovi l'esmentada factura.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar I' anterior proposta.

9.- MODIFICACIÓ TARIFES SUBMINISTRAMENT AIGUA

POTABLE.- L'Equit de Govern proposa al Ple l'aprovació de la següent
proposta: Dacord amb l'estudi econòmic duit a terme pel Servei d'Enginyeria
Industrial del CIM, així com l'annexe redactat pel propi Ajuntament, als efectes

de legalitzar les tarifes de subministrament d'aigua potable, es proposa al Ple

l'aprovació de les següents tarifes:

- Consum per comptador i mes, fins a 4 m3 .

ptes/m3
- Consum per comptador i mes, superior a 4 m3 i

inferior a 11 m3 .

ptes/m3

a 45

a 100' _
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- Consum per comptador i mes, superior a 11 m3............. a 300

ptes/m3
Totes aquestes tarifes estan referides a habitatges de cap o d'una

persona.

En els habitatges de 2 persones s'incrementarà en 4 m3 cada un dels

graons mantenint el mateix preu. Queda per tant la següent taula:

- Consum per comptador i mes, fins a 8 m3 .

ptes/m3
- Consum per comptador i mes, superior a 8 m3 i

inferior a 15 m3 .

ptes/m3
- Consum per comptador i mes, superior a 15 m3 .

ptes/m3

a 45

a 100

a 300

Per altra banda tots els comptador on no hi hagi habitatge, que estiguin
connectats a solars i l'aigua s'utilitzi per regar, la tarifa proposada és uniforme,
i a partir del primer m3 sigui de 300 ptes/m3. Això queda justificat pel fet que
s'ha de donar prioritat als habitatges i comerços abans que als solars, tal i com

també estableix l'Ordenança Municipal Reguladora del Servei d'Aigua Potable.

2) En el capítol de noves escomeses es proposa el preu que fixa l'estudi

que és de 25.000 ptes. Per quota d'enganxo

3) Referent en el capítol de clavegueram l'estudi econòmic del Consell
Insular no proposa cap revisió de tarifes. Aquest Ajuntament, en canvi, creu

convenient augmentar també les tarifes en proporció a com s'ha fet amb les

aigües netes. El cost de manteniment, reparacions, mà d'obra, etc., s'ha vist
incementat considerablement aquests darrers anys i per tant proposem per
comptador i mes les següents.

- fins a 8 m3 .

- Més de 8 m3 fms 15 m3 .

- Mes de 15 m3 .

30 ptes/m3
60 ptes/m3

100 ptes/m3

4) Ses proposen les següents tarifes que s'han d'aplicar als comerços
establiments, restaurants, etc, que hi ha actualment connectats a la xarxa:

- Comerços i establiments esportius: s'aplicarà la mateixa que als

habitatges de 2 persones.
- Bars i forns: s'aplicarà la mateixa que als habitatges de 3 persones.
- Restaurants: s'aplicarà la mateixa que als habitatges de 4 persones.
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- Residència/Hotels: s'aplicarà en funció del nombre de places.

Aquestes tarifes estan basades amb l'estudi que s'ha fet durant tot un any del

consum reial enregistrat per aquests establiments.

En el cas de nous comerços o establiments s' analitzarà cada cas en

concret. Hem de tenir present que degut a les dimensions del nostre municipi
són molt pocs els casos de què parlem i per tan molt fàcils de dur a terme un

estudi concret per cada cas.

Es proposa igualment la remisió de l'estudi econòmic i el present acord

a la Comissió de Preus als efectes de la seva aprovació.

El Regidor Miquel Ramon continua diguent que creu que no creu que
una persona tota sola tengui el mateix tractament que una família de 4 ò 5

persones. I per això és que la proposta presenta els graons en funció del nombre
de persones.

El regidor Sr. Arbona contesta diguent:
Les tarifes proposades són la conseqúencia d'un estudi economic -com

no pot ser d'altre manera-, que respon, segons es diu, a 5 principis o criteris.

D'aquests criteris estem d'acord amb els 4 primers, ja que el Sé més que un

principi és una qúestió de fet -saber el número d'escomeses i d'habitants que
se'n subministren, peró curiosament el CIM l'equip de govern manegen dades

distintes-. Aixi ens pareix bé que les noves tarifes
- equilibrin els ingressos i les despeses

. . .

- SIgUIn progressIves
- es fitxin per persona
- en fúnció d'un consum de 150 litres persona/dia.

El que no veiem tan clar és que les tarifes proposades responguin a

aquests criteris, ja que 150 litres per persona i dia representen 4.500 litres/mes,
és a dir 4,5 m3 i no 4 m3 com es calcula a la proposta. Endemés si a la tarifa

bàsica, la que correspon a habitatges de una a cap persona, el primer graó es

d'un consum fins a 4 m3; el 2n, de més de 4 m3 menys d'lI m3; i el 3r, de més

d'lI m3, quan s'incrementen el nombre de persones no s'haurien de sumar 4 m�
a cada graó, sinó multiplicar-lo per 2, 3, 4 a el número de persones que siguin
en cada un dels graons. Així seria cert que no es discriminarien les famílies més

nombroses, ja que el principi de la proporcionalitat és l'únic que ho garanteix.
Un familia de tres membres ha de poder gastar el triple d'aigua que una persona
tota sola al seu mateix preu en tots els trams de la tarifa i a la proposta just es

compleix en el primer graó.

Per altra banda, i en relació a la valoració económica de l'estudi del

CIM, ens sembla excessiva la despesa de personal, valorada en 150.000

pessetes mensuals, ja que la dedicació efectiva a les tasques que s'assenyalen no

poden representar mai el 97% de la jornada laboral, com a molt el 30%.
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Tampoc estem d'acord amb els coeficients d'amortització màxims que proposa
l'equip de govern a la seva proposta, ja que no es justifica amb cap despesa real
de la conservació d'obres i instaI.Iacions i per tan entendriem més equilibrat i
favorable a l'usuari calcular el coeficient d'amortització en funció del

percentatges establerts a l'estudi económic del CIM. Amb aquests matisos el
cost total a considerar per establir la tarifa mitja seria de 3.493.784, que dividit
per consum anual total, calculat en 63.089 m3, resulta una tarifa mitja de 55,38
pessetes/m3, en front de les 110,76 pessetes/m3 de l'estudi de l'equip de govern
i de les 88,46 pessetes/m3 de l'estudi del CIM. Com que calcular el preu per m3
de cada un dels graons de la tarifa està en fúnció del percentatge que
s'atribueixi del consum total a cada tram i no disposem de dades objectives, ja
que ni a l'estudi del CIM ni al de l'equip de govern s'explica d'on surten els que
manetjen, no volem proposar cap tarifa concreta, perquè abans hauriem de
saber els percentatges amb els graons segons els consum que proposem.

Pel que fa al criteri que sigui el padró d'habitants el que determini el
número de persones que es subministren del mateix comptador, no hi estem

d'acord i creiem que el criten hauria d'ésser el de les persones que hi resideixin
de forma efectiva tot l'any, estiguin a no empadronades, ja que seria més just.

Tampoc estem d'acord en qué es modifiquin les tarifes del
clavegueram, ja que les tarifes proposades no estan emparades en cap estudi
económic i simplement es pretén justificar dient que "el cost de manteniment,
reparacions, mà d'obra etc., s'ha vist incrementat considerablement els darrers

anys" es com no dir res.

El Regidor Miquel Ramon contesta justificant els coeficients
d'amortització que s'han posat, diguent que es del tot incert que els coeficients
aplicats pel CIM siguin reals ja que els terminis de durada de els instal.lacions
no es correspon als coeficients aplicats .

. Pel que respecte al cost del personal, continua diguent el Sr. Ramon,
no tan sols es refereixen al personal laboral municipal, sina que incloven la
resta de persones que d 'una manera a una altra es dediquen a aquesta tasca.,
regidor, personal d'oficina, empreses externes que fan reparacions puntuals a la
xarxa, etc.

Tampoc creu que s'hauria de multiplicar el consum per cada graó en

funció dels habitants, ja que no és cert que una familia de 4 persones utilitzi 4

vegades més d'aigua que una tota sola, sina que les tasques es distribueixen de
diferent manera.

Pel que fa referència al punt del clavegueram, les tarifes que es

proposen compensen, en part, les despeses del servei d'abastament, ja que,
malgrat la pujada de les tarifes, les despeses no queden cobertes.

Paper transcripció acords i resolucions
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El Sr. Arbona manifesta que creu que nombre de les persones d'una

casa no s'hauria de comptabilitzar segons el padró municipal d'habitants, ja que
el nombre de persones residents a una casa pot variar segons l'època de l'any a

els dies de la setmana.

El Regidor Miquel Ramon contesta que es la manera més àgil i

objectiva per establir els graons de les tarifes i si la Junta de Preus proposa fer
un cens diferent per establir les persones que utilitzen l'aigua, que digui de

quina manera objectiva es pot fer.

El Sr. Batle manifesta que s'ha de premiar l'estalvi l'aigua i que les

tarifes que es proposen castiguen més que abans el consum excessiu i que creu

que tothom hauria de coincidir amb això.

El portaveu del grup independent demana fer un recès per tal de

deliberar aquest punt amb la resta de components del seu grup; el Sr. Batie

accepta.

Una vegada reincorporats a la Sala, el Sr. Arbona manifesta que

comparteix els criteris i l'esperit del punt i la filosofia de les tarifes, però no la

forma d'aplicar-les i per això el seu grup s'abstè.

La proposta és aprovada per cinc vots a favor i quatre abstencions.

10.- CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE LA

MANCOMUNITAT DE TRAMUNTANA I LA FUNDACIÓ GENERAL
DE LA UNIVERSITAT DE LES ILLES BALEARS.- El Sr. Batle exposa
que ateses les converses duites a terme per part de la Mancomunitat de

Tramuntana amb la Universitat de les Illes Balears, per tal de poder utilitzar els

residents dels municipis integrants de la Mancomunitat les instaI.Iacions

esportives de la illB en condicions avantatjoses, es proposa la signatura d'un

conveni que facilitarà l'accés de les persones dels municipis de la
Mancomunitat a les instaI.Iacions esportives amb unes condicions més

favorables que la resta.

Com a exemple de la bonificació exposa que en el supost que un

particular vulgui utilitzar les instaI.Iacions, aquest pagarà unes 16.000 de les
22.000 ptes que costarà. La resta estarà subvencionat per l'Ajuntament i la

fundació de la Universitat,

El Sr. Arbona demana que la clausula segona del conveni es modifiqui,
en el sentit que on diu "la mancomunitat de la Tramuntana compensarà" digui
"I'Ajuntament de Puigpunyent compensarà", la proposta és acceptada i el

conveni és aprovat per unanimitat dels assistents.

..
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11.- MODIFICACIÓ PROJECTE OBRES ELECTRIFICACIÓ
CAMP DE FUTBOL.- El Ple celebrat el passat dia 28 de març de 2000,
acordà, per unanimitat, el següent: "Estant a punt de començar les obres
d'electrificació del poliesportiu i estudiant detenidament el projecte, s'ha pogut
comprovar que amb un tipus de focus diferent als projectats, únicament serien
necessàries quatre columnes per enllumenar tot el camp de futbol i no la meitat,
com contempla el projecte actual. Amb el mateix pressupost d'execució
material aprovat per l'Ajuntament. Pel que fa referència a l'empresa
adjudicatària i a l'enginyer director del projecte, estan d'acord amb aquesta
modificació.

Per tal cosa es proposa que la Corporació aprovi els esmentats canvis
del projecte per tal de comunicar-ho al CIM a efectes de la subvenció
sol.licitada."

Una vegada duits a terme aquests canvis en el projecte inicial, es

presenten al Plenari per a la seva aprovació. L'equip de govern proposa
igualment la remissió del present acord al CIM als efectes oportuns.

La proposta és aprovada per unanimitat.

12.- PROPOSTA DE DECLARAR DESERTA LA SUBHASTA DE
LES OBRES DE "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT I
ORDENACIÓ DEL SEU ENTORN" I APROVACIÓ DE LA
TRAMITACIÓ DEL PROCEDIMENT NEGOCIAT.- El passat dijous dia
27 de juliol acabava el termini per a la presentació d'ofertes per concórrer a la
subhasta de les obres "Piscina municipal a Puigpunyent i ordenació del seu

entorn".

No havent-se presentat cap licitador es proposa al Ple declarar deserta
la subhasta, així com aprovar la tramitació del corresponent procediment
negociat, tal i com ho autoritza la Llei de Contractes de les Administracións
Públiques, als efectes de negociar amb diferents empreses, sempre que això
sigui possible, l'adjudicació de les esmentades obres. L'equip de govern
proposa igualment, donar compte al CIM del present acord.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

En aquest estat i no havent altres assumptes per tractar, el Sr. President
aixecà la reunió essent les deu hores i trenta minuts, de la qual s' estén la
present acta i jo com a Secretari certifico

EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE
DIA 14 DE SETEMBRE DE 2000.

Quan són les 21 '05 hores del dijous dia 14 de setembre de 2000, es
reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent, la Corporació en Ple per celebrar
sessió plenària extraordinària i urgent en primera convocatòria. Sota la
presidència del batle, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següentsregidors, convocats en legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá
Martorell i Juan Ferrá Martorell per part del Grup Socialista; Srs. AntoniArbona Pujadas i Sra. Jerita Barceló Ballester, per part de l' AgrupacióIndependent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del Grup Popular.

No assisteix a la sessió el Sr. Gabriel Genovart Rosselló. S'incorporauna vegada iniciada la sessió el Sr. Guillem Llaneras Serralta.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas
Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següentsassumptes inclosos en l'ordre del dia:

l.URGÈNCIA DE LA SESSIÓ.
El Sr. batle justifica la convocatòria de la sessió amb caràcter urgent pel fet de
què al dia següent, dia 15, acaba el termini concedit pel Consell de Mallorca per
presentar sol.licituds de subvencions al Pla d'Obres i Serveis per a l'any 2001, i
fins el dia passat, dia 13, no es varen acabar els projectes tècnics de les obres
que es volen presentar.
La urgència resulta apreciada per unanimitat dels presents, (7).

2.- PLA D'OBRES I SERVEIS 2001. SOL.LICITUD D'INCLUSIÓ.
"Considerant que el dia 15 de setembre de 2000 acaba el termini per presentarsoLlicituds de subvenció en l'àmbit del Pla d'Obres i Serveis per a l'any 2001,
Es proposa al PIe:

lr.- Aprovar l'expedient de sol.licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a

l'obra anomenada "Instal.lació d'enllumenat públic al Camí de Sa Vinya i Camí
de Son Nét" amb un pressupost d'execució per contracte de 3.549.107 pessetesi demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per al 2001. La subvenció
a fons perdut que se soLlicita puja a un import de 2.839.286pts (80%), essent
l'aportació municipal de 709.821pts (20%).

2n.- Aprovar el projecte de l'obra de referència redactat pel Sr. Miguel Sureda
Rubert, el qual té la condició de tècnic municipal.

3r.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d'Obres i Serveis del2001 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM."
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Vots a favor: unanimitat dels presents, (7).

3.- PLA D'OBRES I SERVEIS 2001. SOL.LICITUD D'INCLUSIÓ.
"Considerant que el dia 15 de setembre de 2000 acaba el termini per presentar
sol.licituds de subvenció en l'àmbit del Pla d'Obres i Serveis per a l'any 2001,

Es proposa al PIe:

1r.- Aprovar l'expedient de sol.licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a

I' obra anomenada "Enllumenat públic i voravia al CI Trast" amb un pressupost
d'execució per

contracte de 1.587.914 pessetes i demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i
Serveis per al

2001. La subvenció a fons perdut que se sol.licita puja a un import de
1.270.331 pts (80%),

essent l'aportació municipal de 317.583pts (20%).

2n.- Aprovar el projecte de l'obra de referència redactat pel Sr. Miguel Sureda
Rubert, el qual té la condició de tècnic municipal.

3r.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla
d'Obres i Serveis del2001 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM."

En aquest moment de la sessió s'incorpora el regidor Guillem Llaneras.

El Sr. Arbona demana si l'equip de govern no creu que la voravia l'hauria de fer
el propietari del solar.
El Sr. Ramon entén que la suggerència del Sr. Arbona és acceptable atès que
I' Ajuntament ha deixat de fer altre voravies que han hagut de pagar els
propietaris dels solars. I és cert que en aquesta ocasió s'hauria d'actuar seguint
el mateix criteri. En tot cas, el projecte se presentarà tal i com està fet, ja que no

hi ha temps de rectificar-lo, i si el CIM concedeix la subvenció ja es modificarà.

Vots a favor de la proposta en els termes esmentats: unanimitat, (8).

4.- PLA D'OBRES I SERVEIS 2001. SOL.LICITUD D'INCLUSIÓ.
"Considerant que el dia 15 de setembre de 2000 acaba el termini per presentar'
sol.licituds de subvenció en l'àmbit del Pla d'Obres i Serveis per a l'any 2001,

Es proposa al PIe:

1r.- Aprovar l'expedient de sol.licitud de finançament al Consell Insular de
Mallorca per a l'obra anomenada "Substitució de contadors " amb un pressupost
d'execució per contracte de 4.728.946 pessetes i demanar la seva inclusió en el
Pla d'Obres i Serveis per a12001. La subvenció a fons perdut que se sol.licita
puja a un import de 4.019.604pts (85%), essent l'aportació municipal de

709.342pts (15%).
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2n.- Aprovar el projecte de l'obra de referència redactat pel Sr. Miguel Sureda

Rubert, el qual té la condició de tècnic municipal.

3r.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla

d'Obres i Serveis del2001 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM."

El Sr. Arbona demana com són els cantadors i per què resulten tan cars.

El Sr. Ramon explica que són com els que s'estan instal.lant ara, i que els
cantadors en sí no són cars, però encareix l'actuació el fet de què en molts de

casos s'hauran de canviar les casetes.

S'acorda rectificar els termes de la sol.licitud, augmentant fins a un 85% la

subvenció sol.licitada, acollint-se a la campanya del CIM en matèria d'estalvi
I

energètic.

El batle acaba dient que és cert que els preus són elevats però que la inversió és

necessària.

Vots a favor: unanimitat, (8).

5.- ADJUDICACIÓ OBRES PISCINA MUNICIPAL I ORDENACIÓ DEL

SEUENTORN.

"Atesa la subhasta celebrada a l'objecte d'adjudicar l'execució del projecte
d'obres "PISCINA MUNICIPAL A PUIGPUNYENT", segons el projecte
tècnic redactat per l'arquitecta Carolina Horrach Moyá, el mes de febrer de

2000, el qual puja un total de 1 00.431.000pts.- (cent milions quatre-centes
trenta-una mil),
Considerant que l'esmentada subhasta fou declarada deserta per acord de Ple de

data 8 d'agost de 2000, en no haver-se presentat licitadors,
Atès que posteriorment, i tal i com ho autoritza la Llei de Contractes de les

Administracions Públiques, es tramità procediment negociat, per tal de pactar
amb una a vàries empreses l'adjudicació de l'obra,
Considerant que després de les negociacions mantingudes s'ha arribat a un

acord amb l'empresa MELCHOR MASCARÓ S.A., segons el qual
l'esmentada empresa es compromet a executar les obres objecte del contracte en

les condicions assenyalades al plec de clàusules administratives particulars i

resta de documentació integrant de l'expedient,

Es propasa al PIe:

Primer.- Adjudicar el contracte de les obres "PISCINA MUNICIPAL A

PUIGPUNYENT", a l'empresa MELCHOR MASCARÓ S.A. pel preu de

1 00.431.000pts.- (cent milions quatre-centes trenta-una mil).
Segon.- Aprovar la despesa amb càrrec a la partida corresponent del vigent.
Pressupost General.
Tercer.- Que es notifiqui al contractista dins del termini de deu dies la present
resolució d'adjudicació del contracte i se'l requereixi perquè dins dels quinze
dies, comptats des de què se li notifiqui l'adjudicació, presenti el document que

acrediti
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haver constituit la garantia definitiva i procedeixi a formalitzar el contracte en

document administratiu dins del termini de trenta dies comptadors des del

següent al de la notificació de l'adjudicació.
Quart.- Que es publiqui l'adjudicació en el BOCAIB en el termini de quaranta
vuit dies comptats des de la data d'adjudicació del contracte.

Cinquè.- Nomenar com a directora de les obres a l'arquitecta Carolina Horrach
Mora."

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Abstencions: 3, (Independents).
Vots en contra: O.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 21.30 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

Vistiplau,
El batle
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 26 DE

SETEMBRE DE 2000.

Quan són les 21 '35 hores del dimarts dia 26 de setermbre de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar

sessió plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle,
Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en

legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita

Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart Rosselló

per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
Les actes corresponents a les sessions ordinària de dia 8 d'agost i extraordinària
i urgent de dia 14 de setembre de 2000, són aprovades pels presents per
unanimitat, (9).

2.- RESOLUCIONS DE BATLIA.

Els regidors es donen per assebentats de les següents resolucions:

Decret de 24 de juliol de 2000, de concessió de les següents llicències

d'obres:

1.- A Catalina Bonet Pujol, per substitució forjats a Son Marcó, Ctra. Capdellà
n03.
2.- A Pablo Giménez Vidal, per tancament de bru amb armadura metàl.lica a la

casa del Camí de Son Puig s/n.

3.- Frederich Mace, per col.locació de fosa sèptica a Can Xesc, del carrer Major
de Galilea.
4.- A David Ray Bluff, per reconstrucció de porxo a Sa Rateta de Galilea.
5.- A Maria Ribas Betti, per excavació per construcció vivenda unifamiliar a la

Ctra. Vella d'Estellencs.
6.- A Rafael Rosselló Morell, per construir vivenda unifamiliar apariada al

carrer de la Vila, n034.
7.- A Francisco Gaspar Fuster Guasp, per construir vivenda unifamiliar aïllada a

la parceLla n012 de Son Serralta.

8.- A Susana Kraul, per fer un paviment de pedra a S' Atalaya de Galilea.
9.- A Vicente Maura Santandreu, per substituir 36 m de teula d'uralita per teula,
àrab a Sa Vinya, n014.

Decret de 8 d'agost de 2000 d'adjudicació de les obres "PROJECTE
BÀSIC I D'EXECUCIÓ DE MAGATZEM MUNICIPAL I AMPLIACIÓ
DE PATI ESCOLAR" a l'empresa Promocions Saguibal.
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Decret de 18 d'agost de substitució del batle pel 1er.tinent de batle per
absència d'aquell del municipi.
Decret de 24 d'agost d'empadronament de:

1.- Saturnino Ferrer González.
2.- Ma Concepción Pujol Meca.
3.- Manuel Luque López.
4.- Ana Ma Matas Moragues.
5.- Cristina Luque Matas.
6.- Helen Linda Nicola Parker.

Decret de 30 d'agost d'empadronament de:

1.- Antoni Ferrer Nadal.

Decret de 17 d'agost d'empadronament de:

1.- Manuel Olmo Zapata.
2.- Serafina Sarmiento Rodríguez.
3.- Hans Otto Born.
4.- Geb. Maas Born.

Decret de 18 de setembre de substitució del batle peller. tinent de batle per
absència d'aquell del municipi.
Decret de 18 de setembre d'empadronament de:

1.- Rhadames Hernández Batista.
2.- Nieres Osiris Hernández Batista.

Decret de 19 de setembre d'aprovació definitiva del projecte d'urbanització
de la UA 4 Ses Veles.
Decret de 19 de setembre d'aprovació definitiva del projecte d'urbanització
d'un tram del carrer Camí Vell.
Decret de 19 de setembre d'aprovació definitiva del projecte d'urbanització
del carrer de Nou Traçat

3.- DESPESES.
El Sr. Arbona demana si la factura que consta de Segall Promoció Cultural, és
un pagament a compte del total del Catàleg Patrimonial del municipi que s'està
elaborant per Gaspar Valero i si aquest catàlegja està entregat.
El batle confirma que es tracta d'un pagament a compte, i que es confia que el

Catàleg sigui entregat el proper mes d'octubre.
Els regidors es donen per assebentats de les despeses.

4.- PERIODICITAT DELS PLENS.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"En la sessió extraordinària celebrada pel Ple d'aquest Ajuntament en data 8
d' agost de 1999, es va acordar fixar la periodicitat mensual de les sessions del
Ple ordinari, concretament el quart dimarts de cada mes.
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Considerant que ha passat més d'un any des d'aquell moment i a la vista de la
dinàmica i necessitats administratives i de gestió d'aquest Ajuntament,
proposam al Ple aprovar una modificació de la periodicitat de les sessions
ordinàries establint-se que aquestes se celebraran cada tres mesos, tal i com ho

permet l'article 46.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases
del Règim Local. En concret es proposa que se celebrin els mesos de gener,
abril, juliol i octubre, el quart dilluns de cadasqun. El termini per a la

presentació de propostes pels grups polítics acabaria dos divendres abans del dia
de celebració."

El Sr. Arbona manifesta en relació a la proposta presentada, que el seu grup
votarà en contra de la mateixa per dos tipus de raons. En primer lloc, perquè és
de dubtosa legalitat si consideram el que disposen els articles 38 i 78 del ROF
en relació a què la pèriodicitat de les sessions ordinàries es fixa en sessió
extraordinària celebrada dins dels trenta dies següents al de la sessió

constitutiva, periodicitat que s'hauria de mantenir durant tota la legislatura.
L'altra raó és perquè quan es fixà la periodicitat mensual el seu grup va

celebrar-ho en considerar-ho el més adient, ja que com més freqüents són les
sessions plenàries major pot ser el control, i d'això la ciutadania i els grups
polítics en poden estar contents. No així quan les sessions se celebren cada tres

mesos.

Afegeix el Sr. Arbona que entén que és de "dubtosa legalitat" perquè no vol ser

rotund en les seves afirmacions quan es tracta de Dret. Altra cosa és que el Grup
Independent es reservi la possibilitat d'impugnar aquest acord davant dels
tribunals contenciosos-administratius,

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Vots en contra: 4, (Independents).
Abstencions: O.

5.- APROVACIÓ INICIAL NOU TEXT REGLAMENT DE PROTECCIÓ
CIVIL.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Aprovat definitivament el Reglament d' Agrupacions Locals de Voluntaris de
Protecció Civil i publicat al BOCAIB n023 de data 22/02/2000, ha estat

necessari completar certs aspectes de la regulació continguda al mateix.

Per tant, es proposa al Ple l'aprovació inicial del nou text del Reglament, així
com la seva publicació al BOCAIB als efectes de la presentació de suggerències
i reclamacions pels interessats."

El Sr. Bauzá explica que es tracta de diverses modificacions al text aprovat
introduïdes a instàncies de la Conselleria d'Interior.

El Sr. Arbona assenyala una sèrie de contradiccions que s'observen en el text

proposat. Així, a l'article 2 es parla de residents com a condició per poder ser

voluntari, en tant que a l'article 48 diu que la relació voluntària podrà ser

rescindida per pèrdua de la condició de veïnat.
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A l'article 10 diu que el cap de l'Agrupació és elegit pel batle, per afegir que és
I' Assemblea General de Voluntaris la que I' elegeix.
El mínim de seixanta hores de servei que s'imposa, considerant que es tracta de

voluntaris, ¿no haurien de poder decidir ells les hores que hi volen dedicar?

Finalment, la relació de voluntaris que s'inclou a la Disposició Final, hauria de

figurar més bé com a annex, de tal forma que així es podria modificar sense

haver de modificar el mateix reglament, amb tota la tramitació que això suposa.
El batIe considera acceptables les suggerències formulades pel Sr. Arbona, i
finalment s'acorda deixar la proposta damunt la taula i tornar remetre el

Reglament a la Conselleria d'Interior per tal d'esmenar les deficiències

assenyalades.

6.- MEMÒRIA ESCOLA DE MÚSICA.
7.- MEMÒRIA DE L'ESCOLA D'ADULTS.

L'equip de govern presenta la següent proposta:

Com cada mes de setembre estam davant les portes del començament d'un nou

curs escolar, i concretament els de les escoles d'adults i de música que impulsa
aquet Ajuntament. Com que és intenció d'aquest equip de govern donar

continuïtat, i millorar en el que sigui possible, la formació de les persones
adultes en els àmbits acadèmic, cultural i d'oci, així com la formació dels
nostres nins i joves, es proposa al Ple aprovar les memòries del curs passat i

propostes pel que ve de l'Escola de Música i d'Adults, que s'adjunten a

continuació i que suposen un pressupost de 1.366.400 i de 1.300.000

respectivament.

Escola d' Adults:
La valoració global d'aquets curs és positiva encara que la matrícula

d'alguns és molt baixa, i altres com Català per a no catalanoparlants,
degustació de vins, cata de cafè, taller de titelles, etc.no han pogut començar per
manca d'alumnes suficients.

Els cursos més acadèmics com poden esser els d'anglès i informàtica

segueixen amb pocs inscrits, encarta que, el d'anglès enguany s'han pogut
impartir dos nivells a pesar de la baixa matrícula.

Igual que el passat curs les activitats més innovadores de caràcter més
cultural i d'oci són les que segueixen tenint més èxit quant a matrícula i

assistència. Això fa pensar que l'oferta ha de seguir encaminada en aquest
sentit. Molts d'alumnes ja han demanat que es repeteixen alguns d'ells. S'ha de

destacar el de restauració de mobles, cuina, art floral, etc.

A informàtica enguany hi ha hagut més o manco el mateix alumnat que
el curs passat, però així i tot s'ha realitzat i s'ha assolit un nivell molt

acceptable, els assistents han quedat prou contents. Aquest curs ha bastat llogar .

un ordinador ja en disposa de dos més.

El curs de pintura inexplicablement ha disminuït la seva matrícula, però
així i tot està prou afiançat.

..
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La novetat d'aquest passat curs ha estat el taller de ràdio, que sense
estar programat es va dur a terme en el passat mes de maig, una vegada
detectada la bona acollida que tendria a partir d'una enquesta passada al poble.
Degut a la gran quantitat de matrícula es van fer dos grups, però per manca de
temps no més va fer el curs el primer grup, quedant ajornat l'altre pel proper
curs. Per tant dins el primertrimestre del proper curs s'haurà d'impartir

Cursos impartits

Curs Matriculats Inicials ND hores
Anglès l 6 5
An lès II 3 3 85
Català 3 2 14
(catalano arlants)
Informàtica 7 6 36
Cuina 13 13 24
Pintura 9 9 64
Astronomia 9 7 12
Art floral 11 11 26
Restauracio mobles A 12 12 28
Restauració mobles B 12 12 28
Ràdio 15 12 30
Ta isseria 8 8 28

L'aigua 4 4 2
TOTALS 112 104 377

Els cursos oferits i que no s'han pogut realitzar per manca de matrícula són els
següents:

MatrículaCurs

oCeràmica
Cata de vins 4
Taller de titelles
Horticultura ecolò Ica 3
Cata de cafè o

Ecològia per a viure millor
Ener ia: SOS la terra s'escalfa o
Viure a Mallorca en el segle XXI o

Despeses escola d'adults. Curs
1999/2000

Total
204000
153600
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Salvador Ri o (informàtica) 86400
Quica Riera (català) 33600
Maria J. Blanco (restauració de mobles) 134400
Patricia linick (tapisseria) 67200
Maria Sun (art floral) 62400
Xisco Bonnin 57600

Lloguer ordinadors 46980
GOB (activitat de l'ai ua) 8500

Gaspar Juan (astronomia) 28800
Lluna nova roduccions (ràdio) 145000
Material curs de cuina 67802
Coordinació 200000
Total.

.

Festa i sopar de Sant Jordi com a cloenda del curs

Aquesta activitat no estat organitzada en col.laboració amb el Patronat
Municipal de Cultura i les despeses han corregut pel seu compte. Per la qual
cosa els ingressos obtinguts en el sopar i en el bar de la festa s'han tomat al
patronat.

Vista aquesta memòria, pel curs 1999/2000 es proposa una oferta
similar a la del curs passat. L'oferta podria quedar de la següent manera:

És de destacar que cada any aquesta festa està més consolidades, al
sopar hi assistiren 200 persones, 50 més que el curs passat, i després a la festa
amb música i focs artificials encara va ser més nombrosa. A les cotxeres de na

Joana Matas i d'en Miquel Ramon s'hi varen exposar els treballs realitzats als
tallers de pintura, restauració de mobles, tapisseria id'art floral. Enguany la
col.laboració en l'organització de la festa per part dels grups que integren el
Patronat de Cultura ha estat més que acceptable, així el bar va ser atès per
membres del grup de teatre Gall de Foc i de Terra Alta, en dos toms. Per altra
banda també es d'agraïr, i molt, la gran col.laboració dels alumnes del curs de
cuina que com cada any fan una gran quantitat d'hores de feina per poder donar
sopart atanta gent.

Resum econòmic de les activitats lectives

Despeses:
Professorat:
Materials:

1.181.500 ptes.
114.782 ptes.

Total despeses: 1.296.282 ptes.

Ingressos:
Ingressos matrícula:

Total ingressos:
148.000 ptes.
148.000 ptes
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Cursos de durada anual: Anglès nivell I i II, catal'a per a no

catalanoparlants, català per a catalanoparlants, pintura, cuina de temporada,
ioga.

Cursos de durada curta o trimestral: informàtica, taller de flors seques,
restauració i declració de mobles, ceràmica, taller d'astronomia, manualitats,
etc.

El pressupost podria quedar així:

Professorat:
Activitats:
Material:

Despeses:
1.200.000

100.000

200.000

Total 1.500.000

Matrícula
Ingressos

200.000

Diferència s , 1.300.000 ptes.

ACTIVITATS LECTIVES 1 DESPESES DE L'ESCOLA DE MÚSICA CURS
99/00
Durant el Curs 99/00 l'Escola Municipal de Música de Puigpunyent ha

desenvolupat les activitats segúents: Llenguatge musical ( 3 nivelLs), Cant
Coral, Piano, Guitarra, Flauta de bec, Jazz i Ball de bot.

El nombre d'alumnes matriculats ha estat de 39.

DESPESES:

Llenguatge musical O:
Octubre 99 7.625
Novembre 99 7.625
Desembre 99 3.600

Gener 00 5.400

Febrer 00 6.000

MarçOO 7.625
AbrilOO 4.800

Maig 00 7.625

Juny 00 4.200

Total

54.500 ptes.
Llenguatge nusical II:

Octubre99 15.250
Novembre 99

Desembre 99

GenerOO

15.250
7.200

10.800
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FebrerOO

MarçOO
AbrilOO

MaigOO
Juny 00

Total

12.000

15.250

9.600

15.250

8.400

109.000 ptes.
Llenguatge musical 1:

Octubre99 15.250

Novembre 99 15.250

Desembre 99 7.200

GenerOO 10.800

FebrerOO 12.000

MarçOO 15.250

AbrilOO 9.600

Maig 00 15.250

Juny 00 8.400

Total

109.000 ptes.

Cant Coral:

Octubre 99 7.625

Novembre 99 7.625

Desembre 99 3.600

GenerOO 5.400
Febrer 00 6.000

MarçOO 7.625
AbrilOO 4.800

Maig 00 7.625

Juny 00 4.200

Total
54.500 ptes.

Guitarra:

Ocubre 99 7.200

Novembre 99 36.000

Desembre 99 7.200

Gener 00 21.600

Febrer 00 36.000

Març 00 28.800

Abril 00 21.600

Maig 00 28.800

Juny 18.000
Total 205200 ptes.
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Piano:
Octubre99
Novembre 99

Desembre 99

GenerOO

Febrer 00

Març 00

AbrilOO

Maig 00

Juny 00

Total

Flauta de bec:
Octubre 99

Novembre 99

Desembre 99

Gener 00

Febrer 00

Març 00

AbrilOO

Maig 00

Juny 00

091310 I

17.880

21.600

12.000

9.600

14.400

22.800

13.600

19.600

16.200

147.680 ptes.

9.600

8.400

2.400

o

12.000
13.400

8.400
12.000

4.800

Total 92.600 ptes.

Jazz

Octubre 99 O

Novembre 99 9.600

Desembre 99 2.400

GenerOO 9.600

ebrer 00 9.600

MarçOO 9.600

AbrilOO 7.200

Maig 00 9.600

JunyOO O

Total 57.600 ptes.

Ball de bot:

74.000 ptes.

Coordinació 20.000 x 10
200.000 ptes.
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Factures
1.- Festa de Balí de bot

2.- Festa Fi de Curs
3.- Instruments

Fom Can Vidal
Fom Can Vidal
Musical Via Roma

Total

15.340 ptes.
7.075 ptes.

49.704 ptes.

COST TOTAL (suma de tots els apartats anteriors): 1.176.199 ptes
Ingressos Curs 99/00:
Per matrícula: 39 x 3.000

Per assistència classe : 09 x 4.500

12x7.500
02 x 3.000

03 x 2.500

01 x 1.500

117.000 ptes
40.500 ptes.
90.000ptes.
6.000 ptes.
7.500 ptes.

Total
COST REAL DEL CURS

1.500 ptes.
262.500 ptes.

1.176.119-262.500 = 913.699 PTES.

ACTIVITATS DE L'ESCOLA DE MÚSICA Curs 00/01

A més del normal desenvolupament de les activitats lectives que li són pròpies i

que estaven especificades a la programació del curs properpassat i a la
introducció d'un Curs de Jazz, dedicat a adults i alumnes aventatjats, que s'han

desenvolupat amb regutaritat io segons el programa establert, l'Escola de
Música ha organitzat i/o participat amb:

Assiste'ncia a dos concerts a Ciutat ( alumnes de piano)
Festa de Ball de Bot i Festa de fi de Curs ubicades a la plaça de l'ajuntamemt i
a la Casa de Cultura.
També l'Escola de música mijantçant la seva representant al Patronat Municipal
de Cultura i la Coordinadora col.labora en l'elaboració del pla anual de Concerts
i activitats musicals.

PROPOSTES PEL CURS 00/01

Durant aquest Curs hi ha hagut una millora respecte al mobiliari de que

disposava l'Escola 1 també a la calefacció, per tal d'anar aconseguint un espai
el més adequat possible a l'activitat que majoritariament es desenvolupa
proposam la instaliació d'unes cortines al fons de la sala per mitigar la
reverberació i també qualque tipus de cortina per la finestra orientada al S.O

Proposam així mateix 1 'adquisició d'instruments de placa i percussió així com

bibliografia per tal d'ampliar la dotació de l'Escola.
Es proposa també incentivar l'assisténcia a Concerts per la qual cosa l'Escola

proporcionaria el transport als alumnes i aquests pagarien la despesa de' -

l'entrada.

Dur a terme un major nombre de Concerts en els que hi participin alumnes i

professors per tal d'engrescar l'alumnat, no tots han de tenir caracter obert ja
que es poden realitzar en el si de 1 'Escola.
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PROGRAMACIÓ CURS 00/01

Les activitats ha desenvolupar són les segúents:

Llenguatge musical O alumnes de 4 a 7 anys.

Llenguatge musical I de 8 a 10 anys

Llenguatge musical II de Il a14 anys

Piano a partir de 8 anys

Flauta de bec. a partir de 8 anys

Cant Coral a partir de 7anys.

JazzAdults i/o alumnes avantatjats

Ball de bot

Els grups de llenguatge musical inicialment creats podríen ésser modificats en

funció del nombre total d'alumnes matriculats.

Quotes a ingressar pels alumnes:

1,- En concepte de matrícula 3.000 ptes.

2.- Només llenguatge musical: 1.500 ptes. trimestrals

3.- Llenguatge musical. i un instrument: 2.500 ptes. trimestrals

4.- Els alumnes de ball de bot sols abonen la matrícula.

5.- Els de cant coral no abonen cap quantitat.

PRESSUPOST CURS 00/01

Assignatura Perioricitat Cost anual

IJenguatge musical O 1 sessió set manal 73.600 ptes.

Llenguatge musical 1 2 sessions setmanals 118.450 ptes.

IJenguatge musical II 2 sessions setmanals 118.450 ptes.
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Cant Coral 1 sessió setmanal 73.600 ptes.

I sessió setmanal 50.000 ptes.

3 hores setmanals 220.800 ptes.

3 hores setmanals 234.600 ptes.

1 hora setmanal 78.200 ptes.

1 hora setmanal 78.200 ptes.

10 mesas 200.000 ptes.

Ball de bot

Piano

Guitarra

Flauta de bec

Jazz

Coordinació

COST DE L'ACTIVITAT LECTIVA: 1.245.900 ptes

DESPESES DE CARÀCTER COMPLEMENTARI:

Material fungible 5.000 ptes.

Bibliografia 15.000ptes.

Intruments 40.000 ptes.

Festes 25.000 ptes.

COST TOTAL PREVIST CURS 00/01: 1.366.400 ptes.

En relació a la proposta, el Sr. Arbona manifesta que el seu grup se sent

absolutament despreciat, ja que no està bé penjar cartells sobre els cursos i obrir

les matrícules abans d'aprovar-se les memòries. Per això no faria falta que
anassin a Ple i bastada que el batle les aprovàs per decret.

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Vots en contra: O.
Abstencions: 4, (Independents).

8.- REPRESENTACIÓ AJUNTAMENTS EN EL CONSELL ESCOLAR

DE LES ILLES BALEARS.

El Grup Popular presenta la següent proposta:

"El Gobierno ha remitido al Parlament el Projecte de llei de.
modificacions de la Llei 9/1998 de 14 de desembre, dels consells escolars de les

Illes Balears, publicada en el BOPIB numo 47, de 19 de mayo de 2000.

La iniciativa parlamentaria del Gobierno ha suscitado una fuerte crítica

de las asociaciones de padres y madres de alumnos. Han denunciado que se
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disminuye la representación de los padres y se rompe el equilibrio entre los
distintos sectores que componen este organismo de participación y consulta.

Algunas asociaciones ya an anunciado que acudiran al Defensor del Pueblo.

La modificación que propone el Gobierno afecta a la mayoria del texto

articulado e incide, de forma especial, en la composición. A este particular cabe
reseñar que los ayuntamientos tienen una muy escasa repreentación. La Ley
actualles reconoce 5 representantes (12'5 %) mientras que la modificación de la
norma reduce esa presencia municipal a 2 representantes (4' 65 %) uno de ellos
del Excmo. Ayuntamiento de Ciutat.

Tan exigua representación contrasta significativamente con los tres

representantes de los Consejos Insulares que, al proponer además el
nombramiento de los Presidentes de los Consejos Escolares Insulares, contarán
con seis miembros en su representación. La reforma legislativa del del Consejo
Escolar de las illes Balears no puede olvidar que quien tiene competencias en

educación (vigilancia, conservación, mantenimiento, dotación de solares para
construcción, que corresponden a los ayuntamientos ) no pueden tener menor

representación que los Consells Insulars, sin atribución alguna en la materia.

En conclusión: si antes los grupos parlamentarios que ahora sustentan al
Gobierno afirmaban que el Consejo Escolar de las Illes Balears estaba

descompensado, eso no se corrige con la modificación de la ley que se propone,
sino todo lo contrario: se acenctúa y precisamente en detrimento de la

representación municipal, que dispondrà de un único representante de todos los

municipios de la part forana y las islas de Menorca, Ibiza y Formentera.

Propuesta de acuerdo:

a) Que el Pleno acuerde dirigirse al Presidente de las Illes Balears para
que se mantenga la actual representación de los Ayuntamientos en el Consejo
Escolar de las Illes Balears, prevista en el artículo 9 de la Ley 9/1998, de 14 de
diciembre.

b) Dar traslado del presente acuerdo a los grupos parlamentarios del
Parlament de les Illes Balears."

El Sr. Arbona diu que el seu grup votarà en contra perquè encara que pareix un

contrasentit, si som conscients del tamany del nostre municipi, difícilment
arribaríem a tenir cap representant en el Consell Escolar. No està prevista la

representació per trams de població i per tant, un municipi petit mai no arribaria
a tenir representants. Per altra banda, el Govern, amb la modificació proposada
pretén que siguin els estaments tècnics els que duguin el pes, més que els

polítics, i això és loable. Per això votaran en contra de la proposta.

Vats a favor: 1, (PP).
Vots en contra: 4, (Independents).
Abstencions: 4, (PSOE).
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9.- PETICIÓ D'ELABORACIÓ D'UN PLA D'ORDENACIÓ DE
RECURSOS NATURALS DE LA SERRA DE TRAMUNTANA.

L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:

L'Ajuntament de Puigpunyent, en sessió plenària sol.licità la declaració de la
Serra de Tramuntana com a parc natural. Ara en consonància amb aquella
declaració sol.licitem l'elaboració del PORN ja que compartim totalment amb el
GOB i amb molts d'altres grups les raons per les quals és necessari garantir els
valors de la Serra i assumim plenament el text que ens han remès, I'aprovació
del qual proposem, que diu així: La Serra de Tramuntana constitueix l'espai
natural més important de les Balears. Aquí se donen cita de forma rellevant
diverses comunitats biològiques, espècies animals i vegetals endèmiques, rares,
interessants o amenaçades, i en qualsevol cas d'alt interès conservacionista.
Igualment alberga paisatges més impressionants de les nostres illes.

Els inventaris d'espais naturals realitzats l'ICONA i I'INESE
coincideixen a destacar l'elevat valor ambiental d'aquest espai, valorant-lo entre
els més interessants de les Balears i identificant la seva clara vocació d'espai
natural protegit.

..

És imprescindible preservar els valors ecològics, etnològics i

paisatgístics d' aquest espai, impedint la transformació negativa d' aquest
territori i a l 'hora possibilitant la reactivació d' activitats tradicionals i la

potenciació de l'economia local d'una forma sostenible a llarg termini.

Davant els elevats valors ambientals de la Serra de Tramuntana, aquest
Ajuntament sol.licita a la Conselleria de Medi Ambient del Govern Balear de
les Illes Balears l'inici de la tramitació necessària per a la redacció i aprovació
d'un Pla d'Ordenació de Recursos Naturals en aquesta zona. Aquest Pla, que
haurà de comptar en la seva redacció amb una important participació.

El Sr. Flaquer demana que s'afegeixin al PORN els 205.000 metres que té el
director de medi ambient del Consell Insular de Mallorca .. El GOB n'està en

contra de l'edificació que s'està fent però no és capaç de dir-ne res.

El batle votarà afirmativament la proposta perquè creu que s'ha de protegir la
Serra de Tramuntana. l està d'acord amb el que proposa el GOB en relació a

l'elaboració d'un catàleg de béns i recursos de la Serra.

El Sr. Flaquer demana si els Independents tenen constància dels béns i recursos

que hi ha a la Serra.

El Sr. Arbona diu que no els recorda de memòria.

La proposta s'aprova per unanimitat dels presents, (9). Per part del Sr.Flaquer
amb la matisatzió feta.

10.- TAXA PER L'ÚS DE LA PISCINA DE SA sÍNIA.

Paper transcripció acords i resolucions



091316

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:

En el BOlB 99 de 12-08-00, fou publicada l'Ordenança fiscal reguladora de la
taxa per l'ús de la piscina de sa Sínia, l'enrada en vigor de la qual era aquell
mateix dia, segons disposa la pròpia Ordenança a la Disposició Final i l'article
17-4 de la Llei d'Hisendes Locals.

En contra del que estableix la llei, I' Ajuntament ha cobrat de forma iI.Iegal
l'esmentada taxa als usuaris de la piscinades que es va posar enservei el 17-06-
00 fins el 12-08-00 és a dir, quasi dues terceres parts de la temporada, ja que es

va dir que l'abonament per temporada cobria el període comprés entre el 17-06 i
el 17-09.

Davant aquesta situació l'Ajuntament hauria de tornar els doblers indegudament
cobrats als usuaris del servei, però creiem que serà dificil perquè possiblement
ningú guardi els justificants dels pagaments fets al seu moment, excepte els qui

.

tenen abonament per temporada, per la qual cosa formulem la proposta d' acord
de tornar als titulars d'abonaments de temporada 2/3 dels doblers pagats i la
totalitat dels doblers pagats per l'abonament de juny i juliol i el 39 % del pagat
pel mes d'agost. l no cobrar l'any que ve cap taxa fins el 12-'8 als usuaris d'un
sol dia, per compensar la malifeta.

Vots a favor: 4, (Independents).
Vots en contra: 5, (PSOE-PP).
Abstencions: O.

11.- ADHESIÓ CAMPANYA PROMOGUDA PER L'ORGANITZACIÓ
PEL MULTILINGÜISME.

L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:

L'I de gener de 1850 es va emetre el primer segell postal modern espanyol. Des
d'aleshores ençà, Espanya ha emès un total de 3.612 segells, dels quals 19 han

portat algun text en català (un 0'52 %) i 11 han portat algun text en gallec o

èuscar (un 0'30%). En conjunt aquets 30 segells emesos en llengües diferents
del castellà només repreenten el 0'83 per cent de tots els emesos en 150 anys.

Aquesta trajectòria espanyola contrasta amb la d'un bon nombre d'estats

plurilingües del mon, que han reflectit en els seus segells la seva diversitat

lingüística interna i d'aquesta forma l'han promoguda dins i fora de les seves

fronteres amb el desig de fer-Ia universal. A Europa són ben coneguts els casos

de Bèlgica (que. emet regularment segells en neerlandès, francès i alemany)
Finlàndia (que n'emet en finès i suec), Irlanda (que n'emet en gaèlic i anglès) i

Suïssa (que n'emet en alemany, francès, italià i romanx).

La Constitució espanyola de 1978 va permetre l'oficialització del català, el

gallec i l'èuscar en els seus territoris històrics, i va imposar a l'Estat el mandat
de respectar i protegir la seva diversistat lingüística interna. És cert que 17 dels
19 segells amb textos en català són posteriors a l'aprovació de la Constitució,
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però entenem que aquestes xifres no permeten parlar d'una prornocio
significativa per part de l'Estat de les llengües diverses dels seus ciutadans.

Proposta d'acord: Com a parlants d'una llengua diferent del castellà, volem
formular públicament la petició que la nostra llengua, el català, així com el
gallec i l'èuscar, siguin incorporades als segells espanyols d'una forma que faci
justícia al seu pes demogràfic, històric i cultural, i que alhora permeti donar un

compliment que no sigui merament testimonial al mandat constitucional de
respecte i protecció de la diversitat lingüística de 1 'Estat. Als voltants dellS Oè
aniversari del primer segell modern espanyol volem demanar al Govern Central
totes les mesures necessàries perquè s'acompleixi un viratge a la pluralitat en la
fins ara uniforme història filatèlica espanyola.

Aquesta adhesió que proposem ja ha estat feta per 14 municipis de les nostres
illes (Alaró, Binissalem, Calvià, Eivissa, Felanitx, Formentera, Inca, Manacor,
Palma, Pollença, Porreres, Santa Eulària des Riu, Son Servera i Villafranca de
Bonany) 141 municipis del Principat de Catalunya i 16 municipis del País
Valencià.

L'adhesió es realitza a través de la pagina que l'Organització pel
Multilingüisme té a Internet. (www.om-plural.org/segells)
El regidor Joan Ferrá assenyala que ja fa mesos que ell tenia aquesta proposta
però que encara no l'havia duita a Ple.

El Sr. Flaquer diu que votarà a favor de la proposta si enlloc de català es fa
referència a la nostra modalitat de llengua.

Vats a favor: 8.
Vots en contra: l, (PP, perquè es mantén el text inicial de la proposta).
Abstencions: O.

12.- DECLARAR JOAQUÍN RABASCO FERREIRA PERSONA NON
GRATA.

L'Agrupació Independent presenta la següent proposta:

En diversos àmbits culturals i polítics de les illes han tingut un ressó important
el decàleg contra la intransigència que el Sr. Rabasco va fer públic, així com la
seva condemna de els actituds xenófobes de l"OCB que aprovà l' Ajuntament
de Llucmajor en sessió plenària del mes d'abril de 2000.

Entenem que emprar la llengua que ens és pròpia en un territori que reconeix
com a tal el català, no pot ser mai una actitud xenòfoba, ni ingransigent, ans al
contrari hauria d'ésser un deure que ens auto imposessin per garantir-ne un ús.
freqüent en tots els àmbits en què ens movem perquè la pressió que sofreix per
part del castellà i d'altres llengües és tal que ha encès llums d'alarma al si de la
Conselleria de Cultura, que parlen del desús cada cop més freqüent a Palma.
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Per això quan llegint el decàleg del Sr. Rabasco no podem evitar que la
indignació sigui el primer sentiment que tenim, perquè sempre passa el mateix
sota la bandera del bilingüisme s'hi amaga el monolingüisme castellà i si no

vegeu els cartells que el AS!, el partit del Sr. Rabasco, té instal.lats a distints
indrets.

El problema, però, rau en què hi ha molts Rabascos i és precís que sàpiguen que
també són molts els qui no compartim les seves tèsis, els que estimem la nostra
llengua i cultura com les més preuades senyes d'identitat que tenim.

No ens agrada el que diu el Sr. Rabasco, i volem deixar constància del seu

rebuig.

El Sr. Flaquer demana si el Sr. Arbona disposa del catàleg a què es fa
referència.
El Sr. Arbona diu que ara mateix no però que li pot passar demà.
El Sr. Flaquer entén que no hi ha motiu per declarar el Sr. Rabasco persona non

grata ja que no ha fet res a Puigpunyent. De la mateixa manera es podria
declarar non grata a Ma Antònia Munar per anar en coalició amb el PNV. No
està d'acord en un 50% amb el que afirma Rabasco però directament als
puigpunyentins no els ha fet res i per tant no hi ha motiu per declarar-li persona
non grata.
El batle explica que no accepta postures com la de Rabasco. Però la societat ha
de créixer i acceptar la pluralitat i persones com aquesta. No obstant, en estar
d'acord amb la postura de fons, votarà a favor de la proposta, però no li agrada
aquesta pol.lèmica.

2) Que el primer graó sigui fins a un consum de 4 m3 per persona i
mes no té cap tipus d'importància, ja que es tracta, com es diu en

els informes, de premiar l'estalviador en front del qui tengui un

elevat consum i, això és el que realment s'estableix. No seria lògic
que el primer graó fos superior als 150 litres/persona/dia, però que

Vats a favor: 8.
Vots en contra: 1, (PP).
Abstencions: O.

PRECS I PREGUNTES.

En Miquel Ramon llegeix una contesta al debat que sobre el tena de l'aigua es

plentejà al Pie de dia 8 d'agostque diu:

Per tal de donar una resposta més completa i rigorosa al'escrit que el
grup independent va llegir en el passat ple de dia 8 d'agost a la proposta de
modificació de tarifes pel subministrament d'aigua potable he de manifestar el
següent:

1) El CIM en el seu informe diu que hi ha 424 escomeses i l'equip de
govern parla d'unes 425, això no és manegar dades distintes, com es

diu a l'escrit del grup independent.
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sigui inferior és un criteri conseqüent amb el principi abans
esmentat. Per altra banda la gran majoria de la població té un

consum inferior als 4 m3/mes i els 150 lipid és un màxim al qual
s'ha de procurar no arribar-hi.

3) Es calcula per persona un consum de 4 m3/mes. Tot el que sigui
superior a aquesta xifra s'entén que no es destina a l'ús personal a

propi d'un habitatge. Per tant, el que és raonable, si volem premiar
l'estalvi, no és incrementar els graons aplicant coeficients
multiplicadors en funció de les persones, sinó fer-ho de la forma
que es proposa. Per altra banda, per les mateixes raons que per
exemple en el consum elèctric, l'increment del nombre de persones
no és mai proporcional amb l'increment del consum, hi ha un
estalvi propi pel fet de compartir l'habitatge.

4) Pel càlcul econòmic de la despesa de personal no té cap tipus de
rellevància que es consideri, per exemple, una persona amb un cost
de 3.000.000,- de pessetes a 3 persones amb un cost d'1.000.000,
de pessetes cada una. Hem de tenir en compte que en els costs de
personal en el nostre municipi s'ha de considerar el personal de
manteniment, administratiu, regidors i sobre tot el de les diferents
empreses que d'una manera a altra intervenen en el control i
manteniment d'aquest servei. Les despeses en aquest capítol no són
ni molt menys elevades i això es pot comprovar perfectament quan
es tanca, cada any, la comptabilitat municipal.

5) Pel que fa als coeficients d'amortització proposats a l'estudi del
CIM i que el grup independent dóna com a bons, he de dir que no

tenen cap tipus de sentit, i això és molt fàcil d'entendre posant
exemples: segons els criteris del grup independent i del CIM la
bomba que hi ha al pou del Cementiri estarà en funcionament i serà
econòmicament eficient l'any 2.049; la xarxa de distribució
funcionarà l'any 2.082 i el dipòsit l'any 3.082. Tot això els aquí
presents, probablement no podrem constatar-ho, però és molt difícil
de creure que sigui així, tenint en compte els antecedents que tenim
amb el tema de les bombes dels pous a de la xarxa de distribució si
consideram tan sols aquest darrer any. Fins i tot amb els coeficients
màxims aplicats és poc probable que es pugui cobrir la vida útil dels
béns, però estan fixats per llei i són aquests els que podem aplicar.
Personalment crec que en molts pocs anys, per exemple, ens

veurem obligats a canviar gran part de la xarxa de distribució, està
molt deteriorada i els materials utilitzats no ofereixen cap tipus de
garantia. L'amortització econòmica d'un bé és un concepte que s'ha
aplicar de forma correcta i fa referència a la vida útil i eficiència del .

bé, no a la vida real del mateix, per tant encara resulta molt més
fàcil entendre que els coeficients proposats pel CIM i el grup
independent són econòmicament inacceptables. Tots a casa nostra
sabem que moltes vegades és més econòmic i pràctic canviar la
nevera, rentadora a cotxe, abans que es facin malbé, per un a una de
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El Sr. Ramon diu que encara no es disposa de totes les factures ja que hi ha
empreses que facturen mensualment. Calcula que a mitjan mes d'octubre,
s'haurà liquidat tot i l'oposició tendrà a la seva disposició a les oficines una

còpia de la liquidació.
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nova, ja que les despeses de manteniment són excessivament
elevades i estalviarem diners fent el canvi.

6) L'únic criteri objectiu i vàlid per saber el nombre de persones per
habitatge és el padró municipal i el grup independent diu que no hi
està d' acord, però no presenta cap altra alternativa. Es recomana per
entendre millor aquest punt la lectura del Reial Decret 1690/1986
d'lI de juliol "Població i demarcació territorial de les Entitats
Locals". Afirmar que "el criteri més just seria considerar les
persones que hi resideixin de forma efectiva tot l'any, estiguin o no

empadronades" és entrar en contradicció amb aquest reial decret.
Per exemple: l'article 54 diu: "Tota persona que visqui a Espanya
està obligada a empadronar-se en el municipi en què resideixi
habitualment. El que visqui a varis municipis s'haurà d'inscriure
únicament on habiti durant més temps a l'any ... ". Art 55 "Són veïns
d'un municipi les persones inscrites en el padró municipal. El
conjunt de veïns constitueix la població del municipi ... ". Art. 73
"Els ajuntaments declararan d'ofici la inscripció en el seu padró
com a veïns de les persones que visquin habitualment en el seu

terme municipal.. .. "". Etc. Etc. Etc. Per tant, no és possible
legalment; residir de forma efectiva a un municipi tot l'any i no

estar-hi empadronat.

7) Dir que el cost de manteniment, reparacions, ma d'obra, etc. s'ha
vist incrementat considerablement els darrers anys, és constatar una

realitat molt fàcil de comprovar, i de la que queda constància anual
a la comptabilitat i liquidació de pressuposts d'aquest Ajuntament.

Com a conseqüència de tot el que he exposat, la conclusió és que cap dels
arguments que conté l'escrit del grup independent son prou rigorosos i
sòlids, i per això no cal, sota el meu punt de vista, considerar-Ios a l'hora
d'aplicar-los a la modificació de les tarifes pel subministrament d'aigua
potable de Puigpunyent.

El Sr.Arbona formula la següent pregunta.

Que ara que s'ha acabat la temporada d'utilització de la piscina de Sa
Sínia, és de I'interés del seu Grup conèixer quins han estat els resultats
econòmics, mitjançant relació detallada dels ingressos i de les despeses
ordinàries per conceptes. Així mateix volem saber les quantitats invertides en

aquesta instal.lació, amb relació detallada; i, finalment el número de persones
que han utilitzat el servei.

Es formulen aquestes preguntes d'acord amb allò que disposa l'article
97.7 del R.O.F.
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El Sr. Arbona continua diguent:

Que és d'interés del seu Grup conèixer les sol.licituds de llicència perocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies, materials de construcció,
escombraries, tanques, puntals, bastides i altres instal.lacions anàlogues ques'han produït des que va entrar en vigor l'ordenança reguladora d'aquesta taxa,així com les quantitats liquidades per tarifes i apartats dins cada tarifa i els
expedients per infracció a l'esmentada Ordenança que s'hagin incoat.

Es formulen aquestes preguntes d'acord amb allò que disposa l'article
97.7 del R.O.F.

El Sr. Bauzá diu que en 24 hores d'antel.lació no hi ha hagut temps per
preparar la documentació demanada. Però en qualsevol moment poden passar
per les oficines municipals i està a la seva disposició.

El Sr. Arbona continua manifestant:
L'Article 172.3 de la Llei de les hisendes locals preveuque les entitats locals
confeccionaran la liquidació del seu pressupost abans del dia 1 de març de
l'exercici següent, que ha d'aprovar el President de l'Entitat, amb informe previd'Intervenció.

Ja que hores d'ara no ens consta que el Sr. Batle-President d'aquestAjuntament hagi aprovat aquella liquidació, d'acord amb allò que disposal'article 97.7 del ROF, formulem les següents preguntes:

Quins problemes, dificultats o causes han impedit aprovar la liquidaciódel pressupost de 1999 en el termini legalment assenyalat?

Quan es calcula que es podrà fer la liquidació de l'esmentat pressupost?
El Sr. Ramon respon que faja uns tres mesos que rebem per aquest tema l'ajutdels serveis d'assistència del Consell Insular de Mallorca. Però que el tema està
un poc embullat. S' espera no obstant, poder tancar el mes que ve.

El Sr. Arbona portaveu del grup independent fa la següent pregunta:

A la sessió ordinària del 24-08-99, la Corporació aprovà -amb els vots en
contra del nostre grup- les retribucions del Batie i Regidors, entre els quals hi
havia el concepte "regidors amb dedicació a temps parcial", que es retribueixen
en 75.000 pessetes per mes.

En aquella mateixa sessió demanarem si es preveia cotitzar a la SeguretatSocial per aquestes quantitats i la resposta va ser que es consideraven
indemnitzacions exemptes de cotització.

Tota vegada que l'esmentat criteri no sembla ajustat a l'article 13 del R.D.
2568/86, de 28 de novembre, d'acord amb allò que disposa l'article 97.7 del
mateix reglament, formulem les següents preguntes:
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L'Ajuntament de Puigpunent cotitza a la seguretat social per les
retribucions que perceben els regidors amb dedicació a temps parcial?

Els membres de la Corporació que a la vegada cobren retribucions
d'altres administracions públiques tenen declarada la comptabilitat?

El Sr. Ramon aclara que cap membre de l'equip de govern percep retribucions
sinó indemnitzacions. I les quantitats percebudes per aquest concepte estan
sotmeses a retencions per no cotitzen a la Seguretat Social.

• El Sr. Arbona demana la relació d'obres que se sol.licitaren dins la
subvenció de 12 milions de la Conselleria de Presidència als municipis de la
Serra de Tramuntana. ¿No s'hauria d'haver sol.licitat per Resolució de
Batlia i per tant, donar-ne compte al Ple?
El batle diu que ja es donarà aquesta informació al grup independent.

• En relació a la climatització de la unitat sanitària que estava prevista als
Pressuposts. ¿Què s'ha fet?
El Sr. Ramon informa que encara res, però que hi ha un acord amb la
Conselleria de Sanitat, la qual finançarà la climatització així com petites
obres de manteniment i millora.

• La senyal de deixar passar a la cruïlla de Sa Vela, ¿quan es col.locarà?
El Sr. Bauzá informa de la visita que va fer l'enginyer de carreteres del CIM
i de l'acord a què s'arribà amb ell de què fos el CIM el que pagàs la
instal.Iació de la senyal.

• En relació a l'Agroturisme de Son Pont, ¿té llicència de funcionament?
El batle contesta que es comprovarà i es contestarà.

• ¿Què es pensa fer per devallar els imposts que en període electoral deien
que eren els més alts de Mallorca?
El Sr. Ramon diu que no es farà res. És més, no quedarà altre remei que
pujar diverses taxes, entre elles la de recollida de fems.

• ¿Quàntes llicències de construcció de vivendes s'han donat als últimos 12
mesos?
El batle diu que es mirarà i es contestarà.

• Finalment, el Sr. Flaquer demana al Sr. Arbona quant cobrava en concepte
de retribució o indemnització?ç
El Sr. Arbona diu que no s'enrecorda.



091323 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 23
D'OCTUBRE DE 2000.

Quan són les 21 '35 hores del dilluns dia 23 d'octubre de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent la Corporació en Ple per celebrar
sessió plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batie,
Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en

legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita
Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart Rosselló
per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- ACTA ANTERIOR.
L'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 26 de setembre de 2000, és

aprovada pels presents per unanimitat, (9).

2.- RESOLUCIONS DE BATLIA.
La Corporació es dóna per assebentada de les resolucions de Batlia dictades des
de la darrera sessió plenària ordinària.

3.- CERTIFICACIÓ NÚM.1 OBRES MAGATZEM MUNICIPAL I
AMPLIACIÓ PATI ESCOLAR.

L'equip de govern formula la següent proposta:
"Vista la certificació núm.l de les obres de construcció d'un magatzem
municipal i ampliació del pati escolar, presentada per l'empresa SAGUIBAL
S.L. i pel director de l'obra, aquest equip de govern proposa aprovar la
certificació presentada, per un import de 3.808.890ptes.-".
La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

4.- CERTIFICACIÓ NÚM. 3 I DARRERA DE LES OBRES
D'URBANITZACIÓ DEL TERCER TRAM DEL CAMÍ DE SA VELA. .

Aquest punt es retira de l'ordre del dia ja que havia estat inclòs per error, atès

que l'esmentada certificació ja es va aprovar en un plenari anterior.

5.- CERTIFICACIÓ NÚM. 4 I DARRERA OBRES ELECTRIFICACIÓ
DEL CAMI DE SA VELA.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Vista la certificació númA de les obres d'electrificació del camí de Sa Vela,
presentada per l'empresa SAMPOL INGENIERÍA y OBRAS i pel director de
l' obra, aquest equip de govern proposa aprovar la certificació presentada, per un

import de 2326.048ptes.-".
La proposta és aprovada per unanimitat, (9).
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6.- CERTIFICACIÓ NÚM. 5 DE LES OBRES D'AMPLIACIÓ I
MILLORA DEL CEMENTIRI MUNICIPAL.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Vista la certificació núm.5 de les obres d'ampliació i millora del cementiri

municipal, presentada per l'empresa SAGUIBAL S.L. i pel director de l'obra,
aquest equip de govern proposa aprovar la certificació presentada, per un import
de 1.987.126ptes.-".
La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

7.- DESTINACIÓ PARTIDA FINS SOCIALS.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"En el pressupost d'aquest Ajuntament hi figura una partida destinada a fins

socials, tota vegada que creim que hi poden haver distints criteris a l'hora de
destinar aquesta quantitat, que ascendeix a 789.442ptes.
Pensam que en lloc de presentar una proposta concreta és millor que sigui cada

grup que suggeresqui un destí i entre tots discutir la millor opció."

El Sr. batie, en representació de l'equip de govern, proposa repartir l'aportació
corresponent a aquest exercici, en un 50% entre Nou-Sud i Projecte Home. A

més, dins el Projecte Home s'estan formant uns monitors precedents de

Paraguai. De moment tenen cobertes les despeses de manteniment i formació i
els vendria bé poder disposar adicionalment de les 300.000ptes.- de l'aportació
de l'Ajuntament. Cal considerar igualment que hi ha joves del poble dins el

Projecte, així com gent vinculada a Nou-Sud.

El Sr. Arbona intervé per mostrar el seu desacord amb la proposta, en el que fa

a l'aportació al Projecte Home. Entén que la partida en qüestió s'ha de destinar

sobre tot a projectes relacionats amb el tercer món. Per tant, és Ilògic que es

destini a Paraguai però no tant quan es destina a Projecte Home, sense deixar de

reconèixer en cap moment la important labor que desenvolupa el Projecte
Home. Per altra banda, als Pressuposts aprovats per a l'any 2000, s'especificava
que la partida es destinaria al Fons Mallorquí de Solidaritat. I si estam adherits

al mateix, enguany, ¿no s'hi destinarà res?
El regidor Miquel Ramon explica que indirectament tota l'aportació aniria a

parar al tercer món, perquè els beneficiats són gent de Paraguai que s'està'
formant aquí, atès que el Projecte té una dimensió internacional. A l'hora de fer

aquesta proposta, el que es plantejaren sobre tot és que l'aportació anàs a gent
que coneguessin.
El batle manifesta que ell entén que compromís legal amb el FMS no n'hi ha.
El Sr. Arbona afegeix que el FMS té diversos projectes al tercer món i els que hi
destinen aportacions poden determinar el projecte concret al qual volen que les
seves aportacions es dirigeixin. Ara mateix no recorda exactament el

compromís que es té amb el FMS però en qualsevol cas, l'adhesió al mateix ha

de suposar fer l'aportació econòmica. Tal vegada es podria canalitzar

l'aportació a Nou Sud a través del Fons si es tracta d'un dels projectes inclosos.

El regidor Miquel Ramon respon que primer s'haurà d'aclarir la mena de

compromís que l'Ajuntament té amb el FMS.

A l'espera d'aquest aclariment, la proposta inicial queda damunt la taula.
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8.- FESTES LOCALS PER A L'ANY 2001.
L' equip de govern presenta la següent proposta:
"Tal com estableix la legislació vigent, aquest Ajuntament té competències per
fitxar dues festes locals pel proper any 2001.
Vist el calendari que la Conselleria de Treball i formació ha remès amb les
festes de la comunitat autònoma, aquest equip proposa com a festes locals:

Puigpunyent:

- Dia 16 d'abril, segona festa de Pasqua
- Dia 16 d'agost, festa de Sant Roc

Galilea:

- Dia 16 d'abril, segona festa de Pasqua
- Dia 8 de Setembre, Nativitat de la Nostra Senyora."

La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

9.- REVISIÓ PADRÓ MUNICIPAL D'HABITANTS.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Tal com estableix la legislació vigent, abans de dia 31 d'octubre, s'ha

d'aprovar la revisió a 1'1 de gener de 1999 del padró municipal d'habitants.

Per la qual cosa l'equip de govern proposa aprovar la revisió del padró
d'habitants tal com està redactada."

RESUM NUMÈRIC GENERAL MUNICIPÀL.
1. Variacions en el nombre d'habitants.

CONCEPTES
Població del municipi a I de gener de 1998

Total
1182

Homes
585

Dones
597

Altes de l' I de gener de 1998 a 1'1 de gener de 1999 121 60 61

Baixes de 1'1 de gener de 1998 a 1'1 de gener de 1999 56 26 30

Variacions per error en el sexe: Altes o o o

Baixes o o o

Població del municipi a I de gener de 1999 1247 619 628

2. Causes de variació en el nombre d'habitants.

CONCEPTESNaixementsCanvis de residènciaOmissionsOefuncionsde/a un del/allnsc.inde.altremuni.

estranger

Altes residents al municipi 5 77 18 21

Baixes residents al municipi 12 41 2

3. Alteracions municipals per canvi de domicili dintre del municipi.
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CONCEPTE Total Homes Dones

Canvis de domicili (entre seccions municipi) o o o

La proposta s'aprova per unanimitat dels presents, (9).

10.- REVISIÓ TARIFES DE RECOLLIDA DE FEMS.

L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Tota vegada que el cost de la recollida domiciliaria de fems ha augmentat, i

que les tarifes que s'apliquen en la actualitat estan estudiades en funció dels

preus de l'any 1998, l'equip de govern, vist l'informe emès per la Comissió

Especial de Comptes, proposa revisar les tarifes, cal tenir especial esment que
s'han fet dos estudis, en funció de la destinació dels residus, si van, tal com

ocorre actualment, a Ses Barraques a bé si la destinació és la incineradora de
Son Reus."

Les tarifes que es proposen són les següents:

TARIFES FEMS 2.001 (Abocador Ses Barraques - Calvià)

ITarifa bàsica lA repartir 10.129.69712.831

definició unitats coef.fix quant.fixa totals

1 Habitatge 598 1 7.673.138

2 plaça 104 0,25 333.615

3 plaça 159 0,2 408.036

4 plaça 20 0,15 38.494

5 plaça 55 0,1 70.572

6 local 2 1 25.663

7 m2 140 0,05 89.819

8 m2 26 0,05 16.681

9 m2 forn 12 0,3 46.193

10 reserva 8 1 102.651

11 local 11 1 141.145

12 habitatge<250 m 30 0,75 288.705

13 habitatge 250-600 m 68 0,5 436.265

14 habitatge>601 m 143 0,25 458.720

totals O 10.129.697

"
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places pesetes
Codi2
Gran Hotel Son Net 48 153.976

Sa Campaneta 6 19.247

Sa Residència 10 32.078

Busch 32 102.651

Son Pont Agroturisme 8 25.663
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Forn Can Vidal

CodilO

La Reserva

Codi 11

Codi3 places pesetes

Es Pont 34 87.253

Sa Taverna de Son Net 50 128.313

La Rosa 20 51.325

Restaurant Galilea 30 76.988

Casa Diana 25 64.157

Sa Nostra

Apotecaria
Fusteria Barcelo

Ferreria Ginard

S'Estany

Mobles Kevin

Joseph Vivien

Codi4 places pesetes

Ba Parroquial 20 38.494

Gimnàs

Perruqueria Martinez

Vetes i Fils

Codi5 places pesetes

Cas Patró 20 25.663

Can Domingo 20 25.663

Es Planet 15 19.247

LaCaixa

Pressupost

RecoIl. Ferns

Mant. Conten. (30 U.)

Codi6 pesetes

John Ulbritch I 12.831

Diego Arango I 12.831

Rec. Voluminos

Elim. Voluminos

Transport

Comp. Diaria

Abocador CalviaCodi 7 m2 pesetes

Ses Cotxeries 140 89.819 Secretaria

Material i sum.

Codi8 m2 pesetes

Estany Galilea 26 16.681

Desplaçaments

Serveis Municipals
Parc Verd
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TARIFES FEMS 2.00 I (Increment abocador Son Reus)

ITarifa bàsica 5.239.611

definiciô unitats coefifix quant.fixa totals

1 Habitatge 598 1 3.968.950

2 plaça 104 0,25 172.563

3 plaça 159 0,2 211058

4 plaça 20 0,15 19.911

5 plaça 55 0,1 36.504

6 local 2 1 13.274

7 m2 140 0,05 46.459

8 m2 26 0,05 8.628

9 m2 forn 12 0,3 23.893

10 reserva 8 1 53.096

Il local Il 1 .73.007

12 habitatge<250 m 30 0,75 149.333

13 habitatge 250-600 m 68 0,5 225.659

14 habitatge>60l m 143 0,25 237.274

Totals O 5.239.611

lA repartir6.637

Codi2 places pesetes

Gran Hotel Son Net 48 79.644

Sa Campaneta 6 9.956

Sa Residència 10 16.593

Busch 32 53.096

Son Pont Agroturisme 8 13.274

Codi 9

Forn Can Vidal

Codi 10

La Reserva

Codi 11

Codi3 places pesetes

Es Pont 34 45.132

Sa Taverna de Son Net • 50 66.370

La Rosa 20 26.548

Restaurant Galilea 30 39.822

Casa Diana 25 33.185

Sa Nostra

Apotecaria

Fusteria Barcelo

Ferreria Ginard

S'Estany

Mobles Kevin

Joseph Vivien

Codi4 places pesetes

Ba Parroquial 20 19.911

Gimnàs

Perruqueria Martinez

Vetes i Fils

La Caixa
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Cas Patró 20 13.274

Can Domingo 20 13.274

Es Planet 15 9.956

Codi6 pese/es
John Ulbritch 1 6.637

Diego Arango I 6.637

Pressupost

Son Reus

Abocador Calvia

Codi 7 m2 pese/es
Ses Cotxeries 140 46.459

Codi8 m2 pese/es

Estany Galilea 26 8.628

El regidor Miquel Ramon explica que el Consell Insular ha comunicat a

l' Ajuntament que a partir de 1'1 de novembre el fems ja s'ha de portar a

l' abocador de Son Reus, i no al de Ses Barraques com fins ara. Per tant, només
caldria presentar una proposta d'una única tarifa per a l'any 2001, i pels dos
mesos que queden de 2000 es giraria un rebut complementari, d'acord amb les
tarifes vigents. Es proposa una tarifa que puja 19.468ptes. S'ha plantejat la
possibilitat de retirar aquesta proposta del plenari d'avui perquè a una reunió
avui matí mateix, s'ens ha comunicat que dia 6 d'aquest mes, el CIM aprovarà
les noves tarifes. No obstant, per evitar problemes, sobre tot de temps, ara es

proposa l'aprovació d'aquestes tarifes i si després resultàs que hi ha molta
diferència amb les aprovades pel CIM, es modificaria el que calgués en base a

un nou estudi econòmic. Per altra banda, tampoc estan aprovats encara els
Pressuposts de la Mancomunitat de Tramuntana, però s'ens ha informat que
l'increment anirà al voltant d'aquest 3'6%. Un altre tema que cal considerar és
el de la recollida selectiva, i per això s'està plantejant una modificació total del
sistema. A la reunió d'avui al matí ha quedat clar que hi ha d'haver una unió de
criteris en quant a ordenances, recollida, etc. Però entretant cada Ajuntament
haurà d'actuar segons els seus criteris. Fins ara, a Puigpunyent, pel que fa als
voluminosos, hi havia una empresa que els treslladava a Son Reus. A partir
d'araja no els admeten. Ija el darrer viatge es va haver de dur a Sta. Margalida
amb el consiguient increment dels costs. Altre tema és que el contenidor s'hagi
de llevar i dur a terme una separació dels materials en origen. Però això encara

és prest per fer-ho. Per tant, ens olvidaríem de les dues tarifes de què parlàrem a'

la Comissió d'Hisenda ija aplicaríem la definitiva.

El regidor Antoni Arbona pren la paraula per recalcar el mal servei que hi ha.
Les empreses recollidores de fems sempre són un problema. Ara, a més, el
servei ha empijorat sobre tot des de la retirada dels contenidors i sobre tot a
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Galilea on el preu del servei encara resulta més car pel que es rep (per exemple,
el Parc Verd també està a Puigpunyent). S'hauria de posar un preu polític per
compensar a la gent de Galilea, Son Serralta o Conques. A més, aquestes tarifes
no estimulen el reciclatge perquè tothom paga el mateix. El Sr. Arbona demana
un nou estudi en coneixer-se les tarifes aprovades pel CIM. Per altra banda, ja
es coneixerà l'IPC del mes de novembre que s'aplicarà a la Mancomunitat.
Demana que es compensi amb un percentatge a la gent dels nuclis fora de
Puigpunyent. Creu que l' esforç del reciclatge hauria de tenir una trascendència
econòmica.

El Sr. Flaquer indica que és molt difícil calcular qui recicla i qui no.

El Sr. Ramon no està massa d'acord amb el preu polític. El cost del servei s'ha
de cobrir ¿com s'ha de repartir? Tocant el tema de Galilea i Son Serralta resulta
que també hi ha zones a Puigpunyent en les quals la recollida no es fa com toca.
A Galilea sí hi ha carrers en què passa això, però n'hi ha d'altres en què la
recollida es fa cada dia sense cap tipus de problema. Per això l'anàlisi no s'ha
de fer per zones sinó per carrers. A més, resulta que a Galilea es realitza un

esforç adicional perquè els serveis municipals tenen ordre de fer tota la ruta
l'endemà de la recollida. Cosa que a Puigpunyent no es fa. Al contrari, la
recollida a Galilea encareix la despesa. No creu que els habitatges que paguen el
25% menys generin maneo fems en aquesta proporció. El problemaés sobre tot

amb l' empresa perquè pagam un servei de primera i el tenim de tercera a quarta.
A Galilea tenim pensat fer un Parc Verd parescut al d'aquí.

Vots a favor: 5, (PSOE-PP).
Vots en contra: 4, (Independents).
Abstencions: O.

11.- INTEGRACIÓ PUNT INFORMACIÓ JlNENIL A LA XARXA
BALEARS DE SERVEIS D'INFORMACIÓ JOVE I LA SEVA
INSCRIPCIÓ EN EL CENS DE SERVEIS D'INFORMACIÓ JOVE.
L' equip de govern presenta la següent proposta:
"D'acord amb el que estableix el Decret 35/1999, de 9 d'abril, pel qual es creen

i regulen la Xarxa Balear de Serveis d'Informació Jove i el Cens de la Xarxa
Balear de Serveis d'Informació Jove (BOCAIB núm. 49, de 20 d'abril de 1999),
i l'Ordre de la Consellera de Presidència de 2 de juny de 1999 (BOIB núm. 81,
de 24 de juny de 1999).
I d'acord amb l'interés de l'equip de govern en potenciar i dinamitzar al màxim
el punt d'informació juvenil creat en el nostre municipi, i per tant dotar-lo de
tots els recursos possibles i exigits per la normativa esmentada anteriorment.
Formulam la següent proposta:

Que el ple acordi sol.licitar l'autorització d'integració del nostre punt.
d'informació juvenil en la Xarxa Balear de Serveis d'Informació Jove i la seva

inscripció en el Cens de Serveis d'Informació Jove."

El regidor Joan Ferrá explica que aquesta integració permetrà rebre una

subvenció anual a més de tota la informació que ja es rep.
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La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

12.- SUBVENCIONS APIMA I COL.LEGI PUIG DE NA FÀTIMA PER
ACTIVITATS EXTRAESCOLARS.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Seguint amb la tradició d'aquest municipi de donar suport a les Activitats
Extraescolars organitzades per l'APA del Col.legi Públic Puig de Na Fàtima,
per tal de donar un complement cultural i lúdic a la formació que reben els
nostres nins a l'escola, i en resposta a la sol.licitud presentada per l'APA,
proposam acordar la concessió d'una subvenció de 1.002.900ptes. a l'APIMA
del CP. de Puigpunyent que respon al pressupost adjunt presentat per
l'esmentada associació.
De la mateixa manera i en recolzament a la tasca educativa de la nostra escola
proposam que s'aprovi concedir la subvenció de 363.410ptes. al Col.legi Puig
de na Fàtima per a la realització de les activitats complementàries de les que
també s'adjunten relació i pressupost."
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PRESSUPOST ACTIVITATS EXTRAESCOLARS
CURS 2000/2001

ACTIVITAT N° HORESX
PESSETES

TOTAL

ANGLÈS 30x2.400 72.000

ANGLÈS II 35 x2.400 84.000

TEATRE 35 x 2.400 84.000

TEATRE II 35 x 2.400 84.000

CERÀMICAI
MANUALITATS

35 x2.400

35X 1.500

84.000

52.500

79.200PINTURA 33x 2.400

PINTURA II 64ex2.400 153.600

PSICOMOTRICITAT
I

46'5 x 2.400 111.600

PSICOMOTRICITAT
II

52'5 x 2.4.00 126.000

ESPORT 30X.2.400 72.000

CONTES
BIBLIOTECA

TOTAL
1.002.900

SORTIDES, VISITES CULTURALS 1 ACTIVITATS PROPOSADES PEL

CLAUSTRE.

El Claustre proposa les següents activitats complementàries:
20/10/00 Festa de les Verges (bunyolada). Escola-Puigpunyent
02/11/00 Teatre: L'experiència Verne. Alumnes de 2n i 3r Cicles de Primària.

12 hores. Teatre Municipal de Palma.
16/11/00 Excursió a Valldemossa per a visitar: - E.P.: Costa Nord (exposició i

projecció sobre la Serra de Tamuntana al mateix temps presentació del

personatge de l'Arxiduc Lluis Savador i la seva influència a Mallorca). Activitat

integrament subvencionada.
- E.I. Visita i diada a l'ermita.

19/12/00 Teatre :Alícia de Lewis Carrol. Alumnes d'E.I. i 1er. C. de Primaria.

11.30 hores. Teatre Municipal de Palma.

20 a 22/12/00 Muntatge del Betlem. Tot l'alumnat. Ajuntament de Puigpunyent;
23/02/01 Festa del Carnestoltes. Tota l'Escola. Placa de Son Bru i Recinte -

escolar.

12/03/01 Teatre: Oh, que bo!. Alumnes d'E.I. i ir. Cicle de P. 11.00 hores.

Teatre de la Llar d'ancians de Palma.

20 aI23/03/01 Taller: La música pintada. Alumnes de 2n i 3r Cicle. Fundació
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la Caixa. Palma

26/03/01 Teatre anglès: Little red. Alumnes de 2n i 3r Cicles de Primària. 11.00
hores. Teatre de la Llar d'ancians Palma.

10/04/01 Elaboració:- de panades 2n i 3r. Cicles de primaria.
de crespells EJ. i primer Cicle de Primària.

11/04/01 Berenada dels crespells i les panades elaborats.
23 a 27/04/01 Setmana Cultural:

-23/04/01 Taller: El museu a l'escola: les formigues. EJ. i ir. C.P.
Escola.

-25/04/01 Taller de descoberta forestal: Viu el bosc. Escola de medi de Can

Tàpara.
Tots els alumnes. Can Tàpara. Palma.
- Durant la setmana: Investigació: Descobrint el passat. Taller

organitzat per "La Caixa" amb la col.laboració de l'Associació de la

3a Edat de Puigpunyent. Alumnes de 3r. Cicle de Primària. Escola.
27/04/00: Recitat de poesia- Tot l'alumnat. Escola.

04/05/00. Excursió a la Trapa: Descobrim La Trapa. Alumnes de 2n i 3r

Cicles de P. Tot el dia. Excursió als voltants: Alumnes d'E.!. i Ir.

Cicle de Primària.

11/12/13/06/00. Acampada. Casal de s'Olivaret. Alaró:

Educació Primària i EJ. (4 i 5 anys) tres dies i

dues nits. Educació Infantil (3 anys) un dia.

15/06/00. Sopar de Fi de Curs: Amb la participació de tots els estaments de la
Comunitat Educativa.

Viatge de fi d'estudis: Alumnes de tercer Cicle de Primària. Data, destinació i

programació encara per determinar.

COMPLEMENTÀRIESPRESSUPOST DE LES ACTIVITATS

PROPOSADES PEL CLAUSTRE.

Activitats que es proposa subvencioni l'Ajuntament:
Festa de les verges
Teatre: L'experiècia Verne: Entrades

Transport
7%IVA
Total
Excursió: Valldemossa (visita COSTA NORD):
Transport
7%IVA
Total
Teatre: Alícia de Lewis Carrol: Entrades

Transport
7%IVA
Total
Betlem
Festa: del Carnestoltes
Teatre:Oh, que bo!- Entrades
- Transport (A.Carbonell)

15.000
13.800

18.000

1.260

33.060 ptes.

24.000
1.680

25.680 ptes.
24.000

18.000

1.260
33.260 ptes.

5.000
50.000

16.500

18.000
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7%IVA

Total
1.260

35.760

Audició: La música pintada- Entrada
- Transport
7%IVA
Total
Teatre: Litle Red:- Entrades

Transport
7%IVA

Total
Elaboració panades i crespells
Excursió:Can Tàpara: Transport
7%IVA
Total
Taller: La Trapa:- Entrades

.

- Transport
7%IVA
Total
Total activitats subvencionades AJUNTAMENT

1.000

18.000

1.260

20.260 ptes.
15.180

18.000

1.260

34.440 ptes.
15.000

44.000

3.080
47.080 ptes

10.350
36.000
2.520

48.870 ptes.
363.410 ptes.

CERTIFICACIÓ NÚM.1 I ÚNICA DE LES OBRES
D'INSTAL.LACIÓ ELÈCTRICA DEL CAMP DE FUTBOL.

"Vista la certificació núm. 1 i única de les obres d'instal.lació elèctrica del camp
de futbol, presentada per l'empresa Sampol Ingeniería y Obras, S.A., aquest
equip de govern proposa aprovar la certificació presentada, per un import de

7.817.351ptes.".
La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

Activitat que es proposa subvencioni L'APIMA:

Acampadafi de curs:- Estància S'Olivaret (Primària i EJ. (4 i 5 anys)264.6°o
EJ.3 anys 12.000

Total
- Transport:- anada (Primària i EJ. 4 i 5 anys)
- íd (E. 1.3 anys) 18.000
- Tomada tots 48.000

7% IVA 6.440
Total 98.440 ptes.

276.600 ptes.
26.000

La proposta s'aprova per unanimitat, (9).

Una vegada tractats tots els punts de l'ordre del dia i abans de passar al torn de

precs i preguntes, el batle demana si hi ha qualque proposta a presentar per la
via d'urgència.

L'equip de govern presenta la següent proposta, la urgència de la qual és

apreciada pels presents per unanimitat, (9):
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- REVISSIÓ TARIFES TAXA SUBMINISTRAMENT AIGUA POTABLE.

Apreciada la urgència de la proposta per unanimitat, es passa al debat d'aquest
punt.
El Sr. Miquel Ramon explica que, segons la Resolució del conseller

d'Economia, Comerç i Indústria del Govern Balear, de data 25 de setembre de

2000, els coeficients emprats en l'estudi econòmic no eren d'amortització sinó
de manteniment, i fixos, no es podien incrementar. S'havien calcultat

300.000ptes.- anuals de manteniment, quan la realitat és que al nostres estudis
surten uns costs d'1.700.000ptes.-. S'ens va proposar aportar les factures

corresponents a les despeses de manteniment. La proposta és modificar el punt
8.4 de l'estudi quedant igual el demés.

D'acord amb la Resolució de dia 25 de setembre de 2000 de la
Conselleria d 'Economia, Comerç i Indústria del Govern de les Illes Balears, per
la qual no s'autoritzen les noves tarifes del servei de subministrament d'aigua
potable a Puigpunyent, i després de consultar amb els tècnics d'aquesta
Conselleria per tal de resoldre les deficiències que presenten els informes del
C.I.M. i de l'Ajuntament de Puigpunyent, se proposa modificar el punt 8.4

(Depeses per a la conservació d'obres i instal-lacions) de l'informe del C.LM. i
els punts 1 i 2 de l'apartat "Observacions a l'estudi redactat pels tècnics del
Consell Insular" de l'informe de l'Ajuntament, per la qual cosa quedaria
redactat de la següent manera.

8.4 Depeses per a la conservació d'obres i insta"'acions

Aquest capítol contempla tots els costos de manteniment d'unes instal·lacions.
Si bé els càlculs de costos se solen fer per conceptes i segons uns coeficients per
cadascun prèviament definits, tenint en compte l'experiència d'aquests dos
darrers anys i la realitat de l'estat actual de les instal-lacions, les despeses que se

proposen son de total pessetes UN MILIÓ SET-CENTES SET MIL, TRES
CENTES VUITANTA (1.707.380,-).

Els motius que expliquen l'important increment respecte a les 300.957,
que resultarien d'aplicar els coeficients de manteniment que proposa el C.LM.
són:

1) Despesa real dels darrers anys. S'adjunten factures dels anys 1.999 i 2.000

per un valor d'uns 12.000.000,- de pessetes. No tots els conceptes facturats
es poden considerar despeses de manteniment, alguns són noves inversions,
però totes les despeses han vingut motivades per reparacions o substitucions
de materials i instal-lacions ja existents, o millora del servei pel
subministrament d'aigua potable.

2) Obra Civil (Dipòsit). En el futur immediat serà necessari canviar el

comptador i substituir-lo per un nou que sigui electrònic i en mes

prestacions, degut el mal estat del que hi ha en aquests moments. Per altra
banda urgeix fer una reparació al mur del Dipòsit. També seria necessari fer
una sèrie de petites modificacions i millores dintre el Dipòsit, com per
exemple la sortida de l'aigua i la cloració.

3) Mecanismes d'elevació (Bombes). Aquests darrers anys s'han fet

importants despeses en aquest sentit i s'ha millorat molt la situació anterior,
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però hi ha algunes modificacions o substitucions que haver de fer, com

per exemple, canviar els comptadors dels pous de Son Bru i Siquiola,
fer una sortida d'aigua nova en el pou de Sa Siquiola i substituir la
bomba del pou del Cementiri per què està sobredimensionada.

4) Xarxa de Distribució. De totes les instal-lacions, sense cap tipus de dubte, i

juntament amb el clavegueram, és la que està en pitjor estat i molt

probablement les despeses de manteniment per aquest concepte aniran

augmentant any darrera any. És probable que, fins i tot, ens tinguem que
plantejar anar canviant gran part de la xarxa en un futur immediat. Els

materials, obres i criteris emprats per fer la xarxa no són els mes indicats i
això fa que contínuament hagi fuites i rompudes que ocasionen a més
d'elevats costos, importants molèsties a la població.

MODIFICACIÓ TARIFES SUBMINISTRAMENT AIGUA POTABLE.

L'Equip de Govern presenta al Ple l'aprovació de la següent proposta: D'acord
amb l'estudi econòmic duit a terme pel Servei d'Enginyeria Industrial del CIM,
així com els annexes redactats pel propi Ajuntament, als efectes de legalitzar les
tarifes de subministrament d'aigua potable, es proposa al Ple l'aprovació de les

següents tarifes:

1) Tarifes progressives:
a) Quota de consum pet graons:

- Consum per comptador i mes, fins a 4 m3 a 45 ptes/m3
- Consum per comptador i mes, superior a 4 m3 i
inferior a 11 m3.................................................................. a 100 ptes/m3
- Consum per comptador i mes, superior all m3............. a 300 ptes/m3

Totes aquestes tarifes estan referides a habitatges de cap o d'una persona.

En els habitatges de 2 persones s'incrementarà en 4 m3 cada un dels graons
mantenint el mateix preu. Queda per tant la següent taula:

- Consum per comptador i mes, fins a 8 m3 .

- Consum per comptador i mes, superior a 8 m3 i

inferior a 15 m3 .

- Consum per comptador i mes, superior a 15 m3 .

a 45 ptes/m3

a 100 ptes/m3
a 300 ptes/mô,

Progressivament s'incrementarà en 4 m3. cada un dels graons per cada persona
que hi hagi més a l'habitatge. D'aquesta manera els graons per habitatges de 3

persones seran fins a 12 m3. el primer, de 12 a 19 m3 el segon i de més de 19
m3 el tercer; i així successivament per habitatges de 4, 5, 6 .... persones.

Per altra banda tots els comptadors on no hi hagi habitatge, que estiguin
•

connectats a solars, la tarifa proposada és uniforme, i a partir del primer m3

sigui de 300 ptes/m3. Això queda justificat pel fet que s'ha de donar prioritat
als habitatges i comerços abans que als solars, tal i com també estableix

l'Ordenança Municipal Reguladora del Servei d'Aigua Potable.
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b)Quota de servei. Segons els informes annexes de I' Ajuntament, se proposa
una quota de servei per abonat i mes de 170,- pessetes independentment del
nombre de persones que hi hagi a l'habitatge.

c)Quota de manteniment de comptadors. Pel mateix raonament de l'apartat
anterior la quantitat proposada és, també, de 170,- pessetes per abonat i mes

independentment del nombre de persones que hi hagi a l'habitatge.

2) En el capítol de noves escomeses es proposa el preu que fixa l'estudi del
C.LM. que és de 25.000 ptes. per quota d'enganxo

3) Referent en el capítol de clavegueram l'estudi econòmic del Consell Insular
no proposa cap revisió de tarifes. Aquest Ajuntament, en canvi, creu convenient

augmentar també les tarifes en proporció a com s 'ha fet amb les aigües netes. El
cost de manteniment, reparacions, mà d'obra, etc., s'ha vist incrementat
considerablement aquests darrers anys i l'estat actual de la xarxa indica
clarament que les reparacions i per tant els costos de manteniment aniran
augmentant considerablement els propers anys, per tant, proposem per
comptador i mes, independentment dels distints graons de la quota de consum,
les següents.

- fins a 8 m3 .' .

- Més de 8 m3 fins 15 m3 .

- Mes de 15 m3 .

30 ptes/m3
60 ptes/m3

100 ptes/m3

4) Se proposen les següents tarifes que s'han d'aplicar als comercos.

establiments. restaurants, etc, que hi ha actualment connectats a la xarxa:

- Comerços i establiments esportius: s'aplicarà la mateixa que als habitatges de
2 persones.
- Bars i forns: s'aplicarà la mateixa que als habitatges de 3 persones.
- Restaurants: s'aplicarà la mateixa que als habitatges de 4 persones.
- Residència/Hotels: s'aplicarà en funció del nombre de places.

Aquestes tarifes estan basades amb l'estudi que s'ha fet durant tot un any del
consum reial enregistrat per aquests establiments.

En el cas de nous comerços o establiments s'analitzarà cada cas en concret.
Hem de tenir present que degut a les dimensions del nostre municipi són molt

pocs els casos de què parlem i per tant, molt fàcils de dur a terme un estudi
concret per cada cas.

Es proposa igualment la remissió de l'estudi econòmic i el present acord a la
Comissió de Preus als efectes de la seva aprovació.

La proposta s'aprova per 5 vots a favor (PSOE-PP) i amb les abstencions dels
integrants de l'Agrupació Independent (4).
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PRECS I PREGUNTES.

• El regidor Antoni Arbona demana informació sobre l'horari de la consulta
del metge.
El Sr. Flaquer li respon que està oberta de 10 a 12 hores. S'ha reduit una

hora respecte de l'horari anterior que era de 10 a 1.
El Sr. Arbona demana per què s'ha reduit una hora. Per altra banda té
constància que a Galilea i Puigpunyent no s'obre la consulta fins que arriba
el metge i la gent espera defora i fins i tot unes quantes vegades s'ha passat
consulta davalll'arbre.
El Sr. Bauzá respon que això va passar perquè el metge s'oblidà la clau i no

va voler baixar a cercar-la.

• El Sr. Arbona demana quins criteris se segueixen a l'hora de repartir les
claus dels diversos locals municipals. Els monitors, ¿en tenen?
El Sr. Ferrà respon que sí.

Segons el Sr. Flaquer, el problema és que no se sap qui té les claus perquè
es pot controlar a qui es dóna la clau però no si aquesta persona en fa

còpies. Llavors passa el que passa, que es fan festes i sopars i es deixen els
locals en un estat lamentable.

• El Sr. Arbona demana com s'ha realitzat la participació de I'Ajuntament a

les Festes de Galilea ¿via subvenció a la Comissió de Festes o bé pagant les
factures?
El Sr. Ramon respon que de les dues maneres i que pròximament es

disposarà de la liquidació.

• El Sr.Arbona informa que a Galilea no s'ha posat cap cartell de les Jornades

Agrícoles.
El Sr. Ramon respon que s'entregaren al personal de manteniment de
I' Ajuntament perquè es col.locassin.
El batle suposa que tal vegada, amb les pluges dels darrers dies, hagin pogut
caure.

El Sr. Arbona reitera que la gent de Galilea se sent marginada. No té sentit

enviar cartells per tot Mallorca i que la gent de Galilea no estigui enterada.

En aquest sentit, el Sr. Llaneras diu que és impossible que l'aigua s'en

dugués un cartell col.locat al tauló del bar.

• El Sr. Arbona demana per què es tomà l'arbre que hi havia davant les cases

de Sa Sínia.
El Sr. Bauzá respon que no hi podia estar i de fet hi ha el compromís de

substituir-lo.

• El Sr. Arbona demana per què no s'ha passat la informació de les despeses
corresponents a aquest mes.

El Sr. Ramon respon que per causa de les vacances de la secretària es

passaran al pròxim Ple.

• El Sr. Arbona demana com està el tema de la targeta ciutadana i si s 'ha

signat el conveni amb I'Ajuntament de Palma.
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El batle informa gue és probable gue se signi el mes de novembre si els

problemes legals se subsanen.

• El Sr. Arbona demana gue guan es produeix una visita institucional al

municipi s'informi al proper Ple.
El batle informa de la visita de la consellera de Sanitat, amb la gual es parlà
de fer un nou centre de salut, en un solar cedit per I' Ajuntament.
El Sr. Arbona demana per guè es vol construir un centre de salut nou si per
altra costat es redueix l'horari del metge.
El Sr. Flaguer aclara gue la decissió de reduir l'horari del metge no

correspon a l'Ajuntament sinó gue es pren des de Palma en funció de les

estadístigues.
El batle continua dient gue una altra visita fou la de la consellera de Medi

Ambient, aprofitant la repoblació forestal. Amb el conseller d'Interior se

signà un conveni de subvenció de 150.000ptes.- en matèria de protecció
civil. I amb la consellera de Benestar Social es realitzà una visita a la

residència de gent gran.

• El Sr. Bauzá demana al Sr. Arbona informació sobre el camí de Can Fonya.
¿Quin compromís hi havia amb el propietari?
El Sr. Arbona respon gue la propietària havia d'assumir el cost de l'asfalt i

nou traçat perguè era la única beneficiada. No recorda, no obstant, si aguest
acord es va fer constar per escrit.

I sense haver-hi més temes gue tractar, guan són les 23 hores, el batle
aixeca la sessió, de la gual s'estén la present acta, donant fe jo, com a

secretària.

Paper transcripció acords i resolucions



091340

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE DIA 5 DE
DESEMBRE DE 2000.

Quan són les 21 '35 hores del dimarts dia 5 de desembre de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent, la Corporació en Ple per celebrar
sessió plenària extraordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del
batle, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats
en legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Juan Ferrá
Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas, Sra. Jerita
Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr. Gabriel Genovart
Rosselló, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per
part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

l.APORTACIONS AL CONSORCI D'AIGÜES DE PUIGPUNYENT.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Havent-se acordat a la reunió del Consorci d' Aigües de Puigpunyent celebrada
el dia 23 de novembre de 2000, formalitzar un contracte de préstec amb les
condicions establertes al Conveni de col.laboració financera entre les
Conselleries de Medi Ambient i d'Hisenda i Pressuposts de la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears i un grup d'entitats financeres per al finançament
de les actuacions urgents en matèria d'abastament d'aigua dels consorcis
d'aigües,

Considerant que a l'esmentat conveni la CAlB es compromet a finançar, com a

mínim el 50% de tota la despesa derivada de la formalització del préstec,

Atès que, en conseqüència, la despesa restant correrà a càrrec de l'Ajuntament
de Puigpunyent,

Es proposa al Ple el següent:

Primer.- Comprometre's a dotar el Pressupost per a l'any 2001 amb crèdit
suficient per atendre les obligacions que pertanyen a l'Ajuntament de

Puigpunyent, derivades de la subscripció del contracte de préstec per al

finançament de les actuacions urgents en matèria d'abastament d'aigua duites a

terme dins l'àmbit del consorci d'aigües de Puigpunyent."

El Sr. Arbona comenta que pareix esser que a la reunió es parlà d 'una aportació
de la CAlB que no es reflexa a la proposta. Es parlà d'un 75% i de 50 milions.
El Sr. Ramon diu que hi ha possibilitat de què sigui una aportació d'un 75%. És
concertarà un préstec de més de 1.000 milions a repartir entre tots els consorcis.
S'ha calculat que per Puigpunyent bastaran uns 50 milions. Tal vegada no

Paper transcripció acords i resolucions



091341 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

s'emprim íntegrament. Està escrit que la CAlB es compromet a finançar com a
mínim un 50%. No obstant, la intenció de la Direcció General de Recursos
Hídrics és de què la financiació sigui fins a un 75%.
El Sr. Arbona diu que només es parla a la proposta d' aportar l' any 2001. Però ¿i
els anys següents? El compromís d'aportació hauria de ser per a tots els anys
que es necessiti.
El Sr. Ramon diu que aquesta és una qüestió més bé tècnica, d'implicació de
l' Ajuntament per a l' any 2001.

La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

2.- EXPEDIENTS DE MODIFICACIÓNS PRESSUPOSTÀRIES.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
"Atesa l'existència d'una sèrie de despeses imprevistes per fer front a les quals
no existeix consignació pressupostària suficient a la corresponent partida,

Considerant que hi ha diverses partides pressupostàries respecte de les quals
està previst que no s'esgoti el crèdit pressupostari, bé perquè aquest es

considera excessiu per atendre les obligacions previstes fins a final d'any, bé
perquè es considera que no es contreuran més obligacions amb càrrec a les
mateixes.

Atès, per tant, que es tracta de despeses que no es poden ajornar fins al proper
exercici sense perjudici dels interessos municipals i que existeixen diferents
partides pressupostàries que es poden donar de baixa total a parcialment, ja que
no estan compromeses i, a més, la seva reducció no pertorba el correcte
funcionament del servei,

Es proposa al Ple el següent:

Primer.- Aprovar els següents expedients de transferència de crèdits:

1.- Transferència de crèdits.

N° partida Concepte Import.

511.21000 Conservació i
manteniment.

5.715.184.-

Finançament.

N° partida Concepte Import.

011.33000
121.62300
121.62500
452.62301
611.22708
611.33100

Interessos préstecs
Inversió en maquinària
Inversió en mobiliari
Avacuació aigües poliesp.
Servei recaptació CAlB
Formalització préstec

900.000.-
160.000.-
50.000.-
300.000.-
3.000.000.-
500.000.-
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911.46300 Transf.Mancom.Tramunt. 805.184.-

TOTAL 5.715.184.-

2.- Transferència de crèdits.

N° partida Concepte Import.

222.22000 Material ordinari 300.000.-

Finançament.

N° partida Concepte Import.

412.62500 Inversió en mobiliari 300.000.-

3.- Transferència de crèdits.

N° partida Concepte Import.

313.16000 Seguretat Social 1.761.630.-

Finançament.

N° partida Concepte Import.

451.62300
451.62301

Climatització sala música
Ràdio Local

1.514.380.-
247.250.-

TOTAL 1.761.630.-

Segon.- Publicar aquestes modificacions pressupostàries al BOIB per un termini
de quinze dies, durant els quals els interessats podran examinar I' expedient- i
formular les reclamacions que considerin oportunes."

La proposta és aprovada per unanimitat dels presents, (9).

3.- MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DE L'AGRUPACIÓ DE
VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL I DEFENSA FORESTAL DEL·
MUNICIPI DE PUIGPUNYENT.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
"La proposta de modificació del Reglament d'Agrupacions Locals de
Voluntaris de Protecció Civil, que es presentà al Ple celebrat el passat dia 26 de
setembre, quedà damunt la taula en esser acceptades diverses observacions al
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text del mateix, formulades per l'Agrupació Independent. S'acordà així mateix
tornar remetre el Reglament a la Conselleria d'Interior per tal d'esmenar les
deficiències assenyalades.

Considerant que les esmentades deficiències ja han estat subsanades,

Es proposa al Ple el següent:

Primer- Aprovar inicialment el nou text del Reglament, així com la seva

publicació al BOCAm als efectes de la presentació de suggerències i
reclamacions pels interessats."

En concret, les modificacions que es proposen, respecte al Reglament publicat
al Born de data 22/02/00, són les següents:

a) El nom del Reglament es modifica. Passa de ser "Reglament de les
Agrupacions Locals de Voluntaris de Protecció Civil de la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears" a dir-se "Reglament de I'Agrupació de
Voluntaris de Protecció Civil i Defensa Forestal del municipi de
Puigpunyent". El nom queda modificat en el mateix sentit en les diverses
ocasions en què se cita aillarg de l'articulat del Reglament.

b) Art.2.I. On diu "persones físiques, majors d'edat, residents en el
municipi ...." ha de dir "persones físiques, majors d'edat, residents o no en
el municipi .... ".

c) A l'article 10, paràgrafprimer s'afegeix el següent: "Una vegada que sigui
escoltada I' Assemblea General de voluntaris que són qui l'elegiran."

d) Se suprimeix el paràgraftercer de l'article 15.
e) Art.17.I. On diu "Podran vincular-se a l'Agrupació les persones físiques,

residents en el municipi..." ha de dir "Podran vincular-se a I' Agrupació les
persones físiques, residents o no en el municipi ... ".

f) Art.23, primer paràgraf. On diu "Govern Balear" ha de dir "Govern de les
Illes Balears".

g) Art. 35. S'afegeix un darrer paràgraf a l'article que diu "El voluntari de
Protecció Civil haurà de complir un nombre mínim d'hores,
compromeses de mutu acord amb I'Agrupació, i que no podrà ser
inferior a 60 hores anuals, contant com a tals la suma de les hores de
formació i intervenció."

h) ArtA8. El punt D) que deia "Per la pèrdua de la condició de veí", queda
anul.lat,

i) De la disposició final, queda suprimit el punt 1.

S'afegeix l'annexe I amb la relació de voluntaris.

La proposta és aprovada per unanimitat dels presents, (9).

4.- CONVENI TARGETA CIUTADANA.
L'equip de govern presenta la següent proposta:
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"En el Ple celebrat el passat dia 28 de març, es va acordar, per unanimitat dels
presents, subscriure amb l'Ajuntament de Palma un Conveni perquè el cost del
transport en bus dels ciutadans de Puigpunyent siguin similars als de Palma,

Mantingudes converses amb els resposables de l'Ajuntament de Palma i de
l'EMT de Palma,

Es proposa al Ple el següent:

Primer.- Subscriure amb l'Ajuntament de Palma i I 'Empresa Municipal de
Transports de Palma de Mallorca, S.A. el conveni que s'adjunta als efectes de
possibilitar l'ús de la targeta ciutadana als veïns de Puigpunyent, amb les
aventatges i condicions que s'especifiquen en l'esmentat conveni.

Segon.- Facultar el Sr. batle de Puigpunyent per la firma del conveni."

El text del conveni és el següent:
"TARJETA CIUTADANA
CONVENIO INTERMUNICIPAL

En la Ciudad de Palma de Mallorca a veinte de octubre de 2000

REUNIDOS:

De una parte, el Ilmo. Sr. D. JUAN FAGEDA AUBERT, provisto de DNI no

402124445, actuando en nombre y representación del Excmo. Ayuntamiento de
Palma de Mallorca (NIF P0704000I), en su.condición de Alcalde-Presidente de
la Corporación Municipal, asistido del Secretario General de la misma D.
AGUSTIN F. ESTELA RIPOLL.

Y de otra, el Ilmo. Sr. D provisto del DNI nO
actuando en nombre y representación del Excmo. Ayuntamiento de
PUIGPUNYENT NIF P0704500H, en su condición de Alcalde - Presidente de
la Corporación Municipal, asistido de la Secretaria General de la misma D.
Maria Eulalia
Mas Espinosa
y, D. PEDRO F. ALVAREZ CHILLIDA, provisto de DNI nO 43011583L
actuando en nombre y representación de la EMPRESA MUNICIPAL DE
TRANSPORTS DE PALMA DE MALLORCA S.A. NIF A07152515) en su
condición de Presidente de dicha entidad.

MANIFIESTAN:

El Ayuntamiento de Puigpunyent se halla interesado en subvencionar el

transporte urbano colectivo de viajeros que presta la EM en Palma, respecto dé -

sus vecinos, en iguales condiciones que el Ayuntamiento de Palma de Mallorca
tiene establecidas para sus residentes, a través de las posibilidades que ofrece la
tecnología aplicada a su 'Targeta Ciutadana".
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El Ayuntamiento de Palma y la EMT-Palma se hallan dispuestos a prestar su
colaboración al objeto de hacer efectiva la voluntad del Ayuntamiento de
Puigpunyent.

En su consecuencia, reconociéndose ambas partes la capacidad legal necesaria
para formalizar el presente documento.

CONVIENEN:
Primero.- El Ayuntamiento de Puigpunyent interesa inicialmente el
reconocimiento para sus vecinos de los siguientes perfiles .. residente, escolar y
carnet gran (B).

Al usuario de la "Targeta ciutadana" con perfil reconocido por el Ayuntamientode Puigpunyent se le aplicarán las mismas tarifas que las establecidas en el
cuadro tarifario de lineas urbanas de la EMT para los residentes en Palma,
vigente en cada caso .

. En su consecuencia el Ayuntamiento de Puigpunyent subvencionará la
diferencia entre la tarifa de perfil "no residente" y la reconocida y aplicada al
vecino de su municipio. que en la actualidad ('VA incluido) son las siguientes:

Perfil
(*) No residente
Residen
Escolar
Camet Gran (B)

75
50 100
25 125

Tarifa
150
75

Diferencia a subvencionar

(*) El Ayuntamiento de Palma ya subvenciona en 25,-ptas. a los no residentes
que dispongan de'''Targeta ciutadana"

El cuadro tarifario que antecede es el actualmente vigente (BOIB N° 95 de
03.08.00), que en cada momento se adaptará a las tarifas que vaya aprobando el
Ayuntamiento de Palma.

Segundo.- La EMT-Palma se compromete a aceptar las cancelaciones (pago de
tickets) que se realicen en su flota a través de la "Targeta Ciutadana",
reconociendo los perfiles interesados por el Ayuntamiento de Puigpunyent y
aplicando, en su consecuencia, el régimen tarifario especifico de los mismos.

A tal efecto el Ayuntamiento de Palma procederá a introducir la modificación
del Software de 'Targeta ciutadana", que permita reconocer los perfiles a que se
refiere el apartado anterior.

El reconocirmento del perfil de residente en el Municipio de Puigpunyent
supone el disfrute de transbordo gratuito entre lineas urbanas de la EMT-Palma
dentro de los 90' siguientes al primer embarque, sin costo alguno facturable.

La EMT-Palma asume la comisión que se aplica en cada carga/recarga del
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monedero de transportes, tanto si se realiza en cajeros como contra metálico en
los Estancos habilitados al efecto.

Tercero.- La EMT-Palma facturará mensualmente al Ayuntamiento de
Puigpunyent las diferencias de precios entre el cobrado en el momento de la
cancelación (viaje) y el correspondiente al perfil de no residente (IVA incluido).
Dicha facturación contendrá el numero de viajes realizados por el conjunto de
usuarios de cada perfil, durante el periodo objeto de facturación.

La forma de pago será la estipulada entre ambas partes.

Cuarto.- En el supuesto de que se utilicen tickets de emergencia, cuya
implantación se haIla prevista, por haIlarse pendiente de fabricación y/o entrega
la tarjeta "Targeta ciutadana" solicitada, el Ayuntamiento de Palma se hará
cargo de las diferencias (no residente-residente) correspondientes a tales
cancelaciones en efectivo, no facturándose al Ayuntamiento de Puigpunyent
como tarifa subvencionada.

Quinto.- En todo ]0 previsto en el presente convenio se estará a lo dispuesto en
el Decreto de Alcaldia nO 7724/00 de 12.07 regulador de las normas sobre
solicitud y uso de la "Targeta ciutadaria"('BOIB n" 93 de 29.07.2000), y demás
normativa que en el futuro se dicte al efecto.

No obstante, al objeto de facilitar y agilizar la tramitación de las solicitudes de
"Targeta ciutadana", los Ayuntamientos de Palma y Puigpunyent establecerán
los circuitos especiales de tramitación que resulten más convenientes en cada
momento.
El Ayuntamiento de Puigpunyent propondrá el sistema que considere más
adecuauo para acreditar los perfiles que asocia a sus vecinos, el cual será
reconocido por el Ayuntamiento de Palma quién no asumirá responsabilidad
alguna sobre su procedencia o improcedencia.

El Ayuntamiento de Puigpunyent deberá establecer los plazos de
revisión/caducidad de perfiles, a efectos de su anulación, modificación o

validación, así como el sistema que adopte para facilitar la información
adecuada al Ayuntamiento de Palma para su incorporación a los aplicativos
informáticos.

Séptimo.- El presente convenio tendrá una vigencia que finalizará el próximo
31 de diciembre, prorrogándose automáticamente por anualidades, salvo
denuncia de una de las partes con un mes de antelación al término inicial del

La determinación de los circuitos especiales de tramitación y gestión se

anexarán al presente convenio.

Sexto.- Se creará una Comisión de seguimiento del presente convenio integrada
por representantes del Ayuntamiento de Palma y de Puigpunyent, al objeto de
asegurar su adecuado desarroIlo y resolver la problemática que pudiera'
plantearse.



091347 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

convenio o cualquiera de sus prórrogas. El Ayuntamiento de Puigpunyent podrá
denunciar el Convenio dentro del mes siguiente a la fecha de la aprobación
municipal de la revisión anual del cuadro tarifario.

y en prueba de conformidad con cuanto se manifiesta y conviene, firma el
presente convenio-marco por triplicado ejemplar y a un solo efecto, en fecha y
lugar de su encabezamiento.

El Sr. Arbona demana quan es materialitzarà el conveni i on es tramitarà
l'obtenció de la targeta.
El Sr. Flaquer respon que es materialitzarà tot d'una que se signi i que se
tramitarà al propi Ajuntament.

La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

5.- CERTIFICACIÓ OBRES INSTAL.LACIÓ ELÈCTRICA CAMP DE
FUTBOL.

Aquest punt es retira de l'ordre del dia en haver-se inclòs per error, ja que la
certificació en qüestió ja havia estat aprovada al Ple de dia 23 d' octubre.

6.- 6a.CERTIFICACIÓ OBRES CEMENTIRI MUNICIPAL.
L'equip de govern presenta la següent proposta:

"Vista la 6ena. certificació de les obres d'AMPLIACIÓ I MILLORA DEL
CEMENTIRI MUNICIPAL, incloses al Pla d'Obres i Serveis del CIM pel
2000, subscrita pel tècnic director Miguel Sureda Rubert i la factura de
l'empresa SAGUIBAL S.L. per un import de 6.772.056ptes.- (sis milions set
centes setanta-dues mi I cinquanta-sis).

Es proposa al PIe:

Primer.- Aprovar l'esmentada certificació.
Segon.- Donar compte al CIM als efectes oportuns."

La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

7.- r.CERTIFICACIÓ OBRES MAGATZEM MUNICIPAL I
AMPLIACIÓ PATI ESCOLAR.
L'equip de govern presenta la següent proposta:

"Vista la 20na. certificació de les obres MAGATZEM MUNICIPAL I
AMPLIACIÓ DE PATI ESCOLAR, subscrita pel tècnic director Miguel Sureda
Rubert i la factura de l'empresa SAGUIBAL S.L. per un import de
2.022.952ptes.- (dos milions vint-i-dues mil nou-centes cinquanta-dues).
Es proposa al Pie:
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Primer.- Aprovar l'esmentada certificació."

La proposta és aprovada per unanimitat, (9).

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 22.00 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

La secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE
DIA 5 DE DESEMBRE DE 2000.

Quan són les 22'00 hores del dimarts dia 5 de desembre de 2000, es

reuneix a la Casa Consistorial de Puigpunyent, la Corporació en Ple per celebrar
sessió plenària extraordinària i urgent en primera convocatòria. Sota la

presidència del batle, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents
regidors, convocats en legal forma: Sr. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá
Martorell i Juan Ferrá Martorell per part del Grup Socialista; Srs. Antoni
Arbona Pujadas, Sra. Jerita Barceló Ballester, Sr. Guillem Llaneras Serralta i Sr.
Gabriel Genovart Rosselló, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel

Flaquer Maimó, per part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l' ordre del dia:

l.RESOLUCIÓ AL.LEGACIONS MODIFICACIÓ ORDENANÇA FEMS.
El batle justifica la urgència de la convocatòria per motius de publicació al
BOlB de l'aprovació i text definitiu de la mateixa abans de final d'anyals
efectes de la seva entrada en vigor l' 1 de gener de 2001.
Amb aquestes consideracions, la urgència és apreciada per unanimitat dels

presents, (9).

A continuació el regidor Miquel Ramon dóna lectura a les reclamacions

presentades a l'acord d'aprovació inicial de la modificació de l'ordenança fiscal

reguladora de la taxa per recollida i eliminació de residus sòlids urbans i trastos

vells, acord adoptat al Ple de dia 23 d'octubre de 2000 i publicat al BOlB de dia
4 de novembre de 2000. Les reclamacions, iguals en el seu contingut, han estat

presentades per la Sra. Catarina Riera Capellá, pel Sr. Bartomeu Colom Colom i

per la Sra. Francisca Ferrá Llinás.

Diuen el següent:

"Que, dins el termini de trenta dies fixat al BOCAlB de 4-11-2000, formula
reclamació contra la modificació de la Ordenança Fiscal reguladora de la taxa

per recollida i eliminació de residus sòlids urbans i trastos vells, fent les

següents al.legacions:

Primera- La reclamació es formula per persona interessada, segons l'article 18

a) de la Llei de Hisendes Locals, ja que paga rebuts per la taxa contra la que es

fa la reclamació.

Segona- Consideram que, a l'article 5, s'hauria de incloure la exempció
subjectiva de les persones o famílies que són propietaris de més d'un habitatge
dintre del terme municipal i els ocupen personalment, sense tenir-los llogats o
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deixats a altres persones. En aquest cas, haurien de pagar just un rebut, el més
car.

Tercera.- És evident que una persona o família fa el mateix fems, amb
independència dels habitatges que ocupi. Si al migdia menja a un lloc allà
produeix les deixalles del dinar, però en canvi no embruta gens a l'altre
habitatge. Una persona pot tenir diferents habitatges, però no pot estar a dos
llocs al mateix temps, i per tant, just en pot ocupar un cada moment, i a la fi del
dia, haurà fet una ocupació de 24 hores, com una persona propietari d'un sol
habitatge.

Cuarta.- No sembla just que una persona o família que, per exemple, tengui dos
habitatges diferents de 100 metres quadrats hagi de pagar el doble d 'una altra
que en tengui un sol però de 200 metres quadrats. Segur que produeixen el
mateix fems. En canvi, segons la ordenança objecte de reclamació, la primera
hauria de pagar el doble.

Cinquena.- El fet de tenir propietats ja està gravat per l'Impost de Béns
Immobles (article 61 de la Llei de Hisendes Locals), per tant aquí el fet
imposable ha d'esser un altre i aquest és la recepció d'un servei obligatori, que
segons l'article 3.1 de la Ordenança, té com a subjectes passius els que "ocupin"
els habitatges. És clar que una persona pot ocupar un parell d'habitatges, però
no ho pot fer al mateix temps. Per tant, sembla just que o bé pagui la meitat per
cada un, si són dos, o com proposam, pagui just el rebut del més car.

Sisena.- L'augment de la taxa sembla consecuència del nou cost de cremar els
fems. És a dir, té que veure amb la producció de fems, no amb la recollida i
tornam a repetir, la producció de fems és proporcional a les persones que té una

família. Una persona propietari de dos habitatges segurament fa menys fems
que dues persones que ocupen un sol habitatge.

Setena.- Si a I' Ajuntament és més important el sentit de la justícia que
l'augment de la recaptació, és forçat sigui estimada aquesta reclamació.

Per lo exposat,

DEMANA que modifiqui l'Ordenança en els termes indicats."

El Sr. Ramon explica que l'equip de govern rebutjarà les reclamacions
presentades en base als següents arguments:

"Primer.- Que no és possible per part de l'Ajuntament, exercir control sobre si
una persona titular de més d'un habitatge dins del terme municipal, només
n'ocupa un, o dos, o els té llogats, etc.

Segon.- Per altra banda tampoc és possible, en el moment actual, controlar la
quantitat de fems que produeix una persona o família, no existint comptadors
individuals de fems.
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Tercer.- L'augment de la taxa no és deu a la crema dels residus, sinó a què apartir de l'u de novembre de 2000, el fems produït a Puigpunyent s'ha detreslladar a Son Reus i no a l'abocador de Ses Barraques com es venia fent finsara.

Quart.- Finalment, cal assenyalar que l'Ordenança realment no ha estatmodificada sinó tan sols en el que fa referència a l'actualització de les tarifesper les causes d'augment dels costs. Tot el demés continua igual, i per tant, lescauses en què es fonamenta la reclamació ja existien abans i abans s'haguéspogut formular aquesta."

El Sr. Arbona lamenta que aquest tema hagi hagut d'anar per la via de urgènciaja que el seu grup no ha tengut l'oportunitat d'estudiar-se les reclamacions, deles quals han ten gut coneixement immediatament abans de començar el Ple.Està d'acord amb molts dels punts de l'exposició del Sr. Ramon. Però creu queno tenen que veure amb la reclamació. És cert que no hi ha dades subjectivesper individualitzar el costs del fems i per tant ens hem de regir per criterisobjectius. És cert també que de l'Ordenança només s'han modificat les tarifes.No obstant, no està d'acord en què l'increment del cost es degui a l'obligació dedur el fems a Son Reus, perquè l'abocador de Son Reus està més .a propd'Esporles que el de Ses Barraques. El preu puja perquè per primera vegadas'ha d'incinerar i a això es deu la reclamació. Les persones que reclamen,reciclen. És complicat fer una norma per una persona concreta, però ésindiscutible que una persona que té dos habitatges al seu nom i els empraalternativament no genera per això més fems. Li pareix bé la reclamació quan estracta d'una persona que tengui dues cases dins del terme.El Sr. Ramon manifesta que és impossible saber si aquesta persona té qualqund'aquests habitatges llogats o no.
El Sr. Arbona respon que la comprovació d'aquestes qüestions correspon alsserveis d'inspecció municipals. Afegeix a la seva argumentació que unasentència del Tribunal Superior de Justícia de Castella i Lleó diu que el serveiobligatori és la recollida i no l'eliminació que és una responsabilitat delsajuntaments.
El Sr. Flaquer, incidint en el tema, demana quina postura s'hauria d'adoptaramb una persona que només vengués els caps de setmana. ¿Que se li hauria decobrar?

Finalment, passat aquest punt a votació, voten en contra de la consideració de -les al.legacions presentades els integrants dels grups socialista i popular, (5), i afavor de la consideració de les mateixes els integrants de l'AgrupacióIndependent, (4).
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